
Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdo-

ğan, NATO Devlet ve Hü-
kümet Başkanları Zirvesi'ne
katılmak üzere gittiği 
Litvanya’nın baş-
kenti Vilnius’ta
çok sayıda ikili 
görüşme gerçekleş-

tirdi. Erdoğan
dünkü temasları

çerçevesinde
Fransa Cumhur-

başkanı Emma-

nuel Macron, İngiltere Başbakanı
Rishi Sunak, Kanada Başbakanı
Justin Trudeau, İtalya Başbakanı
Giorgia Meloni ve Almanya Başba-
kanı Olaf Scholz ile bir araya geldi.

Asoy İnşaat ile Sulkar İnşaat şirket-
lerinin sahibi Adem Soytekin'in İs-

tanbul Büyükşehir Belediyesi'nden aldığı 3
ihale dikkat çekti. Asoy İnşaat’la Beylikdüzü
Belediyesi’nden 6 tane ihale alan Soytekin,
İBB’den ihale almak için de diğer şirketi

Sulkar İnşaat’ı aktif hale getirdi. 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Yapı İşleri
Müdürlüğü’nün 25 gün içerisinde yaptığı
üç büyük ihaleyi de Soytekin'in şirketleri 
kazandı. Üç ihalenin toplam bedelinin 1. 2
milyarı bulması dikkat çekti. I SAYFA 9

CHP lideri Kemal Kılıçda-
roğlu, partisinin grup 

toplantısında “Kendisine
verilen sözlere kanarak

ve 'Biz size çok
güzel Türkiye

armağan
edeceğiz'

diye yola çıkıp soykırım ekono-
misi uygulayan siyasal iktidara
asıl oy verenlerin ders vermesi
lazım. Onların seslerini yükselt-
mesi gerekir. Ak Parti'ye oy
veren kardeşlerimin vicdan 
muhasebesi yapması gerekir”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 7

İSVEÇ’İN ÜYELİĞİNE TEPKİ

ç

Partisinin grup toplantısında
konuşan MHP Genel Başkanı

Devlet Bahçeli, İsveç'in NATO'ya
üyelik süreci hakkında, “Milli varlığı-
mızı doğrudan tehdit eden kanlı
terör örgütlerine kucak açan, bunla-
rın terörist devşirmesine ve haraç
toplamasına kendi başkentinde göz

yuman mahut
ülkeyle bir güven-
lik mimarisinin
bünyesinde nasıl
buluşacağız?
Böylesi bir aciz-
liğe nasıl göz yu-
macağız? Bunu
nasıl hazmedece-
ğiz?” diye sordu.
I SAYFA 7

ç

İstanbul Valiliği'nden ekmek
fiyatlarına zam tartışmasıyla

ilgili 8 Temmuz'da yapılan açıkla-
mada, “İstanbul'da ekmek fiyatları
ile ilgili yeni bir düzenleme yapılma-
mıştır. Halen 200 gr ekmek 5
TL'den satılmaktadır” denildi. Vali-
lik ayrıca yaptığı denetimlerde 116
fırına tarifeye uygun ekmek satma-
dığı için ceza kesildiğini duyurdu.

Buna rağmen İstanbul'da Gazios-
manpaşa, Beşiktaş ve Kağıthane
gibi birçok farklı ilçede ekmeğin
farklı fiyatlarda satıldığı görüldü.
Beşiktaş ve Gaziosmanpaşa'da 
8 TL'ye satılan 200-230 gram ara-
sında değişen ekmeğin Kağıthane'de
6 TL'ye satıldığı öğrenildi. Büyük-
çekmece'de ise farklı fırınlarda farklı
tarife uygulandığı ortaya çıktı. 

ç

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Bu acizliğe nasıl 
göz yumacağız?

iLÇEDEN iLÇEYE 
FiYATLAR DEĞiŞiYOR

Gaziosmanpaşa'da fırıncılık
yapan Cumhur Aydın, 

“Şu an 230 gram ekmeği 8 TL'den
satıyoruz. Açıkçası maliyeti 8 TL'yi
dahi geçiyor. 3 gün oldu zam yapalı.
Anlayışla karşılayan da var, çok
ekmek aldığı için tepki gösteren de.
Bir çuval devlet destekli un 370-380
TL civarındaydı. Devlet destekleri-
nin kesilmesiyle şu andaki maliyeti

525-550 arasında. Ekmeğin ancak
10 TL'ye satılması bizi kurtarabilir”
dedi. Kağıthane'de fırıncılık yapan
ve 6 TL'ye ekmek satışı yapan 
Nurcan Pisikoğlu ise “Zam yapıl-
ması gerekiyor. Bizde 6 TL. Una
zam geldi. Her şeye zam geliyor.
Bak şimdi de maya zamlanıyor. 
Ben de mecburen zam yapacağım”
diye konuştu. I SAYFA 4
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EKMEK 10 TL OLSA 
ANCAK KURTARIRIZ

Bisiklet kullanıcılarının 
güvenliği için yapılan bisiklet

yollarının bakımsız olması ve 
yollardaki engeller bisiklet kullanıcı-
larını olumsuz yönde etkiliyor. 
Yetersiz uyarı levhası, bakımsız
yollar sürücülerin güvenliğini riske
atıyor. Bisikletliler Derneği Genel
Başkanı Murat Suyabatmaz, 
“Bisiklet yolu öncelikle düzgün bir
zemine sahip olmalı” dedi. I SAYFA 8
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Büyükçekmece ve 
Beylikdüzü bölgesinde
kalfalık yaparak inşaat 
sektörüne giriş yapan 

Adem Soytekin’e İBB'den
25 günde 1 milyar 200 
milyonluk 3 ihale verildi

İstanbul Valiliği,
8 Temmuz'da 200
gramlık ekmeğin
fiyatına zam
gelmediğini ve 5 liradan
satılması gerektiğini
açıkladı. Valilik, farklı fiyatta
satış yapan fırınlara ise ceza
kesildiğini belirtti. Ancak farklı
ilçelerdeki fırınlarda ekmek 6
TL ve 8 TL arasında satılıyor.
Gramajları 200 ile 230
gram arasında değişen
ekmeklerin Beşiktaş'ta
8 TL'ye Kağıthane'de
ise 6 TL'ye satıldığı
görüldü

OY VERENLER
DERS VERSiN!

Devlet Bahçeli

ZORLU, İKTİDARA SORDU;

İYİ Parti Sözcüsü Kürşad
Zorlu, İsveç'in NATO'ya 

katılımı için Türkiye-İsveç arasındaki
uzlaşmaya ilişkin yaptığı açıklamada,
“Haklı gerekçe ve çekincelerimizi
kararlı, tutarlı ve iyi bir diplomasi ile
uygulamak varken maalesef bir kez
daha elimizdeki bu meşru imkân,
siyasi iktidarın hatalı tutumuyla 

kaybedilmiş
olacaktır” dedi.
Zorlu, “İsveç
terör suçlularının
iadesi konusunda
hangi adımları
atmıştır? Türki-
ye'nin taleplerine
hangi cevabı
vermiştir?” 
diye sordu. 
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Kaç teröristi 
bize iade etti?

Kürşad Zorlu

İMZA TOPLAR ADAY OLURUM

Bolu Belediye Başkanı Tanju
Özcan, Ankara'ya ulaştı.

Özcan, “Ben buradan şunu söylüyo-
rum Sayın Kılıçdaroğlu'na: Lütfen
baskı yapmayın. Kurultay tarihini bir
an önce açıklayın. Benim tedbirimi
kaldırmak suretiyle seçilme hakkımı

bana verin. Eğer
sizi yenecek birisi
çıkmazsa kurul-
tayda karşınıza
Tanju Özcan ola-
rak ben yeterli
imzayı toplayıp
aday olarak çık-
maya hazırım.
Korkmayın”
dedi.  I SAYFA 7
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Seçilme hakkımı 
bana geri verin!

Tanju Özcan

Bisiklet yolları
işgal altında!

İstanbul’da 53 farklı suça karı-
şan ve liderliğini Muhammet

K'ın yaptığı iddia edilen organize suç
örgütüne yönelik operasyon düzen-
lendi. Şebekenin, silah zoruyla kişileri
alıkoyma ve silah zoruyla senet im-
zalatma eylemlerini tanımlamak için
'Masayı kurduk', eylemlerini gerçek-
leştirdikten sonra ise 'Operasyonu
yaptık, payımız dağıtıldı' şeklinde şif-
reli konuştukları belirlendi. I SAYFA 3
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Operasyon yaptık
payımız dağıtıldı!

Validebağ Gönüllüleri, Üskü-
dar'daki Validebağ Korusu 

bitimindeki Haydarpaşa Lisesi'nin
deprem bahanesiyle yıkım kararına
ve korunun Haydarpaşa Lisesi 
kullanılarak ranta açılmasını öngö-
ren projeye tepki gösterdi. “Deprem
bahane rant şahane” yazılı pankart
açan gönüllüler “Validebağ Korusu
tek parseldir, bölünemez. 1. derece
doğal sit alanıdır, yeni isimlendir-
meyle kesin korunacak hassas alan-
dır” açıklamasını yaptı. I SAYFA 9

ç

Validebağ
bölünemez!

25 GUNDE
1.2 MiLYAR!

GÖRÜŞME TRAFiĞi

www.gazetedamga.com.tr
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AMA BEN 
MAFYAYIM!

Alternatif sahnenin
güçlü kadınların-
dan Kıvılcım Ural,
uzun soluklu kari-
yerinin yeni albü-
münü tamamladı.
Eylül 2023’te ya-
yınlanacak yeni
albüm öncesi 

Kıvılcım Ural, en
taze teklisi “Ama
Ben Mafyayım”ı
tüm dijital plat-

formlardan kuru-
kafa müzik etiketi

ile yayımladı.
I SAYFA 13

ç

Büyükçekmece'de geleneksel hasat etkin-
liği bu yıl da buğday hasadıyla yapıldı. Ka-
raağaç Mahallesi'nde 60 hektarlık buğday
tarlasında gerçekleşen hasat etkinliği bölge
çiftçilerinin dayanışmasına sahne olurken
çiftçiler ürettikleri buğdayın açıklanan fiyatlar-
dan alınmasını istedi. Belediye Başkanı Akgün,
“Çiftçimizin hakkının
korunması
lazım”
dedi. 
SAYFA 9

HASAT 
DÖNEMi

BU NE PERHİZ BU NE LAHANA TURŞUSU

EKMEK AYNI
FIYAT FARKLI!

Ekmek satın alan Yücel Zengin isimli 
vatandaş, “Ben 8 buçuk TL'ye aldım. 
Gramajları değişiyor, ekmeğin çeşidi 

değişiyor. Tabi ki onlar da haklı 
maliyetler artıyor" dedi. 

8 BUÇUK TL’YE ALDIM

BEYLiKDÜZÜ’NDEN iBB’YE 
ç

ÖZEL 
HABER

Geçen sezonki
şampiyonluğun

kazanılma-
sında
büyük

rol oyna-
yan Mauro Icardi,

kariyerini İstanbul'da
sürdürecek. Arjantinli yıl-
dızın geleceği tarih de
belli oldu. Icardi'nin me-
najeri ve eşi Wanda Nara,
Arjantinli yıldızın İstan-
bul'a geleceği tarihi du-
yurdu. Nara, “Birkaç gün
içinde İstanbul’a gidecek.
Zaten orada da bir evi-
miz var” dedi. I SAYFA 14

DİSK'e bağlı Genel İş Sendikası
üyesi işçiler, ücretlerde iyileştirme,

belediye şirket işçilerine uygulanan ay-
rımcılığı son verilmesi için Türkiye gene-
linde örgütlü oldukları iş yerlerinde iş
bıraktı. Mecidiyeköy'de toplanan işçiler
adına basın açıklamasını okuyan Zuhal
Kaynak “Ücretlerdeki erime her geçen
gün artıyor. TİS sözleşmeleri ile elde edi-
len ücret artışları, hayat pahalılığı karşı-
sında zaman içinde eriyor” dedi. I SAYFA 9
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MAAŞIMIZ
ERIDI!

ICARDI

GELiYOR
ç

NASIL GiTTiN 
ÖZKAN’IM!

HABERİN DEVAMI 
SAYFA 10’DA

Kemal 
Kılıçdaroğlu

Recep Tayyip
Erdoğan

Emmanuel
Macron



EnfEKsiyon Hastalıkları ve Mikrobi-
yoloji Kliniği'nden Uzm. Dr. Müzalin
Çiğdem Yıldırım, yaz aylarının gelmesi

ile beraber insanların serinlemek ve eğlenmek
için yüzme havuzlarını tercih etmesi sonucu
klorlanmış bile olsa, yüzme havuzlarından bazı
enfeksiyon hastalıklarının bulaşabildiği konu-
sunda uyarılarda bulundu. Havuzun temiz tu-
tulmadığı takdirde birçok sağlık problemine yol
açabileceğinin altını çizen Uzm. Dr. Yıldırım,
“İnsan vücudundan çıkan ter, tükürük, idrar,
dışkı gibi bir takım maddeler veya artıklar suyun
kirlenmesine neden olan faktörlerdir. Birçok mik-
roorganizma kirliliği oluşturur. Suya karışan
mikroplar vücutla temas ettiğinde ise enfeksi-
yonlara sebep olabilir” şeklinde konuştu. 

Tahrişe yol açabilir

Havuz suyunda yüksek miktarda bakteri öldü-
rücü klor bulunduğuna değinen Uzm. Dr. Yıldı-
rım, “Klor yüzünden ciltte oluşan tahriş ve aşırı
kuruma kimyasal bir reaksiyon türüdür. Klorun
yarattığı tahrişler ileri safhada olursa havuzda
yüzmeye ara verilmesi gerekir ya da cilde yüzme-
den önce tahriş önleyici losyonlardan sürülmeli-
dir. Bu kremler klor sebebiyle çok kuruyan veya

egzama oluşan cilt için oldukça faydalıdır. Klor-
dan kaynaklı cilt tahrişlerinde iltihaplanma gö-
rülmediği sürece 1 hafta içerisinde geçer. Ancak
tahriş hafif derece bile olsa, yaraya dönüşürse
mutlaka tıbbi bir tedavi alınması gerekir” diye
konuştu.

Gözlük kullanın!

Yüzme havuzlarının, sıcak ve nemin etkisiyle
bazı enfeksiyonların yayılımını kolaylaştırdığına
dikkat çeken Uzm. Dr. Yıldırım, şu bilgileri pay-
laştı: “Havuz suyunun dezenfeksiyonunda ya-
rarlanılan klor bazlı maddelerin uygunsuz
kullanımı tahrişlere, kornea yüzey bozuklukla-
rına ve gözün bağışıklık sisteminin zayıflamasına
neden olur. Belirtileri çapaklanma, kızarıklık, bu-
lanık görme, kaşıntı, yanma ve batmasıdır. Göz-
lerinde enfeksiyon olan kişiler, diğer havuz
kullananların sağlığını düşünerek bulguları dü-
zelinceye kadar havuz kullanmamalıdır. Lens
kullananların ise havuza lensleriyle girmemeleri
uygun olur. Havuza lensleriyle giren kişilerde,
şiddetli göz ağrılarının olması çeşitli enfeksiyon-
lardan dolayı olabilir. Bu nedenle havuza ya da
denize girerken havuz gözlüğü kullanımı
önemlidir.” DHA
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R uhsal bağışıklığı güçlü tutmak
için Uzman Klinik Psikolog ve
Diyetisyen Merve Öz, konuyla

ilgili önemli bilgiler vererek, 9 öneride
bulundu. İnsanların kendilerine ‘Şu an
ne hissediyorum’, ‘Neden böyle hissedi-
yorum’ sorularının gün içinde birkaç
kez sorması gerektiğini ifade eden Öz,
“Bilmiyorum cevabını, cevap olarak
kabul etmeyin. Düşünün ve birkaç
cevap bulmaya çalışın. Stres ve mutsuz-
luk duygularınızı takip ederek olumsuz
duygularınıza sebep olan düşünceleri-
nizi tespit etmeye çalışın. Tespit ettikten
sonra çözümleri aramaya başlayın.
Kendinize en az 5 tane çözüm önerisi
sunun ve bir yerden uygulamaya başla-
yın. Kurtarıcı aramaktan vazgeçin. Çev-
renizde tutunacak dal arıyor olsanız da
ağacın kendiniz olduğunu unutmayın”
diye konuştu.

Kendinizle iyi geçinin

Çoğu kişinin iltifat etme ve takdir etme
konusunda başkalarına ne kadar cö-
mert davransa da kendilerine o kadar
cömert davranmadığını söyleyen Öz,
“Kendinize kötü davranmayı bir kenara
bırakın ve kendinize güzel sözcükler
söyleyin. Hata yaptığınızda kendinize
kızmak yerine kendinizle dalga geçin,
olaylara gülün. Zayıf yönlerinizi ve
güçlü yönlerinizi tespit edin. Zayıf yön-
lerinizi bilmeniz, zayıf yönlerinizin üze-
rine gitmeniz konusunda size avantaj
sağlarken güçlü yönlerinizi bilmeniz de
sorunların çözümünde kolaylık sağlaya-

caktır” dedi.

Hedeflerinizi belirleyin

Bir amaç doğrultusunda hareket etme-
nin insanların yaşamdan zevk almasını
kolaylaştıracağının vurgulayan Öz,
“Hedef belirlemenin performans ve iş
tatmini üzerindeki etkilerini incelemek
için yapılan bir çalışmada, hedef belirle-
menin performans ve memnuniyeti ar-
tırmada etkili olduğu saptanmıştır.
Bunun için hedefleriniz olsun, gelecek
planları yapın. Unutmayın hayaller ger-
çeklerin provasıdır. Çözümünde zorlanı-
lan konuları da rafa kaldırmak yerine
sorunların üzerine gidilmesi gerekir. Bazı
durumlar, bazı olaylar can yakıcıdır.
Fakat sorunları rafa kaldırmanın size
faydası olmayacak hatta zararı olacaktır.
Sorunları çözmek istiyorsanız ne kadar
canınız yanarsa yansın sorunların üze-
rine gitmelisiniz. Göreceksiniz ki, aynı
sorun bir süre sonra sizi daha az üzecek,
sizi daha az yoracaktır” ifadelerini kul-
landı.

Kendinize vakit ayırın

İnsanların mutlu olabilmeleri için kendi-
lerini nelerin mutlu ettiğini bilmeleri ge-
rektiğini söyleyen Öz, “Hobileriniz
neler? Sizi ne mutlu eder? Bu soruların
cevaplarını biliyor musunuz? Kendinizi
ne kadar tanıyorsunuz? Bu soruların ce-
vaplarını bulabilmek ve kendinizle baş
başa kalabilmek için sosyal medyadan,
televizyondan, insanlardan uzakta, ken-
dinize günlük en az 20 dakika zaman

ayırın” diye konuştu. Başkalarını kır-
maktan korktuğunuz için kendinizi kır-
mak pahasına sürekli ‘evet’ diyorsanız
sizin için en kolay yerden hayır demeye
başlayın diyen Öz, birçoğunun yap-
makta zorlanabildiği hayır diyememe
problemi ile ilgili olarak “Evet, olumlu
ve güven verici bir cevaptır ve çoğu insan
evet cevabını vermekten veya almaktan
mutludur. Ancak gereğinden fazla ‘evet’,
fazla iş yüküne neden olabilir. Evet ya-
nıtı ancak anlaşma koşulları, kişinin
kişisel ve mesleki sınırlarına uydu-
ğunda verilmelidir. Zamanınızın
ne kadar değerli olduğunun far-
kına varın. Kendinize ‘hayır’ di-
yebilme pratiği yapın.
Mümkün olduğu kadar sık
hayır demek, bu konuda daha
iyi olmanın ve kelimeyi söy-
lerken daha rahat olmanın
harika bir yoludur. Herkesin
işinde, ebeveynlikte, sosyal
sorumluluklarda ve aile di-
namiklerinde çeşitli rolleri
var. Bu roller, sınırları belir-
leme yeteneklerimizi zorlaya-
bilir. Hayır demeyi öğrenmek,
sınır oluşturmak için bir araç-
tır. Bu kulağa harika geliyor
ama korkarım meşgulüm, çok
isterdim ama korkarım zama-
nım yok, bu benim programıma
uymuyor, bu sefer yardımcı ola-
mayacağım gibi cümlelerle kibarca
hayır diyebileceğinizi unutmayın”
dedi. HABER MERKEZİ

Ruh sağlığının da bağışıklık sistemi üzerinde etkisi olduğunu hatırlatan Uzman Klinik Psikolog ve Diyetisyen
Merve Öz, “Ruhsal olarak kötü hissettiğimizde hastalıklara daha kolay yakalanabiliriz. Bu noktada ruhsal
bağışıklığımızı güçlendirmenin genel sağlığımıza da yarar sağlar” dedi. Öz, “Kendinize en az 5 tane çözüm 
önerisi sunun ve bir yerden uygulamaya başlayın. Kurtarıcı aramaktan vazgeçin” diye konuştu

KURTARICI 
ARAMAYIN

Washington Üniversitesinde yapılan bir çalış-
mada evcil hayvanlarla birlikte yaşayan insanların
yüksek benlik saygısına, olumlu ruh haline, yüksek
yaşam doyumuna ve düşük seviyede yalnızlık his-
sine sahip olduklarının saptandığını söyleyen Öz,
“Evcil bir hayvan ile geçirilen vakit ruhsal sağlığa
katkı sağlayabilir. Evcil hayvanları okşamak, evcil
hayvanın yanına oturmak ya da onunla oynamak;
ruh sağlığını destekleyip rahatlamaya yardımcı
olurken oksitosin hormonu salgılamayı da sağlı-
yor. Oksitosin hormonu, stres ve anksiyeteyi azalt-
maya yardımcı oluyor” diye konuştu. İngiltere de
1252 kişi ile yapılan bir çalışmanın doğada yapılan
egzersizin hem özgüveni hem de ruh halini geliş-
tirdiğinin ortaya konduğunu ifade eden Öz, “Fizik-
sel aktivite, fiziksel sağlığı iyileştirmenin yanı sıra

psikolojik açıdan da önem arz et-
mektedir. Yapılan birçok ça-

lışma, fiziksel
aktivitenin, ruhsal

hastalıkların
semptomlarında
iyileştirici, dü-
zenleyici etki-
sinin
olduğunu
göstermiştir.
Düzensiz ve
yetersiz uyku-

nun da ruhsal
bağışıklığın düş-

mesine neden olur”
ifadelerini kullandı.

MÜMKÜNSE
EVCİL HAYVAN 

SAHİPLENİN

OYUNCAKLARA
DiKKAT EDiN!

Klinik Psikolog Ecem Özcan Tatlıdil, 
oyuncak seçerken çocuğun o yaştaki 

yeteneklerini ve genel ilgi alanlarının
dikkate alınması gerektiğini söyleyerek,

“İnce ve kaba motor becerileri, dil gelişimi ve
yaşa uygun toplumsal gelişimde 

oyuncak seçerken dikkate alınmalıdır” dedi.

KliniK Psikolog Ecem Özcan Tat-
lıdil, çocukların zihinsel sağlığı ve
gelişimi açısından yaşa uygun

oyuncak seçimi önemli olduğunu belirte-
rek, dikkat edilmesi gerekenler hakkında
bilgi verdi. Tatlıdil, çocuk gelişiminin her
evresinde çocukların beden ve ruh sağlığı
açısından oyuncakların öneminin büyük
olduğunu söyleyerek, “Ev ortamında aile,
okul öncesi eğitim kurumlarında ise öğret-
menler tercih edecekleri sağlıklı oyuncakları
etkin bir şekilde kullanarak çocuğun bütün
gelişim alanlarına fiziksel, bilişsel, duygusal
ve sosyal olmak üzere önemli katkı sağla-
yabilirler. Oyuncak, çocuğun gelişimi açı-
sından vazgeçilmez bir unsurdur” diye
konuştu.

Özgüdven zedelenebilir

Oyuncakların çocuğun yaratıcılığını, karar
verme becerisini, boyut, şekil ve renk gibi
kavramları kavramasını, düş kurma gücü-
nün gelişmesini ve çeşitli beceriler kazan-
masını desteklediğini ifade eden Tatlıdil,
şunları söyledi: “Oyuncaklar çocuğun iş

birliği yapmasına, paylaşmasına, bekleme
ve sabırlı olma gibi yetenekleri kazanma-
sına yardım eder. Oyuncak seçerken o yaş-
taki çocuğun yeteneklerini ve genel ilgi
alanlarını dikkate almak gerekir. Ayrıca ince
ve kaba motor becerileri, dil gelişimi ve
yaşa uygun toplumsal gelişimde oyuncak
seçerken dikkate alınmalıdır. Çocuğun ya-
şına oranla küçük yaşa hitap eden oyun-
caklar ilgi azlığına ve erken sıkılmaya neden
olabilirken, çocuğun yaşından daha ileri
yaşlar için tasarlanmış oyuncaklar ise ço-
cukta başarısızlık ve özgüven eksikliğine
neden olabilmektedir. Bu nedenle çocukla-
rın yaşına uygun oyuncaklar ile oynama-
sına imkân tanınmalıdır.”

Gelişime katkı sağlar

Tatlıdil, seçilen sağlıklı oyuncak türlerinin
zihin sağlığı kadar fiziksel ve zihinsel geli-
şime de katkı sağladığını söyledi. Çocukla-
rın hayatına katabileceği önemli
yeteneklerin başlangıç aşaması olduğunu
belirten Tatlıdil, oyuncak çeşitlerinin geli-
şime katkısını şöyle sıraladı: “Üç tekerlekli

bisiklet, oyun hamurları, kayma, tırmanma,
sallanma oyuncakları ve kaykay gibi oyun-
caklar büyük kas gelişimini, kâğıt, makas,
boya, kalem ve legolar, çeşitli birleştirme
oyuncakları, parçalı bulmacalar ince motor
becerilerini, kukla, bez bebekler, çeşitli giy-
siler, süs eşyaları, meslek setleri, bebek ara-
baları düş kurma gelişimini, küpler, bloklar,
otomobil ve kamyonlar, tahta ve plastik
hayvanlar, kum havuzu malzemeleri kurgu
yeteneğini, ev eşyaları ve ev setleri; sosyal-
leşmeyi ve paylaşma duygularının gelişme-
sini, ifade yeteneğinin artmasını, dışa
dönük kişilik gelişimini, tahtadan veya mık-
natıslı harf, sayı ve şekiller, harf ve sayıları
içeren mühürler, eklemeli bulmacalar, ta-
mamlama oyunları dil yeteneklerini,
okuma ve konuşmayı, renkli çubuklar,
oyuncak saat ve saati öğretecek küpler,
geometrik şekiller matematik yeteneğini,
müzik ve ritim araçları dil ve sosyal beceri-
lerin gelişimini, taş, yaprak, deniz kabuğu,
kuru bitki ve sebze koleksiyonu gibi oyun-
caklar doğa bilincinin gelişmesini 
destekler.” DHA

Sağlığınız
bozulmasın

Yaz gelip havalar ısınınca pek çok insanın 
serinlemek için yüzme havuzlarını tercih ettiğini
belirten Enfeksiyon Hastalıkları ve Mikrobiyoloji
Kliniği'nden Uzm. Dr. Müzalin Çiğdem 
Yıldırım, “Havuz temiz tutulmadığı takdirde 
birçok sağlık problemine yol açabilir” dedi

Eşit oranda görülüyor
Kalp hastalıklarının
menopoz öncesindeki
kadınlarda daha seyrek

görülmesinin 'kadın olmanın kalp
hastalıklarına karşı koruma sağla-
dığına' dair yanlış bir kanıya yol
açtığını söyleyen Kardiyoloji Uz-
manı Dr. Çiğdem Koca, tüm dün-
yadaki kalp krizlerinin kadın ve
erkeklerde eşit oranda görüldü-
ğüne işaret etti. Bununla birlikte
konuyla ilgili yapılan bir araştır-
mayla ilgili bilgi veren Dr. Koca,
kalp krizi sonrası kadınlarda felç,
kalp krizi gibi durumların ve
yaşam kayıplarının erkeklerden
daha sık görüldüğünün de ortaya

konduğunu belirtti.

Farklılıklar var

Olumsuz sonuçları düşünüldü-
ğünde, kadınlarda kalp krizi ve
kalp hastalıklarına karşı farkındalı-
ğın artması gerektiğine dikkat
çeken Koca, “Avrupa Kardiyoloji
Derneği'nin 2023 yılında gerçek-
leştirdiği toplantıda sunulan araş-
tırma, kalp krizi sonrası kadınlarda
felç, kalp krizi gibi durumların ve
yaşam kayıplarının erkeklerden
daha sık görüldüğünü ortaya
kondu. Kadınlarda kardiyovaskü-
ler olay yaşama riski daha düşük
olmasına karşın, ani gelişen kalp

damar hastalığı sonrası yaşam
kaybı oranlarının daha yüksek ol-
duğu bilinmektedir. Bunun neden-
leri araştırılırken kalp damar
hastalıklarına yaklaşımda iki cinsi-
yet arasında farklılıklar olduğu gö-
rülmüştür. İlk olarak kadınların
anjiografi, açık kalp ameliyatı, kalp
pili gibi tedavilere daha az ulaştık-
ları tespit edilmiştir. Özellikle 55
yaş altı kadınlarda kalp krizi duru-
munda anjiografi ve stent takıl-
ması diğer hastalara göre daha az
uygulanmakta, bu da bu hastala-
rın izleminde daha fazla olumsuz
olay ve yaşam kaybına neden ol-
maktadır” dedi.  DHA
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Olay, gece saat 01.00 sı-
ralarında Fatih Yavuz Sul-
tan Selim Mahallesi'nde

meydana geldi. İddiaya göre, otomo-
bille hızla sokağa giren iki genç, park
halindeki bir minibüse çarptı. Kaza-
nın meydana geldiği yol üstündeki
inşaatın bekçisi Latif Eril (60), kaza
yapan gençlerin yanına giderek "geç-
miş olsun" dedi. Bekçi olduğunu söy-
leyen Eril'e gençler tekme tokat
saldırdı. Yere düşen Eril'e oğlunun
yanında dayak devam etti. Saldır-
ganlar daha sonra hasarlı araçlarını
bırakarak gözden kayboldu. İhbar
üzerine olay yerine polis ve sağlık

ekipleri sevk edildi. Yaralı Latif Eril,
ilk müdahalesi olay yerinde yapıldık-
tan sonra hastaneye kaldırılırken, ka-
zaya karışan otomobil ise çekici ile
kaldırıldı.

Şikayetçiyim

Çenesi kırılan Latif Eril rapor alırken
eşi Zeynep Eril, "Oğlum gece beni
çağırdı. Ben gittiğimde, eşim kan
içinde yerde yatıyordu. Dişleri dö-
külmüştü, kafası, gözü hiç sağlam
bir yeri kalmamıştı. Gören tanıya-
maz yani o haldeydi. Ambulansla
hastaneye götürdük. Karakola gittik,
ifade verdik. Onları asla bırakmaya-

cağım, sonuna kadar şikayetçiyim"
şeklinde konuştu. Kendisine, olaya
karışan şüpheliler tarafından silah çe-
kildiğini iddia eden mahalle sakini
Recep Kenan Ceylan ise, "Ben de o sı-
rada fırındaydım. Otomobil minibüse
vurup durmuş. Ben de, kulübede
duran arkadaşım öldü sanarak koş-
tum geldim. İki tane genç indi, onlara
'geçmiş olsun ne oldu' diye sordum
bana küfürlü konuştu. Ondan sonra
arkadaşıma tekme tokat girişmiş mi-
nibüsün arkasında onu göremedim.
Bana silah çekti. Bende polisleri çağır-
dım. Sonra arkadaşımı hastaneye
götürdük" dedi. DHA

SAHiBiNDEN 
DEVREN SATILIK

PVC PENCERE KAPI
STOR SİNEKLİK
CAM BALKON
DUŞAKABİN
İMALAT 

Ü
Ü
Ü
Ü
Ü

GSM:0(542) 364 92 08

Kaza, saat 14.30 sıralarında Kazımka-
rabekir Mahallesi Adem Yavuz Caddesi
üzerinde meydana geldi. İddiaya göre,

caddede ilerleyen 34 M 4558 plakalı yolcu mini-
büsü, Gümüşhane Sokak üzerinden caddeye çık-
maya çalışan 34 AR 9329 plakalı hafriyat
kamyonu ile çarpıştı. Çapmanın etkisi ile minibü-
sün camı kırılırken, 6 yolcu yaralandı. Çevredeki-
lerin ihbarı üzerine olay yerine itfaiye, polis ve
sağlık ekipleri sevk edildi. İlk müdahalesi olay ye-
rinde yapılan 6 yaralı, olay yerine gelen ambulans
ile hastaneye kaldırıldı. Kaza anı ise güvenlik ka-
meralarına yansıdı. Kazayı gören Murat Turan,
"Yolcu minibüsü ana caddeden geliyor, hafriyat
kamyonu ara yoldan geliyor. Birbirlerini görmedi-
ler galiba kaza oldu. Yolcu minibüsünün camı
patladı. 6 kişi hafif yaralandı. Ağır yaralı yoktu.
Bu caddede sürekli kaza oluyor" dedi. DHA

yangın, saat 12.00 sıralarında Hilal
Mahallesi Emek Caddesi'nde 2 katlı alü-
minyum kaplama atölyesinin birinci ka-

tındaki havalandırma bölümünde bilinmeyen
nedenle çıktı. Alevler kısa sürede büyüyerek tüm
atölyeyi kapladı. İhbar üzerine olay yerine çok sa-
yıda itfaiye, polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Olay yerine gelen itfaiye ekipleri binanın ikinci ka-
tında oturanları tahliye ederek yangına müdahale
etti. Yangın yaklaşık bir saat süren çalışmanın ar-
dından söndürüldü. Yangında ölen ya da yarala-
nan olmazken, atölyede hasar oluştu. Yangın,
çevredekilerin cep telefonu kameralarıyla kayde-
dildi. Polis ve itfaiye ekiplerinin yangının çıkış ne-
deniyle ilgili incelemesi sürüyor. DHA

İ stanbul Emniyeti Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü ekip-
leri, Sancaktepe ve Çekmeköy ilçe-

leri başta olmak üzere çeşitli ilçelerde
'Nitelikli yağma', 'Canlı hayvan dolandı-
rıcılığı', 'Tefecilik', 'Kişiyi hürriyetinden
yoksun kılma', 'Silah ticareti', 'Silah zo-
ruyla çek/senet imzalatma', 'Kasten yara-
lama' gibi 52 farklı eylem gerçekleştiren
suç örgütüne yönelik inceleme başlattı.
Yapılan çalışmalarda liderliğini Muham-
met K’ın yaptığı suç örgütünün, silah zo-
ruyla kişileri alıkoyma ve silah zoruyla
senet imzalatma eylemlerini tanımlamak

için ‘Masayı kurduk’, eylemlerini gerçek-
leştirdikten sonra ise ‘Operasyonu yap-
tık, payımız dağıtıldı’ şeklinde şifreli
konuştukları belirlendi. Ekipler, suç ör-
gütü üyelerinin tespit edilmesi için yap-
tıkları çalışmalar sonucunda şüphelilere
yönelik İstanbul merkez olmak üzere
Sivas, Kars, Kocaeli, Samsun, İzmir, Af-
yonkarahisar ve Tekirdağ'da eş zamanlı
operasyon düzenledi.

Senet imzalattılar

Şüphelilerin şans ve bahis oyunları oy-
nayan kişileri ağlarına düşürerek, tefeci-

lik yöntemiyle borçlandırdıkları, mağ-
durlara yüksek meblağlı, boş senetler im-
zalattıkları, borçlarını ödeyemeyen
kişilerden tehdit, cebir ve şiddet yoluyla
yüksek meblağlarda para aldıkları, böy-
lece çok sayıda kişiyi borçlandırdıkları
tespit edildi. Hayvan yetiştiricilerini de
hedef alan örgüt mensuplarının mağdur-
lara ait canlı hayvanları dolandırıcılık
yöntemiyle ele geçirerek, üçüncü şahıs-
lara sattıkları ve nakliyesini yaptıkları
hayvanları ellerinden çıkarana kadar ta-
kipten kurtulmak adına her gece başka
bir ahıra sevk ettikleri de saptandı.

51 kişi yakalandı

6 ay süren fiziki ve teknik takibin ardın-
dan yapılan operasyonda örgüt lideri
Muhammet K'ın da aralarında bulun-
duğu toplam 51 kişi gözaltına alındı.
Şüphelilerin adreslerinde yapılan arama-
larda, 7 ruhsatsız tabanca ve bu taban-
calara ait 7 şarjör, 3 ruhsatsız pompalı
tüfek, 3 kurusıkı tabanca, 150 adet çeşitli
çap ve ebatlarda mermi, 4 kama, 172
gram kokain, 193 gram ecstasy hap, has-
sas terazi, 80 bin 450 lira değerinde 4
adet senet ve 975 bin lira değerinde 9
adet çek ele geçirildi. DHA

Engelli adamı öldürdüler!
Olay, Talatpaşa Ma-
hallesi Aydoğan Cad-
desi'nde dün saat

18.00 sıralarında meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre, Hik-
met Aydoğan, kaldırımda yü-
rürken karşılaştığı kimliği henüz
belirlenemeyen 2 kişi ile tartış-
maya başladı. Bir süre devam
eden tartışma sırasında, tartış-
tığı kişiler Aydoğan'ı karnından
bıçaklayarak kaçtı. Hikmet Ay-
doğan'ın kanlar içinde yere yığıl-

dığını gören vatandaşlar polis
ve sağlık ekiplerine haber verdi.
Olay yerine gelen sağlık ekipleri,
aşırı kan kaybettiği öğrenilen
Aydoğan'ı, ambulansla yakın-
lardaki özel bir hastaneye kal-
dırdı. Hikmet Aydoğan'ın (52)
burada yapılan tüm müdahale-
lere rağmen hayatını kaybettiği
belirtildi. Hurdacılık yaparak
geçimini sağlayan Hikmet 
Aydoğan'ın zihinsel engelli 
olduğu öğrenildi. DHA

MASA DAgILDI

Kağıthane'de geçimini hurda toplayarak sağlayan zihinsel engelli Hikmet Aydoğan (52) sokak ortasında
tartıştığı kişilerce bıçaklandı. Aydoğan, hastanede yapılan tüm müdahalelere rağmen hayatını kaybetti

İstanbul’da 53 farklı suça karışan
ve liderliğini Muhammet K'ın 

yaptığı iddia edilen organize suç
örgütüne yönelik operasyon dü-

zenlendi. Şebekenin, silah zoruyla
kişileri alıkoyma ve silah zoruyla
senet imzalatma eylemlerini ta-
nımlamak için 'Masayı kurduk',

eylemlerini gerçekleştirdikten
sonra ise 'Operasyonu yaptık, 

payımız dağıtıldı' şeklinde şifreli
konuştukları belirlendi

Fatih'te otomobiliyle hızla sokağa giren iki kişi kaza yaptı. Kaza yapanlar gençlerin
yanına giderek "geçmiş olsun" diyen 60 yaşındaki inşaat bekçisi feci şekilde dövüldü.

Bekcinin sucu ne?

İstanbul Emniyet Müdür-
lüğü Organize Suçlarla Mü-
cadele Şube Müdürlüğü

ekipleri, organize suç örgütleri üyeleri-
nin tespit edilerek yakalaması için ça-
lışma başlattı. Yapılan çalışmalar
neticesinde liderliğini cezaevindeki
Ümit Saral'ın yaptığı iddia edilen yö-
neticiliğini ise Tolgahan Ç.'nin yaptığı
ve 'yağma' , 'tehdit' , 'yağma amaçlı
tehdit' , 'kişiyi hürriyetten yoksun kılma'
, 'kasten yaralama' suçlarına karıştıkları
belirlenen suç örgütü üyelerine operas-

yon düzenlendi. 6 ayrı eyleme katıldık-
ları tespit edilen şüphelilerden 4'ünün
cezaevinde oldukları belirlendi. Ekipler
çete üyesi 12 şüpheliyi ise yakalayarak
gözaltına aldı. Şüphelilerin adresle-
rinde yapılan aramalarda 2 adet ruh-
satsız tabanca, 1 adet av tüfeği, 30
adet fişek ele geçirildi. Gözaltına alı-
nan 12 şüpheli emniyetteki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edildi. Şüpheli-
lerden 4'ü çıkarıldığı mahkemece adli
kontrol şartıyla serbest bırakılırken 8'i
ise tutuklandı. DHA

8 şüpheli tutuklandı
İstanbul'da organize suç örgütüne yönelik operasyonda gözaltına

alınan 12 şüpheli emniyetteki işlemlerinin ardından adliyeye sevk
edildi. Şüphelilerden 8'i çıkarıldığı mahkemece tutuklandı

Ölümden
döndüler!

Atölye yandı

Ümraniye'de seyir halindeki yolcu
minibüsü hafriyat kamyonu ile
çarpıştı. Kazada minibüsteki 6 kişi
yaralanırken, kaza anı güvenlik
kamerasına yansıdı

Sancaktepe'de 2 katlı binanın bi-
rinci katında bulunan alüminyum
kaplama atölyesinde yangın çıktı.
Ölen ya da yaralananın olmadığı
yangın itfaiye ekiplerince söndürü-
lürken, atölyede hasar oluştu
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ILCEDEN ILCEYE 
FIYAT DEGISIYOR
İ stanbul Valiliği'nden ekmek fiyatlarına

zam tartışmasıyla ilgili 8 Temmuz Cu-
martesi günü yapılan açıklamada, "İli-

mizde ekmek fiyatlarının zamlandığına dair
basın ve sosyal medyada haberler  yer al-
mıştır. İstanbul'da ekmek fiyatları ile ilgili
yeni bir düzenleme yapılmamıştır. Halen
200 Gr ekmek 5 TL'den satılmaktadır." ifa-
delerine yer verilmişti. Fiyatlarla ilgili ger-
çekleştirilen denetimlerle ilgili ise,
"İstanbul'un 39 ilçesinde Ticaret, Tarım ve
Zabıta Müdürlükleri ile “Ekmek Fiyat De-
netimi" gerçekleştirilmiştir. 205 ekmek fırı-
nına denetim yapılmış olup 116 fırının
tarifeye uygun olmayan şekilde ürün sattığı
tespit edilerek cezai işlem uygulanmıştır.
Denetimler devam edecektir." ifadeleri yer
aldı. Buna rağmen İstanbul'da Gaziosman-
paşa, Beşiktaş ve Kağıthane gibi birçok
farklı ilçede ekmeğin farklı fiyatlarda satıl-
dığı görüldü. Beşiktaş ve Gaziosmanpa-
şa'da 8 TL'ye satılan 200-230 gram
arasında değişen ekmeğin Kağıthane'de 6
TL'ye satıldığı görüldü. Fırıncıların birçok
noktada, fiyat birliği yaptığı görüldü.

Zararına satıyoruz

Gaziosmanpaşa'da fırıncılık yapan Cum-
hur Aydın, "Şu an 230 gram, 8 TL olarak
devam ediyoruz. Açıkçası maliyeti 8 TL'yi
dahi geçiyor. Biz 3 gün oldu zam yapalı.
Anlayışla karşılayan da var, çok ekmek al-
dığı için tepki gösteren de var. Bir çuval
devlet destekli un 370-380 TL civarındaydı.
Devlet desteklerinin kesilmesiyle şu andaki
maliyeti 525-550 arasında ama Konya un-
larından kullanırsak bu 620-720 arası deği-
şiyor. Önceden unun çuvalı 380 TL
civarındaydı, daha uygundu. Şu andaki gi-
dişata göre fiyatlar artacak gibi gözüküyor.
İşçi maliyetinden, yakıttan her şey artmaya
başladı. Ekmeğin 10 TL'ye satılması bizi

kurtarabilir. Şu an beklentiyi karşılamıyor.
En az 10 TL'den satılması gerekiyor ki
bunun yani fırıncıyı refah seviyeye çıkart-
ması için. Şu anda zararına satış yapıyo-
ruz" dedi.

Her şeye zam geliyor

Beşiktaş'ta fırıncılık yapan Aşkın Çamlı,
"Bizde ekmek 8 TL. Bize Ekmek İşverenleri
Sendikası tarafından tarife geldi. 1-2 Tem-
muz itibariyle 230 gram ekmeğin 8 TL'den
satılacağı. Genel olarak 280 gramı 10 TL'ye
geliyor. 250 gram 9 TL. Biz işimize bakıyo-

ruz. Biz emir kulu-
yuz. Sendika bize
ne derse biz o fiyatı
uyguluyoruz. Bize
şu fiyata sat diyor-
lar, şunu al diyorlar,
şunu ver diyorlar, maaş ver kira ver diyor-
lar" diye konuştu. Kağıthane'de fırıncılık
yapan ve 6 TL'ye ekmek satışı yapan Nur-
can Pisikoğlu ise, "Zam olması gerekiyor.
Bizde 6 TL. Yani şimdi bize unlar zamlı
geldi. Her şeye zam geliyor. Maalesef gere-
kiyor. Dönemiyorsun. Bak şimdi de maya
zamlanıyor. Un, tuz, bunlar benim kullan-

dığım şeyler. Elektriğe, do-
ğalgaza zam, kalıyor 6 TL.
6 TL'ye başka ne alabiliyo-
ruz? Bir onu soralım. Şu
an böyle 6 TL'ye satıyo-
rum. Ben de mecburen

zam yapacağım" dedi. Ekmek satın alan
Yücel Zengin ise "Ben 8.5 TL'ye aldım.
Gramajları değişiyor, ekmeğin çeşidi değişi-
yor. Tabi ki onlar da haklı maliyetler artı-
yor" dedi. Üniversite öğrencisi Çağrı Alp
Güder ise, "Kahvaltı için iki açma bir po-
ğaça aldım, 80 TL verdim" diye konuştu.
DHA

O n gün önce Tele1 Genel Yayın 
Yönetmeni Gazeteci-Yazar Merdan
Yanardağ bir montaj video gerekçe

gösterilerek gözaltına alınıp ardından 
tutuklandığında söylemiştik.

“Bu olay yalnızca Yanardağ’a yönelik
değil; tüm medyaya, düşün insanlarına, 
gazetecilere yönelik bir gözdağıdır.”

“Bakın bizim istemediğimiz haberleri
yazar, iktidara muhalefet ederseniz sizin de
sonunuz Merdan Yanardağ gibi olur.”
Demek istiyorlardı.

Bir anlamda onların basın sözcüğünden
anladıkları, nerede bir muhalif gazeteci,
yazar, siyasetçi görürseniz üzerine “basın
“, göz açtırmayın, özgürlüklerini kısıtlayın
demekti.

İktidarın bu baskıcı tavrından cesaret
alan kimileri de tam anlamıyla basına çök-
meye, üzerine basmaya devam ediyorlar.

En son örneğini Bodrum’da yaşadığımız
bu basına yönelik tehdit ve şiddet uygula-
masına yerel basın anında tepkisini 
göstererek örnek bir dayanışma sergilediler.

Bodrum’da bir depoda çıkan yangını gö-
rüntülemek isteyen gazetecilerin kamerala-

rına, cep telefonlarına el koymak isteyen,
zorla görüntüleri sildiren işyeri sahiplerinin
saldırılarından güvenlik güçlerinin araya
girmesiyle kurtulan gazeteciler ertesi gün
topluca adliyeye giderek suç duyurusunda
bulundular.

Bu saldırılardan daha ilginç ve çarpıcı
olanı güvenlik güçlerinin saldıranlardan çok
neredeyse mağdur gazetecilere suçlu gibi
davranması.

Olay anında gazetecileri, suçlularla bir
tutan jandarmanın tavrı da savcının, 
“adliyeye niye bu kadar kalabalık geldiniz
“şeklindeki yaklaşımı da doğrusu anlaşılır
gibi değil.

Anlaşılan basın emekçilerinin haksızlık-
lar ve saldırılar karşısında gösterdiği 
sıcak dayanışma kimilerini rahatsız ediyor.

Yasama, yargı ve yürütmeden sonra dör-
düncü büyük güç olarak kabul edilen basını
susturmak, etkisiz hale getirmek ve kendi
oluşturduğu yandaş medya marifetiyle 
toplumu yönlendirmek isteyen iktidar,
anlaşılan o ki; bu tür baskı ve sindirme 
uygulamalarına devam edecek.

O yüzden ulusal basın kadar ve hatta

daha çok yerel basının sesini kısmaya, 
korkutmaya, işlevsiz hale getirmeye 
çalışıyorlar.

Öyle olunca da hukukun üstünlüğü yerine
üstünlerin hukukunu uygulamaktan, insan
hakları ve özgürlükleri kısıtlamaktan, bu
konulardaki evrensel kural ve kurulları yok
saymaktan çekinmiyorlar.

Merdan Yanardağ örneğinde olduğu gibi;
neredeyse haftanın yarısını adliyelerde ifade
vermekle geçiren, her çağrıldığında savcı-
lıklara ifadeye giden, her gün TV. kanalında
canlı yayın yapan, neredeyse tüm Türki-
ye’nin tanıdığı birini yurt dışı yasağı olma-
sına rağmen “kaçma şüphesiyle” tutuklu
yargılıyorlar.

Keza henüz hakkında kesinleşmiş bir
hüküm bulunmamasına karşın, Yüksek
Seçim Kurulunun adaylığını kabul ettiği,
Hatay’lı yurttaşların özgür iradesiyle mil-
letvekili seçtiği, sonrasında yine Yüksek
Seçim Kurulu tarafından mazbatası düzen-
lenen hukukçu Can Atalay’ı ısrarla ve inatla

cezaevinde tutmaya devam ediyorlar.
Uluslararası hukuka aykırı biçimde Av-

rupa İnsan Hakları Mahkemesi ve Avrupa
Konseyi’nin kararlarını yok sayarak Osman
Kavala, Selahattin Demirtaş, Gezi sanıkları
ve binlerce siyasi tutuklu haksız yere özgür-
lüklerinden yoksun cezaevlerinde mağdur
ediliyorlar.

Turizmde patlama olacak diyorlardı 
patlama cezaevlerinde oldu.

Dünyada hak ihlallerinin en yüksek 
olduğu ülke durumuna gelen Türkiye’de 
cezaevleri yetmez oldu. 

Şimdi de yeniden yönünü batıya çeviren
iktidar AB’ye kabul edilme hesapları 
yapıyor.

Avrupa’nın sığınmacı deposu haline
gelen ülkemizde birçok ilimizde demografik
yapı tersine değişti. Bu yerel seçimde ol-
masa bile bir sonrakinde birçok yerde yerel
yönetimler yabancıların eline geçecek.

Sanmayın ki iktidar bu gerçeklerden 
habersiz!

Tüm bunlar bile isteye, planlanmış bir
projenin adım adım uygulanmasıdır.

Son yapılmak istenen asgari ücretteki ve
işçi-memur-emeklilere yönelik sözde iyileş-
tirmeler daha vatandaşların eline geçmeden
yapılan yüksek zamlarla geri alındı.

Gelir dağılımındaki adaletsizlik bir yana

“itibardan tasarruf olmaz” anlayışıyla
sürdürülen israf ekonomisi ülkemizi daha
çok dışa bağımlı hale getirdi.

Mutfakta büyüyen yangını göz ardı
etmek için de suni gündemlerle halkı 
oyalamaya çalışıyorlar.

İktidarın bu ucuz politikasına alet olan
muhalefet de yine eskiden olduğu gibi kendi
içine dönerek parti içi çekişmeler, anlamsız
polemikler ve iktidar kavgasına tutuştular.

Özellikle de ana muhalefet partisi
CHP’de kayıkçı kavgasına dönüşen 
kurultay tartışmaları toplumda kaygı ve
üzüntüyle izleniyor.

Kaostan beslenen iktidar da hukuk tanı-
maz, tek adam yönetiminin tüm acımasız
politikalarını sermayeden yana, emekçi 
halkın aleyhine kullanmayı sürdürüyor.

Bu durumdan da en çok, zor koşullarda
toplumun haber alma hakkı için mücadele
eden basın emekçileri etkileniyor.

Ama şu bir gerçek ki, tarihin her döne-
minde basın içerisinde namuslu, vicdan sa-
hibi, barış ve demokrasiden yana yönünü
belirlemiş gazeteciler en ağır koşullarda
bile teslim olmamışlardır.

Düşüncelerinden dolayı özgürlükleri elle-
rinden alınan, yaptıkları haber, yazdıkları
makaleler yüzünden cezaevlerinde bulunan
tüm basın emekçilerine selam olsun.

Basını yıldıramazsınız Ayhan ONGUN
ayhanongun@gmail.com 

DUYARLILIK

İstanbul Valiliği, 8 Temmuz'da 200 gramlık ekmeğin fiyatına zam gelmediğini ve 5 liradan satıl-
ması gerektiğini açıkladı. Valilik, farklı fiyatta satış yapan fırınlara ise ceza kesildiğini belirtti. Ancak
farklı ilçelerdeki fırınlarda ekmek 6 TL ve 8 TL arasında satılıyor. Gramajları 200 ile 230 gram ara-
sında değişen ekmeklerin Beşiktaş'ta 8 TL, Kağıthane'deki bir fırında ise 6 TL'ye satıldığı görüldü.

İBBTemmuz Ayı Meclis Toplantısı
yapıldı. Toplantıda belediyelerin ek
bütçe ve ek ödenek teklifleri değerlen-

dirildi. Toplantıda partilerin grup başkan vekil-
lerine söz hakkı verildi. MHP Grup Başkan
Vekili Volkan Yılmaz, İBB'nin sivrisinek ve si-
neklerle mücadelesinin yeterli olmadığını belirti.
Yılmaz İBB'nin bu konudaki bütçe ve ekipman-
ları ilçe belediyelere vermesi gerektiğini söyleye-
rek, "İstanbul'da biraz önce grup başkan
vekilleriyle sohbet ediyorduk. Bir arkadaşımız
şunu dedi, 70'li yıllarda bu sinek problemi çok

vardı. Ama şu son 2-3 yıldır İstanbul'da hiç ol-
madığı kadar sinek şikayeti var. Bizim burada
belediye başkanı arkadaşlarımız da var. Bizim
vatandaşa hizmet verdiğimiz numaralar, tele-
fonlar gelen şikayetlerin neredeyse yüzde 70'i
sivrisinek ve sinekle ilgili şikayetler. Özellikle de
yine çeperler diyeceğim, kızacaksınız. Daha çok
tarımsal hayvancılığın yapıldığı su havzalarının
bulunduğu derelerin bulunduğu Çatalca gibi,
Silivri gibi, Şile gibi ilçelerde yemin ediyorum ne
kapı açılabiliyor ne de bahçeye çıkabiliyor. Ne
de balkona çıkabiliyor" diye konuştu. DHA

İBB meclis toplantısında konuşan MHP Grup Başkan Vekili Volkan Yılmaz, " 2-3 yıldır İstanbul'da hiç olmadığı kadar sinek şikayeti var.
Bizim vatandaşa hizmet verdiğimiz numaralar, telefonlar gelen şikayetlerin neredeyse yüzde 70'i sivrisinek ve sinekle ilgili şikayetler" dedi

Sineklerden şikayet var!

MHP Grup Başkan Vekili
Volkan Yılmaz, İBB'nin
sivrisinek ve sineklerle
mücadelesinin yeterli 

olmadığını belirti. Yılmaz
İBB'nin bu konudaki

bütçe ve ekipmanları ilçe
belediyelere vermesi 

gerektiğini söyledi.

Enez Gençlik 
Kampı başladı 
Başakşehir Belediyesi, Edirne'nin
Enez ilçesinde denize sıfır konumda
bulunan gençlik kampında gençlere
yaz tatili imkânı sunuyor. Her yıl yak-
laşık 3 bin öğrencinin katılığı kampta
gençler, sportif ve kültürel etkinler ile
hem eğleniyor hem öğreniyor

Gençlere 2016 yılından bu
yana her yaz tatil imkânı sunan
Enez Gençlik Kampı, yeniden

kapılarını açtı. Sportif, kültürel ve eğlenceli
aktivitelerle dolu eğitim programlarının
uygulandığı kampta, ulaşım ve konaklama
hizmetleri belediye tarafından karşılanıyor.
Bir hafta boyunca Saros Körfezi'nde tatil
yapma imkânı bulan gençler, sosyal faali-
yetlerini ve arkadaşlık bağlarını 
güçlendiriyor.

Gençler eğleniyor

Okulların kapanmasının ardından kapıla-
rını açan Enez Gençlik Kampı'nda bu yıl
11 gruptan oluşan gençler yazın keyfini
doyasıya çıkaracak. Her hafta 13-18 yaş
arası yaklaşık iki yüz elli öğrencinin katıla-
cağı kampta bu yıl yaklaşık üç bin öğrenci
ağırlanacak. Enez Gençlik Kampı'nda
yüzme, futbol, plaj futbolu, plaj voleybolu,
masa tenisi, bocce eğitimi, survivor ma-
cera parkuru gibi sportif etkinliklerin yanı
sıra jenga, masa tenisi, tabu ve kelime
oyunu gibi sosyal etkinlikler de düzenleni-
yor. Kampa katıldığı için mutlu olduğunu
ifade eden Ömer Faruk Selçuk, “Birçok
aktiviteyi tek çatı altında toplamışlar. Plaj
voleybolu da yapabiliyoruz, bilgi yarış-
ması da yapabiliyoruz. Ortam çok güzel.
Günümüzü dolu dolu geçiriyoruz. Güne
erken başlıyoruz. Geç saatlere kadar akti-
vitelerimiz sürüyor" diye konuştu. DHA

Gizemli 
ayakkabılar

Bağcılar'da elektrik tellerine
asılı haldeki çok sayıda ayakkabı
merak konusu oldu. Mahalle sa-

kinleri, ayakkabıları kimin ne amaçla elek-
trik tellerine astığını bilmiyor. Bağcılar
Güneşli Mahallesi'nde elektrik tellerine
asılı ayakkabılar ilginç görüntüler oluş-
turdu. Kim tarafından nasıl ve ne amaçla

asıldığı bilinmeyen ayak-
kabıların bir kısmı bele-
diye ekipleri tarafından
toplandı.Tellere asılı halde
duran ayakkabıların bir
kısmı ise duruyor. Ma-
halle sakinlerinden Özlem
Odabaş, "Şaşırdım,
yorum yapamıyorum.
Çocuk yaptı desem nereye

çıkıp yapacak? Çok şaşkınım" dedi. Ma-
hallede oturan gençlerden biri, ayakkabı
sayısının önceden daha fazla olduğunu
ifade ederek, belediye tarafından toplandı-
ğını söyledi. Bir başka genç ise "Kuşlar
rahat etsin diye yuva yapmışlar oraya.
Bence kuşlar için" diye konuştu. Mahalle
sakinleri ayakkabıların neden elektrik telle-
rine asıldığını merak ediyor. DHA



Ç evre, Şehircilik ve İklim Değişik-
liği Bakanlığı, Üsküdar’daki Va-
lidebağ Korusu’nun bitiminde

bulunan Haydarpaşa Lisesi'nin doğal
SİT statüsünü değiştirilmesine ve yıkı-
lıp yeniden yapılmasına karar verdi.
Haydarpaşa Lisesi projesinin, koruyu
bölme girişimi olduğunu belirten Vali-
debağ Gönüllüleri, koruda bir araya
geldi. “Deprem bahane rant şahane”
yazılı pankart açan gönüllüler “Valide-
bağ Korusu tek parseldir, bölünemez”
açıklamasını yaptı. Açıklamada, “Ülke-
mizin köklü ve değerli okullarından biri
olan Haydarpaşa Lisesi, 1989 yılında
Validebağ  Korusu içine yapılan bina-
lara taşınmıştır. Bundan 10 yıl sonra,
16 Temmuz 1999 tarihinde ise Valide-
bağ Korusu 1. derece doğal sit alanı
ilan edilmiştir. 17 Ağustos 1999 depre-
minde binalar hasar gördüğünden do-
layı, İkan İnşaat Turizm Petrol
Otomotiv San. Tic. Ltd. Şti. tarafından
23 Mayıs 2012 tarihli kesin kabulle 4
milyon 129 bin 943 TL bedelle güçlen-
dirme yapılmıştır. Her nedense, şehir
dışından gelen öğrencilerin kaldığı iki
pansiyon binası güçlendirme dışında
tutulmuş olup, bu binalar zamanla kul-
lanım dışı kalmıştır” ifadeleri kullanıldı. 

Hayali sit alanı

“Okul müdüriyetinin pansiyon binala-
rının yıkılıp yeniden yapılması konu-

sunda çabaları olduğunu biliyorduk.
Fakat koruma kurullarınca inşaat için
izin verilmediğinden, bu defa okulun
kapladığı alan, Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından
19 Kasım 2021 tarihinde “Sürdürülebi-
lir Koruma ve Kontrollü Kullanım
Alanı” ilan edilmiştir” denilen açıkla-
mada, “Bir başka deyişle, Korunun bir
bölümü inşaat yapılabilir hale getiril-
miştir. Kararın en ilginç yanı,  tek par-
sel olan Validebağ Korusu’nu keyfi
biçimde bölmesi ve Haydarpaşa Lisesi
doğal sit alanı adıyla hayali bir sit alanı
yaratmasıdır. Böyle bir alan yoktur, sa-
dece Validebağ Korusu doğal sit alanı
vardır” denildi. 

Canlar geri gelmez

Bakanlığın kararına ilişkin çok sayıda
vatandaşın itiraz dilekçesi verdiği belir-
tilen açıklamada, “Validebağ Gönüllü-
leri Derneği olarak kararın iptali
istemiyle 26 Ocak 2022 tarihinde
3.İdare Mahkemesi’nde dava açtık.
Mimarlar Odası İstanbul Büyükkent
Şubesi de bizden sonra 10.İdare Mah-
kemesi’nde dava açtı. 10. İdare Mahke-
mesi’nin görevlendirdiği bilirkişiler, 31
Mart 2023 tarihinde düzenledikleri
rapor ile, Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı’nın kararının uygun
olduğu sonucuna varmışlar. Başka bir
mahkemede açılmış bir davanın bilir-

kişi raporunun, bağlantı kararı olma-
dığı halde, mahkemesi, tarafları farklı
olan davamızda da esas alınması
mümkün değildir. Usul olarak da, içe-
rik olarak da, herhangi bir dayanaktan
yoksun olan bu rapora karşı gereken
itirazlar yapılmıştır. Validebağ Korusu
tek parseldir, bölünemez. 1. derece
doğal sit alanıdır, yeni isimlendirmeyle
kesin korunacak hassas alandır. Ko-
ruma grubu düşürülemez. Korunun ne
tamamının ne de bir bölümünün,
hangi şekilde veya hangi ad altında
olursa olsun, ranta açılmasına, doğallı-
ğının bozulmasına izin verilemez Hay-
darpaşa Lisesi özelinde depreme karşı
hazırlık yapıyormuş gibi görünmek,
ülke genelinde yapılmayan hazırlıkların
sonucunda ölen canları geri getirmez”
ifadeleri kullanıldı.  
HABER MERKEZİ
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İ nsanın 26-45 doğu meridyenleri ve 36-42 kuzey
paralelleri arasında yaşarken düşünce iklimini
takip edesi gelmiyor. Maruz kaldığımız enfor-

masyon bizi her gün biraz daha umutsuzlaştırıyor.
ENAG raporuna göre yüzde 108,58’e ulaşan enflas-
yon, 2023’ün ilk yarısında ülkemizde 165 kadının öl-
dürülmesi, çocukların sadece yüzde 12,5’inin et,
tavuk, balık ürünlerini tüketebilmesi, yaklaşık 3 mil-
yon hayvanın tecavüze uğraması, KDV oranlarındaki
artış ve daha sayabileceğim birçok konuya rağmen in-
sanların daha da önemlisi kamuoyunun hala asıl
önemli konular üzerinde durmaması insanı umutsuz-
laştırıyor. Fakat insanın hayatta kalma iç güdüsü yine
de tutunacak olumlu bir argüman arıyor. Sonuçta
Kurtuluş Mücadelesi verilirken Jön Türkler “Berlin’e
mi gitsek?” diye düşünmemiştir. 

Bu ülkeye ve bu ülkenin insanlarına hizmet etme
motivasyonumuzu geri kazanmak için iyi bir habere
ihtiyacımız var. Her şeye rağmen hala umutla sorun-
ları çözmek isteyen kişilere iyi haberler verip “Emek-
leriniz boşa çıkmadı.” diyebilmeliyiz. Fakat
diyemiyoruz. Artık aramızda tek bir şeyden rahatsız
olmanın verdiği birleştirici güç de yok. Ben muhalif
seçmenin doğru tepkileri, tam zamanında ve yerinde
vereceği takdirde iyi haberlerin çoğalacağını öngörü-
yorum. Zaten altyapı ve kurumsallaşmanın olmadığı
bu ülkede haklarımız için doğru atılımlar gerçekleştir-
meliyiz. Çoğu kişi artan ücretlerden yakınabilir bu çok
soyut bir sorun. Fakat bozulan demografik yapının şi-
kayetçisi ekonomik sorunlara göre çok az.

Okuyan, üreten, doğru düşünen ve doğru tepki
veren bir kamuoyu şart. İşte öyle bir döngüye girdik ki
hem olumsuzluklar yüzünden düşünce iklimini takip
etmek üzücü hem de gidişata yön vermek için gerekli.
Yılın ilk yarısı 165 kadın öldürülmesin diye, hayvan-
lara tecavüz edilmesin diye, ekonomi iyi yönetilsin
diye, çocuklarımız okula gitsin diye, azınlıklar ve de-
zavantajlı gruplar ayrıştırmaya ve zorbalığa uğrama-
sın diye her sabah kalkıp sorumlu bir vatandaş olarak
mücadeleye devam etmeliyiz. Çünkü insan hakları ak-
tivisti olmak özünde o tutkulu umuda dayanır. Sürekli
olumsuzlukları dile getirip moral bozabiliriz ama bu
negatif ortamın düzeleceğine en çok inanan da biziz.
Yıllar içinde evrimleşip birçok işe imza atmış insan
varlığının bu noktada bu kadar kötü durumda olması
gerektiğine inanmıyorum. İnsani duygulara ve man-
tığa sığınıyorum. 

Olumsuzlukları dile getirdikçe çözeceğiz ve bu sa-
yede artık hak ettiğimiz iyi haberleri alacağız.Biz
haklarımıza sahip çıktıkça iyi haberler alacağız. Po-
tansiyel olumsuzlukları yok ettikçe…Belki biz de iyi
ekonomi haberleri, kadın başarıları, hayvan sevgisi,
barışçıl politika ve başarılı çocuklar haberlerini sa-
bahları keyifle okuyacağımız bir Türkiye’ye uyanırız.
Bu inanca tutunabilmek için iyi haberlere ihtiyacımız
var.

Muhammet Aydoğmuş 
Kuş BaKışı 

muammeraydogmus@gmail.com

İyi bir habere 
ihtiyacımız var!

Validebağ Gönüllüleri, Üsküdar'daki Validebağ Korusu bitimindeki Haydarpaşa Lisesi'nin
deprem bahanesiyle yıkım kararına ve korunun Haydarpaşa Lisesi kullanılarak ranta
açılmasını öngören projeye tepki gösterdi. “Deprem bahane rant şahane” yazılı pankart
açan gönüllüler “Validebağ Korusu tek parseldir, bölünemez” açıklamasını yaptı

VALIDEBAG
BÖLÜNEMEZ!

Hamidiye tartışması
İBB Meclisi temmuz ayı ikinci birleşimine soru önergeleri damga
vurdu. Hamidiye Su şirketinde "HMD" isimli ikinci bir su markasının
piyasaya sunulmasını eleştiren Ak Partililere cevap veren CHP Sözcüsü
Mesut Kösedağı, “Göreve geldiğimizde yıllardır devlet kurumlarında
kullandığınız Hamidiye suyu almaktan neden vazgeçtiniz?” diye sordu

AK PArti iBB ve Beyoğlu Belediyesi
Meclis Üyesi Kübranur Uslu, Hami-
diye A.Ş’nin iBB’nin en nitelikli şirket-

lerinden biri olduğunu, 1902’den 30’un üstünde
ülke dahil tüm istanbul ve türkiye’de var oldu-
ğunu ve başarılarılarıyla anılan bir şirket oldu-
ğunu belirtti. Ancak son günlerde
başarısızlıklarıyla anılan Hamidiye A.Ş’nin geç-
mişte yine CHP iktidarında adının Halk Su ola-
rak değiştirildiğini, şimdilerde ise aynı
zihniyetin HMD olarak isim değişikliğine gitti-
ğini belirten Uslu, “istanbul'un maneviyatını ve
değerlerini korumak biz meclis üyelerinin gör-
evidir. iBB'nin Hamidiye ismini sürdüreceğini,
ek olarak da "HMD" isimli ikinci bir su markası-
nın piyasaya sürdüğüne dair açıklanmasını
makul görmemiz beklenemez” dedi. Hamidiye
isminin zamanla silineceğini ve zarar görece-
ğini savunan Uslu, iBB’nin HMD ismiyle yaptığı
üretimi detaylandırılmasını, ne kadar üretilip pi-

yasaya sürüldüğünü açıklamasını istedi. 

Samimi değilsiniz

Konuyla ilgili söz alan CHP Grup Sözcüsü Mesut
Kösedağı ise AK Parti Grubu tarafından dile geti-
rilen 'Hamidiye Su' eleştirilerine yanıt verdi. Ha-
midiye Su üretiminin artırarak devam ettiğini,
tüm marketlerde ulaşabileceğini, istedikleri tak-
tirde HMD markasına da ulaşabileceklerini belir-
ten Kösedağ, “Opet-Class, Citroen-Peugeot,
Arçelik-Beko” örneğini verdi. Son bir haftadır AK
Parti'de Hamdiye Su sevdasının başladığını dile
getiren Mesut Kösedağı, “Peki biz göreve geldi-
ğimizde yangından mal kaçırır gibi bütün devlet
kurumlarından yıllardır kullandığınız Hamidiye
suyu neden çıkardınız?” diye sordu. Devletin
hiçbir kurumunda Hamidiye Su’yun kullanılma-
dığını ifade eden Kösedağı, “Vazgeçin bu algı
operasyonlarından. Samimi değilsiniz” diyerek
konuşmasını tamamladı. SELVi SArItAÇ

Börek Festivali 
16 Temmuz’da
Silivri Belediyesi tarafından düzenlenecek
olan 13. Ortaköy Börek Festivali, 
16 Temmuz 2023 Pazar günü Ortaköy
Meydanı’nda gerçekleştirecek. Birbirinden
lezzetli böreklerin yarışmasına sahne olacak
festivalde ünlü sanatçı Rafet El Roman en
güzel şarkılarını Silivrililer için seslendirecek

Silivri Belediyesi tarafından bu yıl
13.’sü gerçekleştirilecek Ortaköy
Börek Festivali için geri sayım baş-

ladı. Silivri’nin maharetli kadınlarının hazırla-
dığı böreklerin yarışacağı ve eğlenceli
etkinliklerin yer alacağı festival, 16 Temmuz
2023 Pazar günü Ortaköy Meydanı’nda ger-
çekleştirilecek. Festival kapsamında yapılacak
börek yarışmasının sonucu, tadım ve jüri pu-
anlaması ile belirlenecek. Yarışmanın birincisi
tam altın, ikincisi yarım altın, üçüncüsü ise
çeyrek altın ile ödüllendirilecek. Ayrıca yarış-
manın tüm katılımcılarına sürpriz hediyeler ve-
rilecek. Festivalin saat 20.30’da başlayacak
sahne programlarında ise halk oyunları göste-
rileri düzenlenirken, ünlü sanatçı Rafet El
Roman birbirinden güzel şarkılarını Silivrililer
için seslendirecek. Festivale katılan bütün va-
tandaşlara börek ve ayran ikramı yapılacak.

Festivale davet

Ortaköy Börek Festivali’ne tüm vatandaşları
davet eden Silivri Belediye Başkanı Volkan Yıl-
maz, “Tarihiyle, doğasıyla, kültürüyle yüzlerce
yıla meydan okuyan şehrimiz, geleneklerine
sahip çıkarak geleceğe doğru emin adımlarla
ilerliyor. Bu anlamda Silivri’mizi tanıtma, örf
ve adetlerimizi yaşatma, yöresel ürünlerimizi
tüm Türkiye ve dünya ile paylaşma noktasında
geleneksel festivallerimizin önemi oldukça bü-
yüktür. Her yıl olduğu gibi bu yıl da festivalleri-
mizi ara vermeden, kesintiye uğratmadan
sürdürmeyi hedefliyoruz. Festival sezonumuzu
13. Ortaköy Börek Festivalimiz ile açıyoruz.
Birbirinden lezzetli böreklerin yarışacağı ve ke-
yifli sahne programlarının gerçekleştirileceği
festivalimize tüm Silivrilileri ve İstanbulluları
davet ediyorum. Halkımızın festival coşkusuna
eşlik etmeleri bizleri çok mutlu edecektir” dedi.
13. Ortaköy Börek Festivali kapsamında dü-
zenlenecek börek yarışması için başvuru süreci
devam ediyor. Yarışmaya katılmak isteyen Si-
livrililer, 15 Temmuz 2023 Cumartesi gününe
kadar Silivri Belediyesi İletişim Merkezine ya
da Ortaköy Mahallesi İletişim Noktasına gide-
rek başvurularını yapabilecekler.  
HABER MERKEZİ

İddianame hazırlandı
Terör örgütü PKK'nın sözde lideri Abdullah Öcalan'ı 
övdüğü gerekçesiyle tutuklanan gazeteci Merdan
Yanardağ hakkında hazırlanan iddianame mahkemeye
sunuldu İstanbul 30. Ağır Ceza Mahkemesi'ne sunulan 
iddianamenin 15 günlük incelenme süresi var

Programında, terör örgütü
PKK lideri Abdullah Öcalan ile il-
gili övgü yaptığı gerekçesiyle “terör

örgütü propagandası yapma” suçlamasıyla
tutuklanan gazeteci ve TELE1 Genel Yayın
Yönetmeni Merdan Yanardağ hakkında yeni
bir gelişme yaşandı. Yanardağ hakkında ha-
zırlanan iddianame mahkemeye sunuldu. İs-
tanbul 30. Ağır Ceza Mahkemesi'ne sunulan

iddianamenin 15 günlük incelenme süresi
olacak.  T24'ten Gökçer Tahincioğlu'nun ha-
berine göre; İstanbul 30. Ağır Ceza Mahke-
mesi'nin, "terör örgütü propagandası, suçu ve
suçluyu övmek"le suçlanarak tutuklananan
Yanardağ hakkında savcılığın hazırladığı id-
dianameyi reddettiği iddia edilmişti. Ardından
haberde düzeltmeye gidilerek, iddianamenin
mahkemeye sunulduğu belirtildi.

Beşiktaş'ta sivil trafik ekip-
leri taksilere yönelik denetim
yaptı. Fulya, Hakkı Yeten Cad-

desi'nde saat 10.00 sıralarında kurulan
kontrol noktasında Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü ekipleri taksileri durdu-
rup, belgelerini incelendi. Taksilerin kısa
mesafe yolcu, yolcu seçmesi ve taksimetre
açmaması gibi konular başta olmak üzere
yapılan denetimde emniyet kemeri tak-
madığı tespit edilen şoförlere ceza yazıldı.
Taksilerin yanı sıra kırmızı ışıkta geçen ve
emniyet kemeri takmayan sivil araç sürü-
cülerine de ceza yazıldı.  DHA

Beşiktaş’ta taksi denetimi



H alkalı-Ispartakule Hızlı Tren Hattı
TBM başlangıç töreninde konuşan
Uraloğlu, Türkiye'de yapımı devam

eden en önemli demir yolu projeleri arasında yer
alan Halkalı-Kapıkule Demiryolu Hattı Proje-
si'nin Halkalı-Ispartakule arasında tünel açma
çalışmalarını başlattıklarını bildirdi. Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan liderliğinde
demir yollarını 2003'ten beri başlattıkları gelişim
hamleleriyle devlet politikası olarak ele aldıkla-
rını ve öncelikli sektör olarak belirlediklerini ak-
taran Uraloğlu, Asya ve Avrupa arasında köprü
görevi gören Türkiye'nin coğrafi konumunun
sağladığı fırsatların ekonomik ve ticari avantaj-
lara dönüşebilmesi için demir yollarında yeni bir
atılım başlattıklarını vurguladı. Uraloğlu, son 21
yılda demir yollarına yaklaşık 880 milyar lira ya-
tırım yaptıklarını belirterek, demir yollarının ta-
mamını elden geçirdiklerini ve yenilediklerini,
2003'te yaklaşık 11 bin kilometre olan demir
yolu ağını 14 bin kilometreye yükselttiklerini 
bildirdi.
Türkiye'yi yüksek hızlı tren (YHT) işletmeciliği
ile tanıştırdıklarını hatırlatan Uraloğlu, 2009'da
Ankara-Eskişehir hattıyla başlayan süreç so-
nunda şu anda 11 ilin hızlı tren hattıyla bağlan-
dığını anlattı. Uraloğlu, 2053 yılında hızlı tren
hizmeti alan il sayısını 52'ye, demir yolu hat
uzunluğunu 28 bin 590 kilometreye yükseltecek-
lerini bildirdi.

Yetkililerden bilgi aldı

Her tünel açma makinesine (TBM) bir kadın
ismi verilmesinin usulden olduğunu belirten
Uraloğlu, "Bu TBM makinemize arkadaşlarımız
tarafından Ayşe ismi verilmiş." ifadesini kullandı.
Uraloğlu, "Başlattığımız bu proje aynı zamanda
Kanal İstanbul'un altından geçen ilk raylı sistem
olma özelliğini de sağlamış olacaktır. Üzerinden
geçen Sazlıdere Köprüsü'nü başlatmıştık. Şimdi
de demir yolu raylı sistem hattını başlatmış olu-
yoruz" dedi. 

İlişkiler güçlenecek

Abdulkadir Uraloğlu, Türkiye'nin Asya, Avrupa
ve Afrika olmak üzere 3 kıtayı birbirine bağlayan
ve çok önemli bir jeostratejik ve jeopolitik ko-
numa sahip olduğuna işaret ederek, demir İpek
Yolu'nun en önemli halkası ve Avrupa'nın baş-
langıç noktası olduklarını söyledi. Türkiye'nin
AB açısından çok önemli bir paydaş olduğunu
vurgulayan Uraloğlu, "Avrupa için Türk üretici-
ler üretim ve tedarik zincirinin önemli bir parçası
ve vazgeçilmez ticari ortaklardır. Bu noktalardan
bakıldığında Halkalı-Kapıkule Demiryolu Hat-
tı'mızın önemi daha da iyi anlaşılmaktadır. Bu
demir yolu hattı Türkiye ve AB arasındaki ilişki-
leri daha güçlendirecek ve dostluğumuzu per-
çinleyecektir" diye konuştu.

1 buçuk saate düşüyor
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, Halkalı-
Kapıkule Demiryolu Hattı Projesi'nin, Asya ile
Avrupa demir yolu koridorunun ilk parçasını
oluşturduğunu belirterek, hattın Avrupa ve Tür-
kiye için önemine işaret etti. Halkalı-Kapıkule
hattının "153 kilometrelik Kapıkule-Çerkezköy",
"67 kilometrelik Çerkezköy-Ispartakule" ve "8
bin 420 metrelik Ispartakule-Halkalı" arası
olmak üzere 3 fazdan oluştuğunu bildiren Ura-
loğlu, “Bu 3 kısmın birleşmesiyle toplamda 229
kilometreli güzergahta saatte 200 kilometre hıza
uygun, çift hatlı, elektrikli ve sinyalli olarak hem
yük hem de yolcu taşımacılığı yapılabilecek yeni
yüksek standartlı tren hattı inşa ediyoruz. Tüm
hatların tamamlanmasıyla Halkalı-Kapıkule
arası yolcu seyahat süresi 4 saatten 1,5 saate,
yük taşıma süresi ise 6,5 saatten 2,5 saate düşe-
cektir. Mevcut hat kapasitesinin de 4 katına çık-
ması hedeflenmektedir” bilgisini verdi. Uraloğlu,
Halkalı-Kapıkule Demiryolu Projesi'nin üçüncü
fazı olan Halkalı-Ispartakule kısmındaki tünel

açma çalışmalarını başlatarak projenin tama-
mında çok önemli bir aşamayı daha hayata ge-
çirdiklerini söyledi.

Ticari hareketlilik

Uraloğlu, Londra'dan Pekin'e uzanan demir
İpek Yolu'nun hayata geçmesine ve bu hatta ta-
şımacılık faaliyetlerinin en etkin şekilde gerçek-
leştirilmesine verdikleri öneme işaret ederek,
Bakü-Tiflis-Kars hattının hayata geçmesinden
sonra bölgede artan ticari hareketliliğe değindi.
Hattın sağlayacağı katkılardan bahseden Ura-
loğlu, "Hattın hizmete alınmasıyla birlikte geliş-
meye başlayacak ticari hareketlilik bölge
insanımızın ve ülkemizin ekonomik süreçlerine,
kalkınmasına ve gelişmesine çok büyük faydalar
getirecektir. Halkalı-Kapıkule Demiryolu Hattı
Projesi, AB ile iş birliği içerisinde uzun zamandır
hayata geçmesi için çaba sarf ettiğimiz önemli
bir projedir" şeklinde konuştu. Konuşmasının
ardından Bakan Uraloğlu ve beraberindekiler,
butonlara basarak Halkalı-Kapıkule Hızlı Tren
Projesi'nin Halkalı-Ispartakule bölümünde
TBM çalışmalarını başlattı. Uraloğlu, çalışmala-
rın başlamasının ardından alanda incelemelerde
bulunarak yetkililerden bilgi aldı. AA
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Gerçek kişilere
güveniyorlar!

GÜN geçtikçe değişen dünyaya hızla adapte
olan Z kuşağı, kendileriyle aynı değerleri
paylaşan markalara yöneliyor. Ad Age tara-

fından yayınlanan verilere göre Z kuşağının yüzde 84'ü,
gerçek kişileri ve ifadeleri kullanan markalara daha çok
güveniyor. Özgünlük, bireysellik, sürdürülebilirlik, kalite
ve minimalizm gibi değerleri önemseyen Z kuşağı,
satın alacağı ürünün kendisine hitap etmesini ve haya-
tını kolaylaştırmasını talep ediyor. Z kuşağının ilgi ve is-
teklerine dahil olmanın marka ile tüketici arasındaki
bağı güçlendireceğinden bahseden Tasarist Yaratıcı Di-
rektörü Musa Çelik, “Özgün, yenilikçi, teknolojik gibi
Z kuşağını tanımlayan özellikleri ambalaj tasarımında
yansıtmamız gerekiyor. İlham verici, şeffaf ve gerçekçi
ögelerle tasarlanmış ambalajla dikkatini çekeceğimiz Z
kuşağının sadakatini kazanarak hayatlarında kalıcı bir
yer edinebiliriz.” sözlerini kullandı. 

Ortak payda önemli 

Dijital dünyanın içine doğmuş, diğer nesillerden daha
eğitimli ve teknolojik açıdan bilgili olan Z kuşağı, mar-
kayla açık diyaloglar kurmak istiyor. Yenilikçi, yaratıcı
ve çözüm sunan ürünler daha çok dikkatlerini çekerken
tarzlarının ve fikirlerinin markalar tarafından şekillendi-
rilmesini talep ediyor. Aynı zamanda çevre konusunda
da duyarlılığı yüksek olan Z kuşağına markanın sürdü-
rülebilirlik çabaları ile ilgili detayları sunmak gerekiyor.
Z kuşağının dünyasına hitap edecek ambalajların
özgün mesajlarla şeffaflık çerçevesinde tasarlanması
gerektiğini belirten Tasarist Yaratıcı Direktörü Musa
Çelik, “Erişilebilir, sürdürülebilir ve şeffaf markalar Z
kuşağının daha çok dikkatini çekiyor. Bu sebeple am-
balajda marka değerine, sürdürülebilirlik çalışmalarına
ve gençliğe ilham olacak yaratıcı ögelere yer vermek ge-
rekiyor. Yani Z kuşağı markayı satın almaktan ziyade
marka ile ortak paydada buluşmak istiyor” açıklama-
sında bulundu.

Hızına yetişmek zor

Dijital uygulamalar ve ekranla oldukça iç içe olan Z
kuşağı, satın alma davranışlarında sosyal medyadan
etkileniyor. Z kuşağı sosyal medyada kendi deneyimle-
rini paylaşarak bağlantı kurduğu kitlenin görüşlerine
önem veriyor. Z kuşağının dikkatini çekmek ve mar-
kayla ortak bir bilinç oluşturmak için sosyal medyayı
etkin kullanmak gerektiğini söyleyen Tasarist Yaratıcı
Direktörü Musa Çelik, “Her zaman çevrimiçi olan Z
kuşağının hızına yetişmek önem teşkil ediyor. Dijital
dünyaya belki de herkesten daha fazla hakim olan bu
teknolojik Z kuşağına sosyal medya ile en erken şekilde
ulaşarak satın alma davranışlarını ve markaya duy-
duğu merakı önemli ölçüde etkileyebiliriz” ifadelerini
kullandı. SEÇKİN ULA

Hukuk Danışmanı:  av. D. Cemal kaRaL
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Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu, 
Halkalı-Kapıkule Hızlı Tren
Projesi'nin üçüncü fazı olan
Halkalı-Ispartakule
kısmındaki tünel açma
çalışmalarını başlatarak çok
önemli bir aşamayı daha 
hayata geçirdiklerini belirtti.
Her tünel açma makinesine
bir kadın ismi verilmesinin
usulden olduğunu belirten
Uraloğlu, "Bu TBM 
makinemize arkadaşlarımız
tarafından Ayşe ismi verilmiş"
dedi. Uraloğlu, "Bu proje aynı
zamanda Kanal İstanbul'un
altından geçen ilk raylı sistem
olma özelliğini de sağlamış
olacaktır” diye konuştu. 
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Bakan Abdülkadir Uraloğlu, projeyle
üçüncü faz kapsamında 6 bin 180 metre
TBM tünel, 860 metre aç-kapa tünel ve bin
380 metre açık hat olmak üzere zemin iyi-
leştirmeleri dahil 8 bin 420 metre uzun-
luklu yeni demir yolu hattının tamamının
altyapı, üstyapı, elektrifikasyon, sinyalizas-
yon ve telekomünikasyon imalatlarının ya-
pılacağını anlattı. Sanat yapıları ve Halkalı
istasyonu bölgesine ait işler tamamlanarak
test aşaması sonrası hattın devreye alına-
cağını belirten Uraloğlu, "Şu anda sizlerle
birlikte bulunduğumuz TBM giriş noktası
olan Halkalı kesiminde TBM portal imalat-
ları tamamlanmıştır. Segment fabrikası ku-

rulumu tamamlanmış ve segment üretimi
başlamıştır. 1 numaralı TBM'nin kesici kafa
montajı tamamlanmış olup artık tünel
delme çalışmalarına başlayacaktır. Hayırlı,
uğurlu olsun" ifadelerini kullandı.

TeSeTTeN SONrA DeVreye GireCek

1 yılda 10 ton
ALABALIK
Ailesiyle alabalık yetiştiriciliği yapan 29 yaşındaki Mayıs Şeker, ailesine ait
tesisi BM ve KOSGEB desteğiyle modern hale getirerek üretimini 4 tondan 
10 tona çıkardı. Şeker, yılda 10 ton alabalık yetiştirdiklerini söyledi

VAN'IN Gevaş ilçesinde
29 yaşındaki girişimci
Mayıs Şeker, Birleşmiş

Milletler Gıda ve Tarım Örgütü
(FAO) ile Küçük ve Orta Ölçekli
İşletmeleri Geliştirme ve Destek-
leme İdaresinden (KOSGEB) al-
dığı destekle büyütüp modernize
ettiği alabalık tesisinde yılda 10 ton
alabalık yetiştiriyor. Güzelkonak
Mahallesi'nde yaşayan Mayıs
Şeker, babası Halim, annesi He-
diye Şeker ve iki kardeşiyle 10 yıl
önce kendilerine ait 10 dönümlük
arazide toprak havuzlardan oluşan
alabalık tesisi kurdu. Taleplere ye-
tişmekte zorlanan aile bireylerin-
den Mayıs Şeker, 2 yıl önce tesisi
büyütmek ve modernleştirmek
amacıyla FAO ve KOSGEB'e baş-
vurdu. Bu sayede KOSGEB'den
mutfak malzemesi, FAO'dan da
140 bin lira hibe desteği almaya
hak kazanan Şeker, toprak havuz-
ları betonarmeye dönüştürdü, tesi-
sini büyüterek yıllık üretimi 4
tondan 10 tona çıkardı. Mayıs
Şeker, restoran ve piknik alanı da
oluşturduğu tesiste ürettiği balığı
hem talep edenlere satıyor hem de
pişirerek restoranda müşterilerine
sunuyor.

Desteklerle büyüttüm

Genç girişimci Şeker, AA muhabi-
rine, babasından öğrendiği balık

yetiştiriciliğine devam etmek istedi-
ğini anlattı. Aldığı destekler saye-
sinde işini büyüttüğünü belirten
Şeker, "Doğayı çok seviyorum. Çi-
çekler, ağaçlar, hayvanlar ilgi ala-
nım. Sosyal Hizmetler Bölümünü
2015'te tamamladım. Üniversiteyi
bitirmeme rağmen kendi alanımda
çalışmadım. Doğadan kopmamak
adına babamdan devraldığım tesisi
işletiyorum" diye konuştu. Bölge-
nin alabalık yetiştiriciliğine uygun
olduğunu dile getiren Şeker, şöyle
konuştu: "Babamın 10 yıl önce ala-
balık yetiştirmek amacıyla açtığı te-
sisi 2 yıl önce aldığım desteklerle
büyüttüm. Bayrağı babamdan 3 yıl
önce devraldım. KOSGEB'den
mutfak malzemesi, FAO'dan da
140 bin lira hibe desteği aldım. 10
dönüm üzerine kurduğumuz tesis,
29 ton kapasiteli. Yılda 10 ton ala-
balık yetiştiriyoruz. Restoran ve
piknik alanlarını da eklediğimiz te-
sisimiz aile işletmesi olarak hizmet
veriyor. Kadın işletmeci olarak bu-
rada olmam vatandaşların da dik-
katini çekiyor. İşimi seviyorum.
Güzel geri dönüşler alıyorum.
Kadın elinin değdiği her şey farklı
oluyor. Tesisimizde bu fark görülü-
yor." Üretimi artırarak başka illere
de balık göndermeyi hedeflediğini
ifade eden Şeker, bunun için çalış-
malarının devam ettiğini sözlerine
ekledi.  AA

Türkiye Hazır Beton Birliği
(THBB), her ay merakla bekle-
nen inşaat ile bağlantılı imalat

ve hizmet sektörlerindeki mevcut durum ile
beklenen gelişmeleri gösteren “Hazır Beton
endeksi” 2023 Haziran Ayı raporu’nu açık-
ladı. Faaliyet endeksi mayıs ayında bu yıl
içerisindeki en yüksek değerine ulaştı, hazi-
randa ise son 21 ayın en yüksek değerini
gördü. Tüm endeksler geçen yılın aynı döne-
mine kıyasla inşaat sektöründeki canlanmayı
ortaya koydu.

Yükseliş gösterdi

raporun sonuçlarını değerlendiren THBB
yönetim kurulu Başkanı yavuz Işık, Faaliyet
endeksi’nin mayıs ayında yıl içerisindeki en
yüksek değerine ulaşıp haziranda ise son 21
ayın en yüksek değerini gördüğüne dikkat
çekerek “Tüm endeksler geçen yılın aynı dö-
nemine kıyasla inşaat sektöründeki canlan-
mayı ortaya koymaktadır. Geçen yıla kıyasla
haziran ayında inşaat sektörü, kurban Bay-
ramı tatiline rağmen yükseliş göstermiştir”
dedi.

Yüzde 4,7'lik artış 

“konut satışlarına yönelik indirim ve kam-
panyaların etkisi ile mayıs ayında ilk el konut
satışları, geçen yılın aynı dönemine göre
yüzde 4,7 artış kaydetti ancak ipotekli satış-
larda benzer bir tabloyu görmüyoruz” diyen
Işık, “Aynı dönemde yüzde 6’lık gerilemenin
yaşandığı ipotekli satışların önümüzdeki dö-
nemde daha da azalacağını tahmin ediyoruz.
Merkez Bankası tarafından haziran ayında
faiz düzeyinin yükseltilmesinin sonrasında
kademeli faiz artışının devam edeceğinin
sinyalleri konut kredisi de dâhil olmak üzere
kredi faizlerini daha da yukarı çekecektir ki
bu durum konut kredisine olan talebi düşüre-
cektir. inşaat sektörünü olumsuz etkilemesi
ihtimali olan bu durum, döviz kurundaki ha-
reketliliğin yavaşlaması sonrasında özellikle
yabancı para cinsinden nakitte duran tüketi-
cinin bir yatırım aracı olarak yeniden konuta
yönelmesine yol açacaktır” ifadelerini kul-
landı.  BUrAk OZAN BirerDiNÇ
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CHP lideri Kemal Kılıçdaroğlu, partisinin grup toplantısında "Kendisine
verilen sözlere kanarak ve 'Biz size çok güzel Türkiye armağan edeceğiz' diye
yola çıkıp soykırım ekonomisi uygulayan siyasal iktidara asıl oy verenlerin
ders vermesi lazım. Onların seslerini yükseltmesi gerekir. Ak Parti'ye oy veren
kardeşlerimin vicdan muhasebesi yapması gerekir" ifadelerini kullandı

C HP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, parti-
sinin TBMM Grup Toplantısı'na konuştu. Son
zamlarla ilgili açıklamalarda bulunan Kılıçda-

roğlu, "Döviz kurundaki 1 liralık artışın devlete yükü
145,5 milyar lira. O yüzden Türkiye ekonomik olarak
teslim alınmış vaziyette" dedi. "Ekonomik soykırım
programı kimin işe yarıyor" diyen CHP lideri, bu 
programın kimler için hayat geçirildiğini 5 maddede
açıkladı.

Muhasebe yapın

“Vatandaşlarımın zor durumda olduğunu biliyorum.
Neden sesiniz daha gür çıkmıyor diye sitem ettiklerini
de biliyorum” diyen Kılıçdaroğlu, “Biz sesimizi çıkara-
cağız, ama 25 milyonu artırmak şartıyla. Bugün şikâyet
eden, AK Parti'ye oy veren kardeşimi birinin ziyaret et-
mesi lazım. Diğer arkadaşımın da konuşması lazım.
Vatan sadece benim vatanım değil, hepimizin vatanı.
Tarihin bize yüklediği bir sorumluluk var. Benim sıkın-
tım varsa, benden zor durumda olan vatandaşın da sı-
kıntısı var. O zaman o sıkıntıyı bile bile kendisine
verilen sözlere kanarak ve 'Biz size çok güzel Türkiye
armağan edeceğiz' diye yola çıkıp soykırım ekonomisi
uygulayan siyasal iktidara asıl oy verenlerin ders ver-
mesi lazım. Onların seslerini yükseltmesi gerekir. Ak
Parti'ye oy veren kardeşlerimin vicdan muhasebesi
yapması gerekir” ifadelerini kullandı. 

Cezaevleri dolu

Cezaevlerinin tıka basa dolduğunu belirten Kılıçda-
roğlu, “Siyasi gücü olanlar adamını bulup çıkıyorlar.
Gazeteci yazdıktan sonra yeniden cezaevine koyuyor-
lar.  Milletvekili Can Atalay hâlâ içeride. Merdan Ya-
nardağ... Mahkumiyet kararı yok hakkında, ama
içeride. RTÜK, TELE1'e ceza yağdırdı. Bunlar, antide-
mokratik ülkede karşılaştığımız olaylardır. Bizi yıldır-
mayacak. Bu ülkeye demokrasiyi getirmek için
mücadelemizi sürdüreceğiz” dedi. 

180 derece döndü

İsveç'in NOTO üyeliği konusuna da değinen Kılıçda-
roğlu, “İsveç'in NATO'ya üyeliği dolayısıyla terör ör-
gütü mensuplarını koruduğu, ülkesinde tuttuğu için
Türkiye 'biz NATO'ya üyeliğini kabul etmiyoruz' dedi-
ler. 'Asla üye olamazlar' diye açık ve net ifadeler kulla-
nıldı. İsveç, geri adım atmadı. Bizim kutsal kitabımız
Kuran'ı yaktılar. Ona da iktidar kanadı yeterince tepki
göstermedi. Biden telefon etti Erdoğan'a. Erdoğan bir-
denbire 180 derece döndü, 'İsveç'in NATO'ya girişine
evet diyeceğiz, Meclis'e getireceğiz' dedi. Bir devlet
böyle yönetilir mi? Dün söylediğinizi bugün neden
inkar ediyorsunuz? Bir devlet böyle yönetilmez. Bunlar
teröristleri hala koruyorlar mı? Sen dün Hayır dedin,
bugün neden evet diyorsun. Dünyadan haberi yok
orası NATO, Avrupa Birliği değil. Avrupa Birliği'ne
seni yıllardır çağırmıyorlar. Bizi Avrupa Birliği'ne ala-
caklarsa demokratik standartlar var. Kendi ülkene de-
mokrasiyi getiriyor musun?” diye sordu. 

Faizler pik yapacak

“Bu memlekette adalet vardır diyen varsa gelsin beni
görsün, beni ikna etsin” diyen Kılıçdaroğlu, “Bu mem-
lekette adaletin olmadığını herkes biliyor. Tek başlarına
iktidar oldular. O zaman devletin Hazinesi en azından
toparlanmıştı. Fabrikaları sattılar. Cumhuriyet'in kur-
duğu fabrikaları sattılar ve bu paraları ne yaptılar hala
hesap veren yok. Devlet şimdi gırtlağına kadar borçlu.
Sonra Duyun-u Umumiye kabinesi kuruyorsun. Şimdi
satacak bir şey kalmadı. Körfez ülkelerine gittiler para
dileniyorlar. Hiçbir ahlaklı yatırımcı buraya yatırım için
gelmez. Vurgun için yabancı sermaye faizin yükselme-
sini bekliyor. AK Parti'ye oy veren vatandaşlarımız,
faizi yükseltmezler diyebilir. Yerel seçimleri bekliyorlar.
Yerel seçimlerden sonra faizleri pik yaptıracaklar. Er-
doğan çok sık tekrar etmişti: Borç alan emir alır” açık-
lamasını yaptı.  HABER MERKEZİ
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İktidarın ekonomik soykırım
programı uyguladığını savu-
nan Kılıçdaroğlu, “Bu ekono-
mik program  kimin işine
yarıyor sayacağım: Erdo-
ğan'dan dolarla ihale alanlar,
biz bunlara beşli çete diyoruz.
Hepsi kâr ediyor. Dolarla gelir
garantisi verilenler. Dolarla
devlete borç para verenler. Biz
buna ilk günah diyorduk.
Kendi ülkesinin parasını göz

ardı edip başka ülke parasıyla
borç almak. KKM sahipleri.
Bunlara ayrıca vergi avantajı
da sağlamış durumda. 
Yurt dışından borç alıp, borca
devlet hazinesini garanti gös-
terenler.  O yüzden bu, 85 mil-
yonu etkileyen bir ekonomik
soykırım programıdır. Bu 5'li
grup, soykırım ekonomisinin
baş aktörüdür, hamisi de Er-
doğan'dır” dedi. 

BAŞ AKTÖR 
ERDOĞAN’DIR

EMEKLiLER
memnun değil
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, "Sayıları 15,9 milyona ulaşmış emeklilerimize yapılan yüzde 25'lik maaş
artışı gördüğümüz kadarıyla makul ve yeterli bulunmamıştır. Memur maaşlarına ilavesi planlanan 8 bin 77
liralık seyyanen artışın kök ücrete ve aynısıyla emekli maaşlarına yansıtılması beklentimiz ve talebimizdir" dedi

MHP Lideri Bahçeli,
TBMM'de partisinin grup
toplantısında konuştu.

Bahçeli, Türkiye Cumhuriyeti'nin
100'üncü yıl dönümünde milli birlik
ve kardeşlik ruhuyla her meselenin
üstesinden geleceklerini belirterek,
"Ekonominin fırtınalı denizlerden gü-
venli limana yüzerek demirleyeceğine,
günün sonunda insanımızın yüksek
refah standardına ulaşacağına; yakın
vadede kalkınmış, büyümüş, zengin-
leşmiş, fiyat ve finansal istikrarıyla,
gelir ve servet dağılımı adaletini sağla-
mış bir Türkiye'nin yıldız gibi parlaya-
cağına yürekten inanıyorum. Hayat
pahalılığı kaderimiz değildir. Kur, faiz
ve enflasyondaki oynaklıklar sağlıklı
bir yönetim sistemi, güçlü bir ikti-
dar ve millet desteğiyle gündem-
deki ağırlığını inşallah
kaybedecektir. Cumhurbaşkan-
lığı Hükümet Sistemi siyasal
ve ekonomik istikrarın güven-
cesidir" dedi.

Göz açtırılmamalı

1 Temmuz 2023 itibarıyla tüm
kamu görevlilerinin maaşla-
rında
artış

yapılacağını söyleyen Bahçeli, "Gönül
isterdi ki, bu maaş yükselişi daha
fazla olsun ancak bütçe imkanları
bellidir. Türkiye ekonomisinin türbü-
lanstan çıkma sürecinin zorlukları or-
tadadır. Kamu çalışanlarımızla ilgili
gelişmeler böyleyken, sayıları 15,9
milyona ulaşmış emeklilerimize yapı-
lan yüzde 25'lik maaş artışı gördüğü-
müz kadarıyla makul ve yeterli
bulunmamıştır. MHP olarak açık ve
samimi teklifimiz şudur; ilk olarak,
memur maaşlarına ilavesi planlanan
8 bin 77 liralık seyyanen artışın kök
ücrete ve aynısıyla emekli maaşlarına
yansıtılması beklentimiz ve talebimiz-

dir. İkinci olarak, Pe-
rakende

Kanununda
haksız reka-
beti önleye-
cek
değişiklikler
yapılması,
SGK üst li-

miti, gelir
vergisi dilim-
leri ve kıdem

tazminatıyla il-
gili düzenlemeler

işçi ve işveren yara-
rını dikkate alacak

şekilde göz-
den

geçi-
ril-

melidir" diye konuştu.

Nasıl hazmedeceğiz?

Ardından İsveç'in NATO'ya üyelik sü-
recini de değerlendiren Bahçeli, "Bu
ülkenin üyeliğine karşı Türkiye'nin
haklı ve meşru itirazları vardır. İs-
veç'in terörle arasına mesafe koymak-
tan ısrarla imtina ettiği
malumlarınızdır. Üstelik İsveç hükü-
metinin Kur'an-ı Kerim'e yönelik şe-
refsiz ve vandal saldırıları sürekli
alttan aldığı, görmezden geldiği, sıkı-
şınca da durumu kurtarmak için cılız
kınama mesajları yayımladığı bilinen
bir husustur. Türkiye dayatmaları si-
neye çekecek kabile devleti değildir.
NATO'nun açık kapı politikasının
maksat ve mahiyeti de milli bekamız-
dan, egemenlik haklarımızdan, iç ve
dış güvenlik mülahazalarından daha
mühim, daha öncelikli olamayacaktır.
Geldiğimiz bu aşamada cevabını ara-
dığımız sarsıcı soru şudur: Milli varlı-
ğımızı doğrudan tehdit eden kanlı
terör örgütlerine kucak açan, bunların
terörist devşirmesine ve haraç topla-
masına kendi başkentinde göz yuman
mahut ülkeyle bir güvenlik mimarisi-
nin bünyesinde nasıl buluşacağız?
Böylesi bir acizliğe nasıl göz yumaca-
ğız? Bunu nasıl hazmedeceğiz? Sa-
dece ABD istedi diye F-16'yla ilgili
parmak sallanıyor diye zillete tamam
mı diyeceğiz? İsveç, PKK'nın Avru-
pa'daki mağarasıdır. Kandil Dağı
neyse Stockholm aynısıdır. İsveç hü-
kümeti bugüne kadarki köhne ve kö-
türüm politikalarından 180 derece
dönüş yaparsa, bu çerçevede bir ıslah
ve terbiye hali müşahhas ölçülerde
görülürse, bizim diyeceğimiz bir şey
yoktur, nitekim karar Sayın Cumhur-

başkanımızındır" ifadelerini 
kullandı.  DHA

Bir an önce
AÇIKLAYIN!
Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan, Ankara'ya
ulaştı. Özcan, "Kurultay tarihini bir an önce
açıklayın. Eğer sizi yenecek birisi çıkmazsa 
kurultayda karşınıza Tanju Özcan olarak ben yeterli
imzayı toplayıp aday olarak çıkmaya hazırım" dedi

TANJU Özcan, 'De-
ğişim ve Adalet' yü-
rüyüşünün 9'uncu

gününde Ankara'ya ulaştı. Basın
mensuplarına açıklama yapan
Özcan, yarın CHP Genel Mer-
kezi önünde kamp kuracaklarını
söyleyerek, "Yarın (bugün) saat
17.00'de genel merkezde olaca-
ğız. Lütfen partinin avlusunu
bize açın. Mesajlarımızı net bir
şekilde verebilelim. Niye değişim istiyoruz, niye 'istifa
edin' diyoruz? Bunları size net bir şekilde anlatalım"
dedi.

İstifa etmesi şart

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu randevu ve-
rirse kendisiyle görüşeceğini söyleyen Özcan, "Eğer
Sayın Genel Başkan 28 yıllık bir parti emekçisine ran-
devu verirse odasına çıkacağım. Niye değişim için yü-
rüdüğümü, niye istifa etmesinin şart olduğunu
kendisine bugüne kadar kimsenin anlatmadığı açık-
lıkta, netlikte gözlerinin içine bakarak anlatmak istiyo-
rum. Bu konuda tweet attım. Sayın genel başkandan
da randevu talebime cevap bekliyorum. Saat 12.00'de
Ata'mızın huzuruna çıkacağız, Anıtkabir'i ziyaret edece-
ğiz. Bu yürüyüşün sebebi ile ilgili aziz Ata'mıza açıkla-
yıcı bir metni de kaleme aldım" ifadelerini kullandı.

Baskı yapmayın!

CHP Yüksek Disiplin Kurulu'nda hakkında başlatılan
disiplin sürecine ilişkin de değerlendirmelerde bulunan
Özcan, "Disiplin kurulu dün tedbir istenme itirazını oy
çokluğuyla reddetmiş. Her türlü baskıya rağmen adil
davranın Yüksek Disiplin Kurulu üyelerine çok teşek-
kür ediyorum. Ama öyle görünüyor ki; ayın 20'sinde
Sayın Kılıçdaroğlu beni partiden attırmaya kararlı. Ben
savunmamı hazırlayacağım. Ben ayın 20'sinde gidece-
ğim; ama hala neyle suçlandığımı bilmiyorum. Benim
tedbirim hala niye devam ediyor? Ben buradan şunu
söylüyorum Sayın Kılıçdaroğlu'na: Lütfen baskı yap-
mayın. Kurultay tarihini bir an önce açıklayın. Benim
tedbirimi kaldırmak suretiyle seçilme hakkımı bana
verin. Eğer sizi yenecek birisi çıkmazsa kurultayda kar-
şınıza Tanju Özcan olarak ben yeterli imzayı toplayıp
aday olarak çıkmaya hazırım. Korkmayın" diye 
konuştu. DHA



İ stanbul'un özellikle sahil şeritlerinde
bulunan bisiklet yollarının bakımsız
olması ve yollarda sürücülerin karşı-

laştığı engeller bisiklet sürücülerinin gü-
venliğini riske atıyor. Üsküdar sahilinde
bulunan bisiklet yolunun renksiz oluşu,
uyarı işaretlerinin silinmesi yayaların kulla-
nımına neden oluyor. Bisiklet yolunun
üzerinde bulunan bir büfenin oluşu da
sürüş güvenliğini etkiliyor. Bisiklet sürücü-
leri yolların yetersiz, bakımsız ve güvensiz
olduğunu dile getiriyor. Bisikletliler Der-
neği Genel Başkanı Murat Suyabatmaz,
“Güvenli, entegre ulaşım amaçlı bisiklet
yollarına çok ihtiyacımız var. Bu hem
kendi sağlığımız için, hem kentin hava kali-
tesi için, hem biraz tasarruf yapabilmek
için, hem biraz spor yapabilmek için, hem
de gelmekte olan iklim değişikliğini biraz
yavaşlatabilmek için" dedi.

Araçlar park ediyor

Bisiklet yollarının güvenliğine dikkat çeken
Suyabatmaz, “Bisiklet yollarına araçlar
park edebiliyor. Güvenli bir beton seperas-
yon yok. New York, Paris, Londra bile be-
tonla ayırırken, biz hala plastik
delinatörlerle ayırıyoruz. Bunları arabalar
hiç çekinmeden parçalayıp geçebiliyor. Bu
yetmiyormuş gibi bisiklet yollarında rekre-
asyon amaçlı yapılan yerlerde banklar ko-
nulduğunu görüyoruz. Yatay ve dikey
işaretlemenin yetersiz olduğunu görüyoruz
ya da bisiklet yollarının inşaat nedeniyle
yok olduğunu, hafriyat nedeniyle bozuldu-
ğunu ve oranın tamir edilmediğini görüyo-
ruz. Olan yollar da kullanılmaz hale
gelebiliyor. Bisiklet park yerine park edil-
miş ama tekerlekleri selesi sökülmüş, sa-
dece gövdesi kalmış bisikletler
görebiliyoruz" şeklinde konuştu.

Mavi renk olmalı

Murat Suyabatmaz, “Bisiklet yolu önce-
likle düzgün bir zemine sahip olmalı, son-
rasında işaretlemeleri tam olmalı ve
araçların giremeyeceği seperasyonu ol-
malı. Mümkün olduğunca mavi renk ol-
malı, çünkü renk körleri bisiklet yollarında
yürüdüğünde fark edebilsin, araçlar önle-
rinden bisiklet yolunun geçtiğini fark ede-
bilsin diye. Tüm dünya artık maviye
dönüyor hızla. Güvenli bisiklet yolları için
bunlara dikkat edilmesi gerekiyor. İşaretle-
menin sık sık yapılması gerekiyor çünkü

yayalar yürürken yaya oranın bisiklet yolu
olduğunu fark etmiyor. Çünkü çok uzun
aralıklarla logo konuluyor bazı yerlerde O
da bazı yerlerde yolun yayalar tarafından
işgal edilmesine neden oluyor " dedi. Su-
yabatmaz, “Bir halk ekmek büfesi konul-
muş, yıllardır o orada ve yıllardır
söylüyoruz ama yerinde duruyor. Bir
metre, iki metre geriye kaydırılamıyor"
dedi.

Çizgiler silik durumda

Bisiklet sürücüsü Emre Genç, “Bisiklet
yollarında insanlar yürüyorlar, o kültür
daha oturmadı. Keşke o kültür otursa da
daha rahat bisikletimizi kullanabilsek. Dü-
zensiz şehirleşmenin getirdiği handikaplar-

dan biri olduğunu düşünüyorum. Korku-
yorum. Bisiklet yolu sana ait adı üstünde
bisiklet yolu sana ait ama önüne yaya çıkı-
yor veya dükkanın bir malzemesi var,
oraya koymuş adam. Bazı yerlerde çizgiler
belirgin olmuyor, silik oluyor. Keşke daha
dikkat edilse. Normalde bisiklet
yolu etkili bir renk olur, mavi
olur veya yanlış bilmiyor-
sam kırmızı olur. Mavi
yol kaldırımla aynı renk
olmuş, gri olmuş. Bun-
ların bakımının yapıl-
ması boyanmasının
daha sağlıklı olacağını
düşünüyorum" diye ko-
nuştu.  DHA
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BISIKLET YOLLARI
iŞGAL ALTINDA!

H ani derler ya “Zamane gençliği
çok şanslı” ya da “Zamane gen-
çliği çok tembel.” Her zaman biri-

leri bir şeyler diyecek. Bu söylemlerin
bazen çok iyi niyetle, bazen pişmanlıkla,
bazen de kıskançlıkla olduğunun hepimiz
farkındayız. Çünkü bu kalıbı kullanan tey-
zelerimiz ve amcalarımız da geçmişte za-
mane gençliğiydi.

Bir genç olarak biliyorum ki yaşıtları-
mın birçoğu ailelerinden “Ben senin ya-
şında yağmurda çamurda okula 15
kilometre yürüyerek gidip geliyordum” hi-
kayelerini dinledi. Acaba bizim ailelerimiz
kendi ailelerinden hangi hikayeleri dinler-

ken “Biz şu an bunu neden dinliyoruz?
Devir değişti.” diyorlardı. 

Evet nesiller arası devir değişti ve hızla
değişmeye devam ediyor. Biraz zamane
gençliğinin şanslarından bahsedelim. En
başta aklıma internet geliyor. İnternet
çağı, ne güzel bir şans değil mi? İstediğin
her şeye anında ulaşıyorsun. Bugün dün-
yada neler oldu? Arkadaşlarım nerelerde?
Neler yapıyorlar? Tek tıklama ile her şeyi
öğrenebiliyorsun.

Peki bu bahsettiğim gibi büyük bir şans
ise neden bu internetten uzaklaşmak için
tedavi gören milyonlar var. Çünkü internet
çağının güzelliklerinin dışında çok tehlikeli

yönleri var. Yalan bilgilerin
büyük kitlelere ulaşması, internete erişimin
yokken acaba ne kaçırıyorum korkusu ve
bağımlılık. Gençler günün 8-10 saatini
ekran başında geçiriyor. Sizce bu 8-10
saatin ne kadarını yararlı içerikler için kul-
lanıyorlar? Bence hepimiz cevabın ne oldu-
ğunu biliyoruz. Burada yanlışı yapan, suçlu
olan sizce zamane gençliği mi? Bence ke-
sinlikle hayır. Tarihte çağ değiştiren buluş-
ların neredeyse hepsini kullanılabilecek en
kötü halinde kullandık. Ateş bulundu insan-

ları yaktılar, elektrik bulundu insanlara iş-
kence ettiler, yazı bulundu yalanlar ve ifti-
ralar lafta kalmadı.

Bu yazdıklarımın yaşanmış olması genç-
ler için bahane mi tabi ki hayır. Herhangi
bir şeyin kötüye kullanım ihtimali olan her
durumda bu ihtimali gerçekleştirecek in-
sanlar maalesef var ve var olacaklar. Kötü-
lük ve eğitimsizlik olduğu sürece yanlışlar
devam edecek. Biz iyi insanlara düşen de
buna karşı savaşmak. Neredeyse her şeyin
çözümünün eğitim olduğunun hepimiz far-
kındayız. Okumayı, yazmayı, konuşmayı ve
yürümeyi öğrenirken nasıl bir eğitim süre-
cinden geçiyorsak internetin doğru kullanı-
mının da eğitimin içinde yeri olmalı. Küçük
yaştan itibaren internetin doğru kullanımı-
nın içinde olduğu bir eğitim sisteminin ne

kadar faydalı olacağını bir düşünsenize. 
İnternet bağımlılığında yanlış yapanın

gençler olmadığını söylediğimde suçu aile-
lere atacağımı sanmış olabilirsiniz. Telefo-
nun, bilgisayarın, oyun konsollarının
başındaki çocuklara sadece “Kalk artık
şunun başından” diyenlere suç atabilirim
fakat sadece kalk artık demek yerine ona
harcayacağı vakti başka nerelere harcaya-
cağını uygulamalı olarak gösterenlere de
teşekkür ederim. Gençlerin ellerinde tele-
fon, bilgisayar ve oyun konsollarından çok
kitaplar, toplar ve bisikletler göreceğimiz
günleri tekrardan çabucak inşa ederiz
umarım. Ne olacak bu gençliğin hali diyen
teyzelerimiz amcalarımız aynı şekilde söy-
lenmeyeceği yarınlar için eğitimi ve doğ-
ruyu paylaşmaya devam edelim.

Ne olacak bu gençliğin hali!
Barış Önal

barisonal88@hotmail.com

BUMERANG

Bisiklet kullanan Muammer Öztürk, “Bi-
siklet kullanmak tabi ki tehlikeli, dönüş-
lerde özellikle çok dikkat etmen
gerekiyor. Ben çok dikkat etmeye çalışı-
yorum. Sağ sol hareketi yaparak arka-
daki arabayı uyarmaya çalışıyorum. 15
senedir kullanıyorum hiç kaza yapma-
dım. Yeterli değil, ilerleyen zamanlarda
daha çok olacağını tahmin ediyorum. Ol-
ması gerekiyor. Bisiklet yolu açmadan

insanları bisiklet kullanmaya teşvik
edemezsiniz. Önce vatandaş

'Yol var mı?' diye bakacak.
Yol yolsa ne yapacaksın,

her an kaza riski var.
Şimdi motorlar var
birçok motorcu var.
Hiçbiri dikkat etmiyor
ki. Dikkatsiz kullanılı-
yor çünkü " dedi. 

HİÇBİRİ DİKKAT
ETMİYOR Kİ!

Büyükçekmece'de geleneksel-
leşen hasat etkinliği Büyükçek-
mece Kaymakamı Ali

İkram Tuna, Büyükçekmece Bele-
diye Başkanı Dr. Hasan Akgün,
Belediye Meclis Üyeleri Kerem
Ereke ve Fatih Çınar, Büyükçek-
mece Ziraat Odası Başkanı Sez-
gin Erçağ ve çok sayıda çiftçinin
katılımıyla başladı.

Önemli bir kriz

Çiftçi Erol Biçer'in tarlasında ya-
pılan buğday hasadı etkinliği son-
rasında bir açıklama yapan
Belediye Başkanı Hasan Akgün,
tüm çiftçilerin hasadının bereketli
olması temennisinde bulunarak;

“Büyükçekmece'nin önemli bir aynı za-
manda tarım şehri olduğunu da burada
vurgulamak lazım. Büyükçekmece gölü ve
çevresinde Çatalca'ya, Silivri sınırına kadar
olan alanda 800 hektarda yani 80 bin
dönüm alanda tarım yapıyoruz. Bu sene
toplam elde edeceğimiz buğday 17, 18 bin
ton arasında olacak. Şu anda buğdayın
hasat vaktini başlattık. Beklentimiz kısa bir
zaman içerisinde üreticinin elindeki buğda-
yın da alınmasıdır. Şu anda bununla ilgili
bir kriz yaşanıyor. Devlet 8.25, 8.50 lira ci-
varında bir açıklamada bulundu. 1 lira da
destekleme primi veriyor. 9.50 yapıyor ama
piyasa 5.50, 6 liraya buğday topluyor. Bu

da önemli bir krizdir. Çiftçimi-
zin mutlaka hakkının, hukukunun

korunması bakımından ilgili makamlar ge-
reğini yapacaktır diye düşünüyorum" ifade-
sini kullandı.

Fiyatlar sıkıntılı

Büyükçekmece Ziraat Odası Başkanı Sez-
gin Erçağ ise Büyükçekmece'de 80 bin
dönüm ekili alanda buğday, arpa ve ayçi-
çeği tarımı yapıldığını belirterek, “Bu seneki
hasadımıza hayırlısıyla bugün itibariyle
başladık. Verimleri gayet güzel fakat fiyatlar
konusunda oldukça sıkıntılıyız. Şöyle ki
TMO 8 lira 25 kuruştan fiyat açıklamasına
rağmen şu anda serbest piyasada 5 lira 50
kuruş ile 5 lira 80 kuruş arasında alımlar
yapılmaktadır. Bu da bizi fazlasıyla sıkın-
tıya sokmaktadır. Borçlu olan üretici arka-

daşlarımız bunu mecburen
piyasaya arz etmek zorunda
kalıyorlar. TMO'da alım ko-
nusunda yeteri kadar alım
noktası açamadığı için çok
büyük yığılmalar oluyor ve
teslimat yapamıyoruz. Bu da
bize ikinci bir sıkıntı yaratıyor.
Dolayısıyla bunun bir an önce
aşılıp serbest piyasadaki fiyat-
ların yukarı çıkarılması için ne
gerekiyorsa onun yapılması,
alım noktalarını hızla artırarak
bir an önce 8.25'den alım yap-
masına olanak sağlamasını
bekliyoruz” dedi.  DHA

Hasat dönemi
Büyükçekmece'de geleneksel hasat
etkinliği bu yıl da buğday hasadıyla
yapıldı. Karaağaç Mahallesi'nde 60
hektarlık buğday tarlasında gerçekleşen
hasat etkinliği bölge çiftçilerinin
dayanışmasına sahne olurken çiftçiler
ürettikleri buğdayın açıklanan 
fiyatlardan alınmasını istiyor

Kiralamada 
kısa dönem!
Ev kiralama platformlarına ilan verme ve
rezervasyonları takip etme işlerini tek platformda
toplayan yerli girişim Devende'nin kurucusu ve
CEO'su Oğuzhan Duman, "Turizm sezonu hızla
sürerken, kısa dönemli ev kiralama pazarı da
canlılığını koruyor. Kira artışına yüzde 25 zam
sınırlaması da kısa dönemli ev kiralama 
pazarını büyütüyor" dedi

ev sahiplerinin karşılaştığı pek çok so-
runu ortadan kaldırdıklarını belirten Oğuz-
han Duman, “Ev sahiplerinin en büyük

sorunlarından biri çifte rezervasyon. Çünkü ev sahip-
leri, birden fazla platforma ilan verdiklerinde rezer-
vasyon takvimlerini senkronize etmekte
zorlanabiliyor. Bu da hem müşteri memnuniyetini
olumsuz etkileyebiliyor hem de gelirleri düşürebiliyor.
Biz de Türkiye'deki ilk ortak takvim yönetim siste-
mini kurarak ev sahiplerinin tek bir site üstünden
yüzlerce farklı siteden ilan çıkmasını sağlıyoruz. Böy-
lece çifte rezervasyon sorununun önüne geçiyoruz”
diye konuştu. 

Entegre ediyoruz

Sundukları bir diğer avantajın da son teknolojiyi sis-
temlerine entegre etmeleri olduğunu aktaran
Duman, “Sürekli olarak gelişen teknolojiyi iş süreçle-
rimize katmak konusunda iddialıyız. Platformumu-
zun tüm altyapısı da son teknoloji ve gerçek zamanlı
sistemle hazırlandı. Bu sayede ev sahiplerine fiyat
optimizasyonu, performans raporlama, müşteri iliş-
kileri yönetimi gibi pek çok hizmeti tek panelden su-
nabiliyoruz. Ayrıca mobil uygulamamızla da ev
sahiplerinin zaman ve mekan fark etmeksizin işlerini
yürütebilmesini sağlıyoruz" dedi. Platformlarının ev
kiralama sektöründe büyük bir potansiyel barındırdı-
ğını ifade eden Duman, sözlerini şöyle noktaladı;
“Ev kiralama sektörü, son yıllarda hızlı bir büyüme
ve gelişme ivmesi yakaladı. Devende olarak biz de ev
sahiplerine pazar paylarını artırmaları için en iyi hiz-
meti sunmak için çalışıyoruz. Platformumuzdaki
yeni yatırımlarımızla hedeflerimize emin adımlarla
ilerliyoruz." DHA

İlaçlama yapıldı
Beyoğlu’nda havaların ısınmasıyla birlikte
vatandaşların açık mekanlarda daha rahat
vakit geçirmesini sağlamak ve sineklerin ver-

diği rahatsızlıkları azaltmak için ilaçlama çalışması
başlatıldı. Beyoğlu Belediyesi Veteriner İşleri Müdür-
lüğü tarafından yürütülen çalışma kapsamında ortak
kullanım alanları, parklar, bahçeler ve sokaklar düzenli
olarak ilaçlanıyor. Uzman ekipler tarafından hazırla-
nan ve Sağlık Bakanlığı Halk Sağlığı’ndan onaylı ilaçla-
rın kullanıldığı çalışma ile sıcak yaz aylarında oluşan
mikropların, bakterilerin insana ve çevreye olan etkisi-
nin minimum seviyeye indirilmesi hedefleniyor. DHA

Bisiklet kullanıcılarının güvenliği için
yapılan bisiklet yollarının bakımsız
olması ve yollardaki engeller bisiklet
kullanıcılarını olumsuz yönde 
etkiliyor. Yetersiz uyarı levhası,
bakımsız yollar sürücülerin
güvenliğini riske atıyor. Bisikletliler
Derneği Genel Başkanı Murat 
Suyabatmaz, “Bisiklet yolu öncelikle
düzgün bir zemine sahip olmalı” dedi
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D evrimci İşçi Sendikaları Konfe-
derasyonu (DİSK) Genel Hiz-
metler İşçileri Sendikası üyesi bir

grup işçi, kadro haklarının verilmesi ve
belediye şirket işçilerine uygulanan ayrım-
cılığa son verilmesi için örgütlü oldukları
belediyelerde iş bırakma eylemi yaptı. Me-
cidiyeköy'de bir araya gelen işçiler bir
AVM'nin önüne doğru yürüyüşe geçti.
Burada 'Belediye şirket işçilerine yapılan
ayrımcılık son bulsun. Kadro hakkı veril-
melidir' yazılı pankart açtı. Hep birlikte
halay çeken işçiler, haklarının verilmesini
talep etti.

Baskılamaya çalışıyor

İşçiler adına basın açıklamasını okuyan
belediye işçisi Zuhal Kaynak "Ücretler-
deki erime her geçen gün artıyor. Toplu iş
sözleşmeleri ile elde edilen ücret artışları,
artan hayat pahalılığı karşısında zaman
içinde eriyor. İşverenler bu sefer de ekono-
mik ve siyasal belirsizlikleri ileri sürerek
toplu sözleşmelerde işçi ücretlerini baskı-
lamaya çalışıyor. Geçmiş yıllarda yasal
asgari ücretin birkaç katı ücret alan bele-
diyelerin kadrolu işçileri bile bugün yasal
asgari ücret civarına yaklaşmış durumda-
dır. Belediye şirketlerinde çalışan işçiler
için ise durum çok daha vahim bir hale
dönmüştür. Belediye şirketlerinin büyük
bir bölümünde ücretler yasal asgari ücret
düzeyindedir. Toplu sözleşmeler ile kaza-
nılan sosyal haklar dışında bırakıldığında
belediyelerdeki tüm işçilerin ücretleri as-
gari ücret düzeyine sıkışmaktadır" dedi.

Ayrımcılık son bulsun

Belediye işçilerinin ücretlerinde iyileş-

tirme yapılmasını isteyen Kaynak "Mer-
kezi idareye bağlı kamu kurum ve kuru-
luşlarında en düşük işçi ücretinin net 20
bin TL'nin üzerine çıktığı, en düşük
memur maaşının ise net 22 bin TL sevi-
yesine geldiği bir ortamda tüm belediye
işçilerinin ücretlerinde iyileştirme yapıl-
ması artık kaçınılmazdır. Bugünden iti-
baren örgütlü olduğumuz tüm

işyerlerinde insanca yaşayacak bir ücret
için mücadelemizi yükselteceğimizi her-
kese ilan ediyoruz. Yüz binlerce belediye
işçisine çağrı yapıyoruz. Talebimiz eşitlik
ve insanca yaşayacak bir ücrettir. Bu
talep sadece üyelerimizin değil yüzbin-
lerce belediye işçisinin talebidir. Tüm be-
lediye işçilerini 4 ana talebimiz etrafında
mücadele etmeye çağırıyoruz. İnsanca

yaşayacak bir ücret için tüm ücretler iyi-
leştirilmelidir. Belediye şirket işçilerine
uygulanan ayrımcılık son bulmalıdır.
Kadro ve ilave tediye haklarımız derhal
verilmelidir. Vergide adalet sağlanmalı
ücretlerdeki gelir vergisi kesintisi düşü-
rülmelidir" diye konuştu. Polisin geniş
güvenlik önlemi altında eylem sona erdi.
DHA

MAASIMIZ ERIDI!

25 günde 1.2 milyarlık ihale
Büyükçekmece ve Beylikdüzü bölgesinde kalfalık yaparak inşaat sektörüne giriş yapan Adem 
Soytekin’e İstanbul Büyükşehir Belediyesi'nden 25 günde 1 milyar 200 milyonluk üç ihale verildi

asoy İnşaat ile Sulkar İn-
şaat şirketlerinin sahibi
Adem Soytekin'in İstanbul

Büyükşehir Belediyesi'nden aldığı 3
ihale dikkat çekti.  Asoy İnşaat’la Bey-
likdüzü Belediyesi’nden 6 tane ihale
alan Soytekin, İBB’den ihale almak
için de diğer şirketi Sulkar İnşaat’ı
aktif hale getirdi. İstanbul Büyükşehir
Belediyesi Yapı İşleri Müdürlüğü’nün
25 gün içerisinde yaptığı üç büyük iha-
leyi de Soytekin'in şirketleri kazandı.
Üç ihalenin toplam bedelinin 1. 2 mil-
yarı bulması dikka çekti. 

Sözleşme imzalandı

İBB Yapı İşleri Müdürlüğü 17 Nisan’da
“Bahçelievler Kocasinan Spor Tesisi Ve
Zeminaltı Otopark Tamamlama İn-
şaatı” ihalesi yaptı. Yaklaşık maliyeti
464 milyon 290 bin lira olan ihaleye
Asoy İnşaat-Sulkar İnşaat ortaklıkları
459 milyon 661 bin 61 kuruş teklif
verdi. İlgili şirketle 25 Mayıs’ta söz-
leşme imzalandı. İBB Yapı İşleri Mü-
dürlüğü bu ihaleden 20 gün sonra ise
“Avcılar E-5 Meydanı Zeminaltı Oto-

parkı, Yaya Alt Geçidi Ve Meydan Dü-
zenleme İnşaatı” ihalesi yaptı. 4 Ma-
yıs'ta yapılan ihalenin yaklaşık maliyeti
520 milyon 804 bin lira olarak belir-
lendi. İki şirketin katıldığı ihalede Soyte-
kin’in sahibi olduğu Asoy İnşaat ile
Sulkar İnşaat 514 milyon 661 bin 61
kuruşluk teklif verdi. İBB Yapı İşleri
Müdürlğü’yle 7 Haziran'da sözleşme
yapıldı.

İki firma katıldı

İBB Yeşil Alan ve Tesisler Yapım Şube
Müdürlüğü ise 10 Mayıs 2023 tari-
hinde “İstanbul Geneli Yeşil Alan Ve
Yaşam Vadisi Projeleri Yapım İşi” baş-
lıklı bir ihale yaptı. EKAP üzerinden 18
firmanın doküman satın aldığı ihaleye
iki firma katıldı. Yaklaşık maliyetin 287
milyon 463 bin lira olduğu ihaleyi 239
milyon 661 bin 661 liralık teklif veren
Sulkar İnşaat kazandı. İlgili şirketle İBB
arasında 7 Haziran’da sözleşme imza-
landı. Böylelikle Soytekin'in şirketleri 25
gün içerisinde İBB'den toplamda 1 mil-
yar 210 milyonluk üç ihale kazandı.
DAMGA: ÖZEL HABER

Kaç paralık
ilan verildi?

Kamyon
yan yattı

Basın İlan Kurumu, 1 Nisan-30 
Haziran tarihlerinde internet haber
sitelerine 195 milyon 672 bin 980 lira
tutarında, kurumun görev alanındaki
süreli yayınların ise toplam 511 milyon
7 bin 908 lira tutarında resmi ilan ve
reklam yayımladığını bildirdi

bİK'ten yapılan yazılı açıklamada, Türk
basınında, internet haber sitesi çalışanları-
nın özlük haklarını elde ettiği ve resmi ilan

desteğine kavuştuğu önemli bir dönüşümün yaşan-
dığı aktarıldı. Gazete ve dergilerin yanı sıra internet
haber sitelerinin de resmi ilan ve reklam yayımla-
maya başlamasıyla basının dijital dönüşüm süre-
cinde önemli bir aşamaya geçtiğine vurgu yapılan
açıklamada, Resmi İlan ve Reklam Yönetmeliği uya-
rınca mart ayı başından itibaren Kurumun görev ala-
nındaki gazetelere ait internet haber sitelerinden
başvurular alınmaya başlandığı hatırlatıldı.
Açıklamada, 31 Mart 2023'e kadar devam eden baş-
vuru sürecinin, deprem bölgesindeki gazetelere ait in-
ternet haber siteleri için 30 Haziran 2023 tarihine
kadar uzatıldığı anımsatılarak, 1 Nisan 2023 tarihin-
den itibaren de daha önce Kurumla bağı bulunma-
yan internet haber sitelerinden başvurular alınmaya
başlandığı kaydedildi. Basın İlan Kurumuna resmi
ilan ve reklam yayımlamak üzere 390 internet haber
sitesi, sadece reklam yayımlayabilmek için ise 277 in-
ternet haber sitesinin başvuru yaptığı belirtilen açıkla-
mada, böylelikle BİK'in görev
alanındaki internet
haber sitesi sayısı 667
olurken, resmi ilan ve
reklam yayımıyla ala-
kalı gazete, dergi ve
internet haber siteleri-
nin sayısı da 2 bin
100'e ulaştığı ifade
edildi.

3 bin istihdam

Açıklamada, BİK'in
temel görevi olan basının desteklenmesi ve
resmi ilan ve reklamların daha fazla kişiye duyurul-
masında önemli bir hedefe ulaşıldığı aktarılarak,
şunlar kaydedildi. "Resmi ilan ve reklamların muha-
taplarına ve kamuoyuna duyurulmasına aracılık
ederek basının desteklenmesini sağlayan Basın İlan
Kurumu, 1 Nisan ile 30 Haziran 2023 tarihleri ara-
sında internet haber sitelerine 195 milyon 672 bin
980 lira tutarında resmi ilan ve reklam dağıtımı
yaptı. Kurumun görev alanındaki süreli yayınlar ise
toplam 511 milyon 7 bin 908 lira tutarında resmi
ilan ve reklam yayımladı. Resmi ilan yayımıyla ala-
kalı mevzuatta yapılan düzenlemeler, süreli yayın-
lara sevk edilen ilan sayısında da artışa sebep oldu.
Aynı dönemde Kurum aracılığıyla gazete, dergi ve
internet haber sitelerinde toplam 41 bin 41 adet
resmi ilan ve reklam yayımlatıldı." Açıklamada, in-
ternet haber sitelerinin ilan ve reklam desteğine ka-
vuşmasının, basında istihdamın artışını da
beraberinde getirdiği vurgulandı. Kurum görev ala-
nına dahil olan resmi ilan ve reklam yayımıyla ilgili
internet haber sitelerinde toplam 4 bin 242 fikir iş-
çisi istihdam edildiğine dikkat çekilen açıklamada,
"Bu fikir işçilerinden 3 bin 237'si internet haber site-
leri tarafından Basın İlan Kurumuna ilk kez bildi-
rildi. Böylece 3 binden fazla fikir işçisi sektörde yeni
iş imkanına kavuştu." bilgisine yer verildi. AA

tuzla’da kum yüklü hafriyat kamyonu,
şoförünün direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu orta refüje çıkarak dev-

rildi. Kaza, saat 08.30 sıralarında Tepeören
Mahallesi, İstanbul Park Bulvarı üzerinde mey-
dana geldi. İddiaya göre; seyir halindeki 55 AHE
944 plakalı Serhat Köroğlu yönetimindeki kum
yüklü hafriyat kamyonu, şoförünün direksiyon ha-
kimiyetini kaybetmesi sonucu orta refüje çıkarak
devrildi. Kazada kamyon şoförü Köroğlu yarala-
nırken, kamyondaki kumlar karşı yola saçıldı.
İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Olay yerine gelen sağlık ekipleri yara-
lıyı ambulansla hastaneye kaldırdı. Hastaneye kal-
dırılan Serhat Köroğlu’nun tedavi altına alındığı
hayati tehlikesi olmadığı öğrenildi. Kumun yola
dökülmesiyle bölgede trafik yoğunluğu oluştu.
Kepçe yardımıyla yola saçılan kumun temizlen-
mesi ve kamyonun yoldan kaldırılmasının ardın-
dan trafik normale döndü. Polis ekipleri kazayla
ilgili inceleme başlattı. DHA

DİSK'e bağlı Genel İş Sendikası üyesi işçiler, ücretlerde iyileştirme, belediye şirket işçilerine uygulanan
ayrımcılığı son verilmesi için Türkiye genelinde örgütlü oldukları iş yerlerinde iş bıraktı. Mecidiyeköy'de
toplanan işçiler adına basın açıklamasını okuyan Zuhal Kaynak "Ücretlerdeki erime her geçen gün artı-
yor. TİS sözleşmeleri ile elde edilen ücret artışları, hayat pahalılığı karşısında zaman içinde eriyor" dedi

İstanbul Taksiciler
Esnaf Odası, “hiz-
met veremeyecek

duruma geldik” 
diyerek taksi tarife-

sine yüzde 100
zam talebinde bu-
lundu. Zam talebi-
nin 27 Temmuz’da
toplanacak UKOME
toplantısında görü-
şülmesi bekleniyor

İstanbul Taksiciler Esnaf
Odası Başkanı Eyüp Aksu
imzası ile İBB Toplu Ulaşım

Hizmetleri Daire Başkanlığı'na gönde-
rilen yazı ile tarifelerde artış talebinde
bulunuldu. Yazıda, 27 Aralık 2022 ta-
rihinde yapılan son taksimetre zam-
mından sonra geçen süre içerisinde
demirbaş giderleri olan yedek parça,
işçilik, sosyal güvenlik prim artışları,
araç sigorta kasko artışları, lastik, akü,
madeni yağ kalemlerinde yüzde 100'ü
geçen artışlardan esnafın etkilendiği
belirtildi. Belirli sürelerde yenilemek
zorunda oldukları araçların fiyatları-
nın da 3 katına çıktığı ifade edilerek
mevcut gelirler ile araçları yenilemenin
mümkün olmadığı kaydedildi.

Durma noktasına geldik

Yazıda “Son ekonomik tablolar in-

celendiğinde hizmet veremeyecek şe-
kilde durma noktasına geldik, hiz-
met kalitemizin düşmemesi ve
sürdürülebilir taşıma hizmeti vere-
bilmemiz için en az yüzde 100 ora-
nında taksimetre tarife artışının ilk
yapılacak UKOME toplantısında
gündeme alınması ve karara bağlan-
ması hususunda gereğinin yapılma-
sını arz ederiz” denildi. Talebin 27
Temmuz'da gerçekleştirilecek
UKOME toplantısında tartışılması
bekleniyor. En son 27 Aralık 2022
tarihli UKOME toplantısında 1
Ocak 2023 tarihinden geçerli olmak
üzere takside indi-bindi ücretine
yüzde 42 zam yapılmıştı. 28 TL olan
indi-bindi ücreti 40 TL'ye çıkmıştı.
Şu an taksimetre açılış ücreti 12.65
TL, km başı ücret 8.51 TL. 
HABER MERKEZİ

Yüzde 100 zam talebi
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M FÖ grubunun üyelerinden Özkan
Uğur 2013 yılında lenfomaya
yakalanmış, sanatçı başarılı

geçen tedavi sürecinin ardından hastalığı
atlatmıştı. Geçtiğimiz yıllarda hastalığı
nükseden Özkan Uğur, 1 buçuk aylık
yoğun bakım sürecinin ardından 8 Tem-
muz'da hayatını kaybetti. Özkan Uğur'un
eşi Aysun Uğur ile oğlu Alişan Uğuracı
haberin ardından sosyal medyada mesaj
yayınladı. Mesajda, “Özkan Uğur’umuzu
kaybettik. İlk defa 13 yıl önce lenfoma ta-
nısı konulan ve tedavisi başarılı bir şe-
kilde yapılan Özkan’ımızın maalesef
lenfoma hastalığı tekrarladığı için bir sü-
redir hastanede tedavi edilmekteydi. Yak-
laşık 1.5 aydır yoğun bakım ünitesinde
takip ve tedavi edilen Özkan’ımızın uygu-
lanan tedaviler sonucu lenfoma hastalığı
gerilemeye başlamıştı ve umutla güzel
haberleri bekliyorduk ama takiplerinde
akciğerinde oluşan farklı problemler ne-
deniyle maalesef vücudu tedavilere ye-
terli yanıt oluşturamamaya başladı ve
çok üzülerek bildiriyoruz ki yaşam savaşı
sonlandı. Hepimizin başı sağ olsun” ifa-
deleri kullanıldı. 

Ayakta alkışlandı

Özkan Uğur, dün son yolculuğuna uğur-

landı. Sanatçının, Karacaahmet Gasilha-
nesi'nden alınan cenazesi Atatürk Kültür
Mrkezi sahnesine getirildi. Sanatçı için ilk
tören Atatürk Kültür Merkezi’nde düzen-
lendi. Tören başlamadan önce Uğur'un
tabutu sahneye getirildi. Usta ismin sanat
hayatı boyuncu yol arkadaşı olan gitarları
da tabutunun yanına konuldu. Törene Kül-
tür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy,
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem İmamoğlu, Zafer Alagöz, Çağla
Şikel, Yılmaz Erdoğan, Ozan Güven, Cem
Özer, Cem Yılmaz, Ömür Gedik, Kenan
Atak, Metin Özülkü ve çok sayıda sanatçı
katıldı. Törende Özkan Uğur'la ilgili bir
Film de gösterildi. Salonda sanatçıların
gözyaşlarını tutamadıkları görüldü. Film
gösteriminin ardından Özkan Uğur daki-
kalarca ayakta alkışlandı. Törenin sunu-
munu oyuncu Zafer Algöz yaptı. Veda
töreninde Yılmaz Erdoğan ve Cem Yılmaz
gözyaşlarını tutamadı. Törenin ardından
tabutu Taksim Camii'ne getirilen Özkan
Uğur için cenaze namazı kılındı. Uğur, Ka-
racaahmet Mezarlığı'nda toprağa verildi.

Ne dersek eksik!

Törende konuşan Kültür ve Turizm Bakanı
Mehmet Nuri Ersoy, “Ne dersek eksik ka-
lacak. Türk müziğinin büyük bir efsane-

sini uğurluyoruz. Sonu gelmez bir konuş-
manın ana karakteriydi Özkan. Hepimizin
duygu dünyasında büyük bir yer edindi.
MFÖ üç harften oluşan koca bir alfa-
beydi. Özkan Uğur da bu her duygunun
tercümanı olan alfabenin büyük bir par-
çasıydı. Özkan Uğur’un ölümü her sözde
her duyguda bir eksiklik bırakacak. Müzi-
ğinin derinliğini bu veda anında ancak
böyle anlatabilirim. Özkan Uğur üç kez
kanseri yendi ama çok yoruldu, bu yor-
gunluk onu aramızdan aldı. Onun adını
andığımda hep aklıma gülümseyen si-
ması geliyor. Özkan Uğur hep anıları-
mızda yaşayacak. Sanatçı çok ağır bir
unvanıdır o yüzden bunun hakkıyla taşı-
yan insanları anlatmak ve onlara veda
etmek çok zor. İyi ki vardın Özkan Uğur,
iyi ki bir sanatçı oldun, hayatlarımıza do-
kundun. Kabrin nur, mekanın cennet,
ruhun şad olsun. Başta Uğur ailesi olmak
üzere tüm yakınlarına ve değerli sanatçı-
larımıza sabırlar diliyorum, hepimizin
başı sağ olsun” dedi. 

52 yıllık dostum

MFÖ üyesi Fuat Güner ise “Özkan bu sa-
londa bulunan herkes için çok önemli bir
kayıp. Kimileri Özkan'ı MFÖ'nün Ö'sü. Ki-
mileri çok yetenekli sahne sanatçısı, mü-

zisyen. Kimileri ise neşeli iyi kalpli, arka-
daş ağabey olarak görür. Benim için
Özkan tam 52 yıldır dostum, iş ortağım,
manevi kardeşimiz. Ve hiçbir söz, gözyaşı
onun acısını içimizden atamaz. Özkan'ım
yeniden buluşmak için hoşçakal” diye ko-
nuştu. Mazhar Alanson da duygularını,
“Özkancım şuanda burada olduğunu his-
sediyorum. Zaten gönüllerimizde her
zaman kalacak, konuşma hazırlayama-
dım ama. 2-3 gündür halimiz darmadu-
man. Eşi ve oğlu Alişan'a başsağlığı
diliyorum. O gün gittik herkes üzgün ağlı-
yor. Derken Özkan'ın meşhur sözleri var-
dır. Üçümüz arabada kimsenin
anlamasını istemediğimiz mevzuları kuş
diliyle konuşurduk. Özkan'ın yeteneği ko-
nusunda başarısı, yeteneği tartışılmaz.
Onu herkes biliyor. Biz yakınları zaten bili-
yoruz. Özkancım herhalde yetenekli oldu-
ğunu için için biliyordun, hissediyordun.
Ama bu kadar sevileceğini herhalde sen
de bilmiyordun. Görüyorsun meğer bütün
Türkiye severmiş. Tanıyan, tanımayan
herkes biz nasıl unutacağız, ne yapaca-
ğız. Çaresiziz. Ele güne karşı yapamaz,
böyle de olmaz ki. Nasıl gittin Özkan'ım
böyle bırakılmaz. Gözyaşlarımız bitti mi
sandı. Seni görebildiğimiz yer rüyalara.
Ayrıldık Özkan'ım” şeklinde dile getirdi. 

AİLEMİZİN 
TEMELİYDİ
Özkan Uğur'un oğlu Oğlu Alişan Uğur ise “Özkan
Uğur annemin 41 yıllık aşkı, hayat arkadaşı ve benim
sevgili babam. O bizim 3 kişilik ailemizin temeliydi.
Birbirimize çok güldük, eleştirdik. Kimi zaman kız-
dık ama kelimelerle ifade edilemeyecek kadar çok
sevdik birbirimizi. Şimdi görüyoruz ki çocuk genç,
herkesin bizim tahminlerimizin katbekat sevgilisiy-
miş. Babam kim olduğuna bakmadan çevresine saç-
tığı iyiliği, çalışkanlığı, yeteneğiyle gelmiş geçmiş çok
nadir insanlardan biriydi. Herkesin birbiriyle iyi ol-
masını isterdi. Kendine has müziği, doğaçlamaları ve
mükemmel oyunculuğuyla gönüllere taht kurdu.
Türkiye'nin hafızasına kazındı. Hayatını son yıllarda
ilerleyen hastalığına rağmen doyasıya yaşadı. Eğlen-
meye ve eğlendirmeye devam etti. Hastalığının en
zor zamanlarında bile yüzünden gülümsemesi eksik
olmadı. Artık onun gitar çalışını, uyanınca sesini
açmak için yaptığı Özkanca egzersizlerini kahkahala-
rını ve eleştirilerini duyamayacak olmak, daha doğ-
rusu ona dokunamayacak olmak çok hüzün verici.
Ailesi olarak derin üzüntümüzü anlatmaya kelimeler
yetmez. Zaman bizim için durdu, boşlukta yüzüyo-
ruz adeta. Hep içimizde yanımızda olacaksın” dedi. 

NASIL GITTIN OZKAN’IM!NASIL GITTIN OZKAN’IM!NASIL GITTIN OZKAN’IM!NASIL GITTIN OZKAN’IM!NASIL GITTIN OZKAN’IM!

8 Temmuz'da hayatını kaybeden usta sanatçı Özkan Uğur son yolculuğuna
uğurlandı. Uğur için ilk tören Atatürk Kültür Merkezi’nde düzenlendi.
Törende konuşan MFÖ üyesi Mazhar Alanson, “Tanıyan, tanımayan herkes
biz nasıl unutacağız, ne yapacağız. Çaresiziz. Ele güne karşı yapamaz, böyle
de olmaz ki. Nasıl gittin Özkan'ım böyle bırakılmaz. Ayrıldık Özkan'ım” dedi 
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2 010 yılında stratejik konseptini ve
askeri reflekslerini kriz yöneti-
mine odaklayan Kuzey Atlantik

İttifakı Örgütü (NATO), 2014 yılında
Rusya’nın Kırım’ı ilhakının ardından
kimliğini ve hedeflerini yeniden düzen-
leme yoluna gitti. Birinci Soğuk Sa-
vaş’ta olduğu gibi yeniden Rusya’ya
odaklanan NATO, fabrika ayarlarına
dönerken, 2021 yılından itibaren de faa-
liyet sahasını Çin Halk Cumhuriyeti’nin
yakın coğrafyasını kapsayacak şekilde
genişletmeye yöneldi. Rusya’nın
2022'nin Şubat ayından itibaren Ukray-
na’ya topyekun saldırı girişimi ise ittifa-
kın yeni genişleme adımlarını gündeme
getirdi. İsveç ve Finlandiya’nın NATO
üyelik süreçleri, Rusya’nın saldırı giri-
şimi sırasında çatışmaların zirve nokta-
sına ulaştığı dönemde Rusya kaynaklı
bir nükleer saldırı ihtimali söz konusu
olunca gündeme geldi. Amerika Birleşik
Devletleri (ABD) Merkezi İstihbarat
Teşkilatı CIA, Rusya kaynaklı bir nük-
leer saldırı ihtimalini doğrulamazken,
Beyaz Saray tehdidin gerçekliği konu-
sunda ısrarlıydı. Savaşın bugünkü du-
rumuna baktığımızda Rusya’nın bir
nükleer saldırı düzenleme ihtimali tar-
tışmalı olduğu gibi, Ukrayna ordusunu
dahi sindiremeyen Rusya’nın askeri
kapasitesinin İskandinavya Yarımadası,
Baltık ülkeleri ya da Polonya istikame-
tinde saldırıya geçmeye yeterli olmadığı,
yani tehdit yaratmasının mümkün ol-
madığı ortada. Ancak NATO organi-
zasyonu ve özellikle ABD, çok da
gerçekçi görünmeyen bir tehdit doğrul-
tusunda İsveç ve Finlandiya’yı ittifaka
dahil etme konusunda kararlı. Bu geniş-
lemenin hedefinin bugünkü Rusya’dan
kaynaklanan tehditten ziyade, yakın ge-
lecekte gündeme gelecek jeopolitik giri-
şimlerle ilgili olması daha yüksek
ihtimal. İskandinavya Yarımadası’nın
tamamına nüfuz edecek bir askeri orga-
nizasyonun Kuzey Deniz ticaret rota-
sını, Kuzey Kutup Dairesi kaynaklarını
ve Baltık Denizi’ni kontrol altına alması
muhakkak daha kolay ve etkili olacaktır.

2022 Madrid Zirvesi'nden bugüne
havanda su döven İsveç

2022 yılında Madrid’deki NATO Zirve-
si’nde her iki ülkenin üyeliği için başlatı-
lan süreç, Türkiye’nin haklı itirazlarına
hedef oldu. Finlandiya ve İsveç uzun
yıllardır, Türkiye aleyhinde faaliyet gös-
teren muhtelif terör örgütleri için gü-
venli alan ve finans kaynağı haline
gelmişti. Türkiye, eşit müttefiklik anlayı-
şına istinaden öncelikle İsveç ve Finlan-
diya’dan Fetullahçı Terör Örgütü
(FETÖ) , terör örgütü
PKK/YPD/YPG'ye karşı etkili adımlar
talep etti. 28 Haziran 2022’de 3 ülke
arasında imzalanan mutabakat zaptı
kapsamında Finlandiya, 2023 yılının
mart ayı sonunda Türkiye’den onay
aldı. İsveç ise bu süreçte yaşanan hükü-
met değişikliğine karşın somut adımlar
atmakta ayak sürüdü. İsveç'te yeni te-

rörle mücadele yasası 1 Haziran 2023'te
yürürlüğe girdi. Buna karşın takvimler 7
Temmuz’u gösterdiğinde ne Türkiye’nin
iadesini talep ettiği teröristlerden birinin
teslimi söz konusu oldu, ne de terör ör-
gütünün sokak eylemlerine karşı kararlı
bir cezai yaptırım süreci yürütüldü. Bi-
lakis İsveç hükümeti ifade özgürlüğü
adı altında Kur’an-ı Kerim yakılması
eylemlerine izin vererek Türkiye’yi kış-
kırtacak vakalara yeşil ışık yaktı. Bu
durum ister istemez şu soruyu akıllara
getiriyor. Acaba İsveç’in NATO üyeli-
ğini istemeyenler terör örgütleri ya da
Rusya değil de, İsveç siyasi ve güvenlik
bürokrasisi içerisindeki bir takım unsur-
lar mı? Aşırı sağcı olma ihtimali yüksek
bu unsurlar, Türkiye’yi kışkırtacak ey-
lemlere imkan tanıyarak, üyeliğin ger-
çekleşmemesinin sorumluluğunu
Ankara’nın üzerine mi yıkmaya çalışı-
yor?

İsveç cephesinde değişen 
bir şey yok

6 Temmuz 2023 Perşembe günü Brük-
sel’deki NATO karargahında 5.'si dü-
zenlenen Türkiye-Finlandiya-İsveç
Daimi Ortak Mekanizma Toplantısı ar-
dından Dışişleri Bakanı Hakan Fidan’ın
yaptığı değerlendirme, İsveç açısından
sorunların 3 ana başlıkta sürdüğüne
işaret ediyor. Bunlar, İsveç’in terörle
mücadele alanında hala somut bir adım
atmamış olması; NATO'ya dahil olmak
isteyen İsveç’in müstakbel müttefikine
savunma sanayisinde ambargo uygula-
maya devam etmesi; ifade özgürlüğü
gerekçesiyle dini değerlere yönelik saldı-
rıların engellenmemesidir.
Özellikle son maddeye yani Kur’an-ı
Kerim yakılması suretiyle Türkiye başta
olmak üzere İslam ülkelerinin kışkırtıl-
masına yönelik eylemlere biraz yakın-
dan bakıldığında, İsveç siyaseti ve
bürokrasisi içerisinde, ülkelerinin
NATO üyeliği aleyhinde çalışan gruplar
olduğu şüphesi kuvvetleniyor. Bu ey-
lemlerin ilki 21 Ocak 2023 günü İsveç’in
başkenti Stockholm’deki Türkiye Cum-
huriyeti Büyükelçiliği önünde Rasmus
Paludan isimli geçmişi hayli şüpheli bir
şahıs tarafından düzenlendi. Siyasetçi
kimliği ile İslamofobi yayan Paludan’ın
2020 yılının ağustos ayında İsveç’e gir-
mesi dahi yasaklanırken, aynı yılın ekim
ayında sürpriz bir şekilde babasının va-
tandaşlığı nedeniyle Paludan'a İsveç va-
tandaşlığı verildi. 2021 yılında hakkında
18 yaşından küçüklere yönelik cinsel
taciz suçlamaları gündeme gelen Palu-
dan, 2022’nin nisan ayından itibaren İs-
veç’teki İslam toplumunu kışkırtan
eylemlerle sahneye çıktı. 2023'ün mart
ayında Kur’an-ı Kerim yakma eylemi
için İngiltere’ye girme teşebbüsü ise en-
gellendi.

Kendisini ateist olarak
tanımlıyordu

İkinci eylem ise NATO Zirvesi’ne sayılı
günler kala 28 Haziran 2023’te Kurban
Bayramı’nın ilk günü Stockholm Ca-
misi önünde düzenlendi. Kur’an-ı Ke-

rim’i ateşe veren kişi en az Rasmus Pa-
ludan kadar sıra dışı ve şüpheli bir ka-
rakterdi. Irak kökenli 37 yaşındaki
Salwan Sabah Matti Momika, CNN
International televizyonuna verdiği bil-
giye göre 5 yıl önce İsveç’e geldi ve va-
tandaşlık aldı. Kendisini ateist olarak
tanımlıyordu. Ancak konunun peşine
düşen Arap sosyal medya dünyasından
isimler Momika ile ilgili ilginç bilgilere
ulaştı. Momika, Musul yakınlarında ya-
şayan Hristiyan bir Iraklıydı. İsveç’e gel-
meden önce İran Devrim Muhafızları
ile bağlantılı “İsa’nın Ruhu Tugayları”
isimli bir milis grubunda yer almıştı.
Daha sonra terör örgütü PKK'nın Sin-
car’daki uzantılarına da yanaşan Mo-
mika’nın 2017 yılında Irak’ta
bünyesinde yer aldığı son milis grubu-
nun “Keldani Kartalları” olduğu iddia
ediliyor. [1] Momika’nın İsveç’e adım
atmasının akabinde göçmen karşıtı aşırı
sağ bir örgüt için gönüllü çalışmalara
katılması da geçmişiyle ilgili bir başka
soru işareti olarak karşımıza çıkıyor.
(Kaynak: AA)
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ISVEC NATO’YA UYE OLMAMAK 

MEHMET A. KANCI*

OLOF PALME SUİKASTINDAN 
BUGÜNE ULAŞAN ŞÜPHELER
Paludan ve Momika gibi figüranların
üstlendikleri roller, 1986 yılında İsveç
Başbakanı Olof Palme’ye düzenle-
nen suikastla ilgili karanlıkta kalan
bazı soruları da yeniden akla getiri-
yor. Palme’nin, İran’ın talep ettiği
İsveç yapımı bir füze sisteminin satı-
şını engellediği, bu nedenle İran Dev-
rim Muhafızları ile terör örgütü PKK
arasında Suriye’de yapılan bir görüş-
menin ardından, terör örgütü PKK
mensubu bir tetikçi tarafından öldü-
rüldüğü iddiaları gündeme geldi.
İsveç devleti bu cinayeti çözemedi.
Hatta soruşturma süreci terör örgütü
PKK bağlantısının üzerine giden
polis yetkililerinin görevden alınma-
sıyla çıkmaza girdi. Olof Palme sui-
kastını aydınlatmaya çalışanlardan
biri de İsveç’in önde gelen araştır-
macı gazetecilerinden ve romanla-

rıyla uluslararası üne sahip Stieg
Larsson’du. 2004 yılında 50 yaşında
kalp krizi sonucu yaşama veda eden
Larsson’un İsveç’teki aşırı sağcı un-
surların devlet, polis, silahlı kuvvetler
ve istihbarat servisleri ile ilişkilerini
ele aldığı üçleme romanı “Ejderha
Dövmeli Kız," "Ateşle Oynayan Kız,"
"Arı Kovanına Çomak Sokan Kız"
yazarın ölümünden sonra basıldı. İs-
veç’teki aşırı sağın devlet içerisindeki
uzantılarının ifşa edildiği üçleme iki
farklı versiyon halinde beyaz perdeye
de aktarıldı. “İskandinav Rüyası”nın
dışardan göründüğü kadar masum
olmadığını anlatan Larsson bugün
hayatta olsaydı, İsveç’in NATO’ya
üyelik sürecinde ortaya çıkan Palu-
dan ve Momika gibi figüranlara dair
daha çarpıcı bilgilere ulaşmak 
mümkün olabilirdi.

Türkiye Vilnius NATO 
Zirvesi’nde İsveç’in 

üyeliğine onay verse
dahi, ülkedeki aşırı

sağcı unsurların
Türkiye’ye yönelik

kışkırtma girişimleri-
nin ya da terör örgüt-

lerinin maşa olarak 
kullanılması 

alışkanlığının son
bulması mümkün 

görünmüyor

NATO’YA GİRMESİ 
İSVEÇ’İ DEĞİŞTİRİR Mİ?
ABD ile Türkiye arasında gündemdeki sıcak ihti-
laflı konuları da kullanan İsveç'in, kontrollü bir
gerilim stratejisiyle Türkiye’yi kışkırtarak, NATO
kapısından uzak durmaya çalıştığını düşünmek
için yeterince sebep var. Şunu da unutmamak
lazım ki İsveç’in Türkiye karşıtı terör örgütlerine
kol kanat germe ve hamilik yapma alışkanlığı
FETÖ, PKK, PYD/YPG terör örgütlerinin öncesine
de dayanıyor. Emekli Büyükelçi Müfit Özdeş,
“Harici Bir Hariciyecinin Not Defteri” adlı otobi-
yografik eserinde, 1979 yılında Türkiye Cumhuri-
yeti Stockholm Büyükelçiliği’nde Maslahatgüzar
olarak görev yaptığı dönemde buna ait bir ör-
neğe yer veriyor. Özdeş, Ermeni terör örgütü ASA-
LA'ya finansman sağlayan bir kişinin
yakalanmasının ardından olayın gerek polis
gerek basın tarafından nasıl örtbas edildiğine
dair ayrıntıları kitabında paylaşıyor. Bu olayın
yaşandığı esnada Ermeni terör örgütleri ASALA
ve JCAG Avrupa’da Türk diplomatlara ve ailele-
rine karşı en kanlı saldırıları gerçekleştiriyordu.

İsveç ile ilgili unutulmaması gereken bir husus
da Türkiye’yi hedef alan asılsız sözde "Süryani
soykırımı" iddialarının kaynağı olmasıdır. En az
50 yıldan uzun bir süredir Avrupa’da Türkiye
aleyhtarı tüm eylem ve siyasetlerin bayraktarlı-
ğını yapan bir ülkeye ABD ve Almanya’nın kefil
olmaları da bir başka konudur. İhtimaldir ki Tür-
kiye Vilnius NATO Zirvesi’nde İsveç’in üyeliğine
onay verse dahi, ülkedeki aşırı sağcı unsurların
Türkiye’ye yönelik kışkırtma girişimlerinin ya da
terör örgütlerinin maşa olarak kullanılması alış-
kanlığının son bulması mümkün görünmüyor.
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HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT
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YAşAr Eğitim ve Kül-
tür Vakfı tarafından
Çeşme Altın Yunus ev

sahipliğinde gerçekleştirilen,  eser-
leri DYO Resim Ödülleri yarışma-
sında ödül alan veya sergilenmeye
değer bulunan sanatçıların katıl-
dığı Altın Yunus Resim Atölye-
leri’nde 2. grup çalışmaları devam
ediyor. Altın Yunus Resim Atölye-
leri’nin 2. Grubu’na sanatçılar;
Suzan Turhan, Uğur Tay, Hasan
Erdoğan, Faruk Çelik ve Ali
Duman katılıyor. 6 Şubat’ta yaşa-
nan deprem sonrasında Yaşar
Topluluğu çalışanlarıyla birlikte
bölgeye destek veren Yaşar Eğitim
ve Kültür Vakfı, sanatı ve sanatçıyı
destekleme misyonu ile Altın
Yunus Resim Atölyeleri’nde bu yıl
deprem bölgesinden sanatçıları
da ağırlıyor. Yaşar Eğitim ve Kül-
tür Vakfı, sanatçıların yaşadıkları
yoğun duyguları tuvallere aktar-
masına vesile olurken, sanatçılar
da Çeşme Altın Yunus Oteli’ndeki
atölyelerde farklı bir ortamda ve
mekanda çalışma imkanı buluyor.
Çalışmalarına 1 Temmuz’da baş-
layan ve 15 Temmuz’a kadar
devam edecek olan sanatçılar,
Çeşme Altın Yunus’un misafiri
olarak ağırlanıyor. Sanatseverlerin
ve Çeşme Altın Yunus’un misafir-
lerinin ziyaretine açık olan atölye-
lerde, ziyaretçiler sanatçıların
çalışmalarını izleyebiliyor.
HABER MERKEZİ

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
01:00 Hayatımın 
Neşesi
02:55 Mahrem
04:25 Seksenler
06:10 Adını Sen Koy
09:00 Kalk Gidelim
12:15 Şehirden Uzakta
13:15 Seksenler
16:00 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Benim Güzel Ailem

01:00 Gece Görüşü
05:00 Gece Haberleri
06:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:30 Tarafsız Bölge
20:45 Akıl Çemberi

02:00 Sürpriz Damatlar

04:00 Kiralık Aşk

05:30 Sefirin Kızı

07:00 Ada Masalı

09:30 Aramızda Kalsın

12:00 Erkenci Kuş

14:00 Kiralık Aşk

16:00 Sefirin Kızı

19:00 Star Haber 

20:00 Kolonya Cumhuriyeti

22:15 Mutluluk Zamanı

06:00 Haber Bülteni
07:00 Günaydın Türkiye
10:00 Yeni Gün
11:30 Gündem Ekonomi
13:45 Haber Bülteni
15:40 Haber Bülteni
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

01:30 Ya Çok Seversen
03:45 Poyraz Karayel
05:00 Kavak Yelleri
06:15 Yabancı Damat
07:45 Afili Aşk
09:15 Yaprak Dökümü
11:00 Magazin D Yaz
12:00 Kanal D Haber Gün Arası
13:00 Gelinim Mutfakta
16:30 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber

05:40 Bir Küçük

Gün Işığı

08:00 Kahvaltı Haberleri

10:00 Kardeşlerim

13:00 Gün Ortası

19:00 ATV Ana Haber

00:45 Recep İvedik 4
02:45 Eşim Benzerim Yok
05:00 Aşk Yeniden
06:00 İnadına Aşk
08:30 Çalar Saat
10:00 Sen Çal Kapımı
13:00 En Güzel Dönüşüm
14:30 Aşk Mantık İntikam
16:00 Eşim Benzerim Yok
19:00 FOX Ana Haber
20:00 Babasının Kızı
22:15 Yaz Şarkısı

02:45 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
05:30 Canım Annem
07:15 8'de Sağlık
08:30 Doğduğun Ev Kaderindir
11:15 Masterchef Türkiye All Star
15:00 Canım Annem
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye All Star

02:00 Başak Şengül
ile Doğru Yorum
05:30 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:30 10'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Raporu
19:30 Ece Üner ile Ana Haber
Bülteni
20:30 Kübra Par ile Her Açıdan

00:15 Hedefteki Adam

02:15 Hedefteki Adam

04:00 Aşk Laftan Anlamaz

07:30 Yeşil Vadi'nin Kızı

09:30 Gelsin Hayat Bildiği Gibi

12:45 Kızılcık Şerbeti

15:45 Yeşil Vadi'nin Kızı

18:25 Show Ana Haber

20:00 Üçkağıtçı

21:45 Hababam Sınıfı Güle Güle

23:30 Üçkağıtçı

01:00 Haber Bülteni
01:30 Türkiye'nin Nabzı
03:00 Haber Bülteni
03:30 Gerçek Fikri Ne?
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Gün Ortası
14:00 Haber Hattı
17:00 HT 360
19:00 Ana Haber
21:00 HT 360 Gece

11:00 Haber Merkezi
12:00 Haber Merkezi
13:00 Öğle Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:25 NTV'ye Sorun Çalışma Hayatı
16:40 Laf Aramızda
17:35 Gece Gündüz
18:00 Günün İçinden
18:30 Dünyanın Haberi
19:00 Akşam Haberleri
19:15 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
20:00 Ana Haber
21:00 Ahmet Mümtaz Taylan İle Empati

döneminin efsane di-
zisi Aşk-ı Memnu’nun
Cemile karakterine

hayat veren Pelin Ermiş, son za-
manlarda hem güzelliğiyle hem de
“Bir İhtimal Daha Var” adlı muh-

teşem oyunla adından söz ettiri-
yor. Mesleğine olan aşkının nasıl
başladığını paylaşan Ermiş, anı-
larını ve ilgi alanlarını MAG tem-
muz sayısında anlattı. Güzel
oyuncu, “İzmirliyim ben. İstan-
bul’da okumak çok istedim.  İs-
tanbul’a karşı hep bir özel ilgim
vardı. Kaotik, mistik, büyülü geli-
yordu bana İstanbul. Müjdat
Gezen Konservatuarını kazan-
mak, hayatımın dönüm 
noktasıydı. O tatlı köşkte, çocuk-
luğumdan beri beni çeken İstan-
bul’da oyunculuk okumak paha
biçilmezdi. Ne mutlu" dedi. AMA BEN 

MAFYAYIM!
K ıvılcım Ural, “Ama ben mafyayım” ile

rock tarzında kullanılan elementleri,
modern indie ve alternatif öğelerle ye-

niden yorumlayarak yepyeni bir sound ile din-
leyicilerine sunuyor. Söz ve müziği yine
Kıvılcım Ural’a ait ama ben mafyayım’ın dü-
zenlemesi Onur Gülanber, miks’i Onur Gülan-
ber ve Berk Kula imzasını taşıyor. Şarkıda,

gitarda Onur Gülanber, gitar ve bas gitarda
Baturalp Yılmaz, davulda Çağdaş Topal ve
gruba klarnet soloda Zafer Özkan eşlik ediyor. 

Esprili sözler

Söz yazarı ve yorumcu Kıvılcım Ural kendi-
sine ait ilk stüdyo albümü ‘Rüya Raporları’
2013 yılında yayınlandıktan sonra devam

eden yıllarda; Asķ Laftan Anlamaz, Yıllar
Sonra, Asķtan Ölen Var mı?, Ben Vazgeçmez-
sem ve Ama ben mafyayım şarkılarını yayın-
ladı. “Ama Ben Mafyayım” aşkına aşık bir
kadının hikâyesinin esprili şarkı sözleriyle
anlatıyor. Renkli ve eğlenceli sinemasal kur-
guda Anıl Can’ın çektiği video klip, Kıvılcım
Ural’ın rol yeteneğini öne çıkarıyor.

Alternatif sahnenin güçlü kadınlarından Kıvılcım Ural, uzun soluklu kariyerinin yeni albümünü
tamamladı. Eylül 2023’te yayınlanacak yeni albüm öncesi Kıvılcım Ural, en taze teklisi “Ama
Ben Mafyayım”ı tüm dijital platformlardan kurukafa müzik etiketi ile yayımladı

Çalışmalar 
devam ediyor

YENİ ALBÜMÜ ÇIKTI
Albümde yer alan Barok dönemine ait
eserlerden ve şarkılara eşlik eden,
Barok Döneme denk gelen Klasik

dönem, Neoklasik dönem ve Romantik dönemi
kapsayan çeşitli doğu enstrümanları kullanıldı.
Müzikal estetiğe büyük önem verilen albümdeki
tüm eserlerin düzenlemesi besteci Oğuzhan Balcı
tarafından yapıldı.
Yeniden hayat verdi

Dünden bugüne müzik yolculuğuna çıkaran
Günay Acar, albümünün ilk video klibini "Ama-
rilli" adlı parçaya çekti. Geçmişi 1930"a dayanan
Ortaköy Yahudi yetimhanesinde bir günde gerçek-
leşen çekimlerde klip yönetmenliğini İzzet Başlak,
imaj fotoğraf çekimlerini Bora Gökhan yaptı.
Günay Acar Konservatuvar’dan onur öğrencisi
olarak mezun olduktan sonra, yurtdışı ve yurtiçi
birçok opera dinletileri yaptı. Kurucusu olduğu

“Günay Acar Ensemble”
olarak aktif olarak konser-
ler verdi.. Asitanelioğ-
lu’nun Tangoları ” adı
altındaki albüm projesi
içindeki “Aşk Sohbetleri”
isimli parçayı da seslen-
dirdi. 2020 Mart ayı ilk sin-
gle çalışması olan
“Bekleyiş” tüm dijital plat-
formlarda yerin alırken
2021 yılında Cem Adrian
ile düet projesi de “Per-
vane” şarkısına ikili yeni-
den hayat verdi.
HABER MERKEZİ

KIVILCIM URAL KİMDİR?
60'lı yıllara damgasını vuran
Mavi Işıklar grubunun eski gita-
risti Fikret Ural’ın kızı olan Kıvıl-
cım Ural, 30 Mart 1992'de
dünyaya geldi. Babası Fikret
Ural ve ablası Gözde
Ural’dır. Lise ve Üniversite
eğitimini İzmir’de tamam-
ladı. Önce Güzel Sanatlar
Lisesi’nde eğitim alan
Kıvılcım Ural, ardın-
dan 9 Eylül Üniver-
sitesi Dramatik
Yazarlık Bölümü’nü
bitirdi. İlk zaman-
larda bestelerini ar-
kadaşları ve yakın
çevresiyle payla-
şan Kıvılcım Ural,
müziğin yanı sıra
kısa Film, dizi ve
reklam projelerinde
yer aldı. Kıvılcım
Ural son olarak
“Rüya raporları”
isimli müzik albü-
münü çıkardı. İlk

olarak Türk Rock Grubu Du-
man'ın "Elleri Ellerime şarkısının
klibinde rol aldı. Sonrasında
Amerikalı Yönetmen Bessy Tan-
gled'in Tolarence ve Yeşilçam'ın

sevilen oyuncularından A.
Fuat Onan'ın hayat hikaye-

sinden bir bölümün anlatıl-
dığı 'Mutlucu' gibi sanat

filmlerinde başrol oy-
nadı. 15 yaşındayken
tanıştığı Kaan Tan-
göze ile yıllar sonra
bir araya geldi ve be-

raberlik yaşamaya
başladı. İkilinin bera-
berliği Kaan Tangö-
ze’nin o yıllarda
Seçkin Piriler ile evli
olması nedeniyle çok
konuşuldu. Kıvılcım
Ural bir süredir bir-
likte olduğu ve bebek

beklediği Kaan Tangöze
ile 25 Kasım 2018 tari-
hinde nikah masasına
oturdu.

İSTANBUL’A AŞIĞIM!



G alatasaray'ın 23'üncü
şampiyonluğundaki en
önemli aktörlerden

biri olarak öne çıkan ve adını
Avrupa'nın birçok dev takımı-
nın listesine yazdıran Mauro
Icardi için süreç artık olumlu
tamamlanmak üzere. Taraflar an-
laşma konusunda sona doğru yak-
laşırken taraftarlar da Atatürk
Havalimanı'na inecek uçacağı sa-
bırsızlıkla bekliyor. Sarı kırmızılıla-
rın geçen sezon yaz transfer
döneminde PSG'den kiraladığı
Mauro Icardi, geldiği andan itiba-
ren fark yaratmayı başardı. Hava-
limanında binlerin karşıladığı
süper yıldız, formayı giymesinin
ardından golleri sıraladı. Özellikle
derbi maçlardaki performansıyla
dikkat çeken Arjantinli sezonu 22
gol ve 6 asistle tamamladı.

Peşine düştüler

PSG'nin maaşından kurtulmak ve
vergi ödememek adına 6 milyon

eurosunu karşılamayı kabul
ettiği Mauro Icardi, perfor-

mansı sonrasında Avru-
pa'daki birçok kulübü de
peşine taktı. Roma ve Atle-
tico Madrid başta olmak
üzere pek çok kulüp Arjan-

tinli golcünün transferi için dev-
reye girdi. Transfer süreci oldukça
coşkulu geçen Mauro Icardi için
Arap takımlarının devreye girdiği
iddiası Galatasaraylıları tedirgin
etmişti. Yönetim her ne kadar
sakin kalınması yönünde çağrı
yapsa da taraftarlar son dönemde
para çılgınlığı ile öne çıkan Ara-
bistan ekiplerinin birinin Icardi'yi
kadrosuna katacağını düşünü-
yordu. Ancak Icardo ve eşi, kariye-
rini Avrupa'da sürdürme kararı
aldı.

Maliyeti belli oldu

Şampiyonluk mücadelesinde sevi-
yeyi en üst noktaya çıkarmak ve
geçen sezonkinden daha iyi bir

derece elde etmek isteyen Galata-
saray, Mauro Icardi'nin transfe-
rinde 10 milyon euro bonservis
ödemeyi kabul ederken, yıldız
isme de yine aynı seviyelerde
maaş ödeyecek. Galatasaray'ın
kadrosunda yer alması ve gollerini
sarı kırmızılı formayla atmaya
devam etmesi beklenen Mauro
Icardi'nin ardından yedeği de be-
lirleniyor. Cimbom'un bir süredir
peşinde olduğu Michail Antonio ve
Pierre-Emerick Aubameyang'dan
birini getirmesi bekleniyor.

Nara tarihi açıkladı!

Mauro Icardi'nin menajeri ve eşi
Wanda Nara, Arjantinli yıldızın İs-
tanbul'a geleceği tarihi duyurdu.
İşte Wanda Nara'nın yaptığı açık-
lama; "Ben işimi seviyorum. Yap-
maya devam edeceğim. Maurito
da işini seviyor. Yapmaya devam
edecek. Birkaç gün içinde İstan-
bul’a gidecek. Zaten orada da bir
evimiz var."
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ICARDI
GELiYOR
Geçen sezonki şampiyonluğun kazanılmasında büyük rol oynayan
Mauro Icardi, kariyerini İstanbul'da sürdürecek. Arjantinli yıldızın
geleceği tarih de belli oldu. Icardi'nin menajeri ve eşi Wanda Nara, 
Arjantinli yıldızın İstanbul'a geleceği tarihi duyurdu. Nara, "Birkaç gün
içinde İstanbul’a gidecek. Zaten orada da bir evimiz var” dedi

Yarışçılar bir 
araya geldi
TransAnatolia 2023 öncesinde
yarışmacılar İstanbul'da buluştu.
Etkinlikte, TransAnatolia yarışçılarına
yol notu okuma, Stella kullanımı
gibi workshop'lar düzenlenirken,
eğlenceli aktiviteler de yer aldı

DünYanın en büyük ve zorlu rally raid yarışların-
dan TransAnatolia, bu yıl 02-09 Eylül tarihlerinde
Samsun-İzmir arasında gerçekleşecek. Yarış ön-
cesinde yarışmacılar ve destekçiler İstanbul'da bir
araya geldi. Düzenlenen etkinlikte, yol notu
okuma, Stella kullanımı gibi farklı workshoplara
katılırken, çeşitli oyunlarla keyifli bir gün geçirildi.
Türkiye'nin en uzun motorsporu rotasında yer
alacak yarışmacılara yarış hakkında hem güvenlik
hem de akış hakkında bilgilendirmelerin yapıldığı
bugünde yarışmacılar da kendi aralarında ta-
nışma ve tecrübelerini birbirlerine aktarma fırsatı
yakaladı.

Doğada buluştuk

TransAnatolia Genel Koordinatörü Burak Büyük-
pınar, "Eylül ayında gerçekleşecek yarışımız önce-
sinde yarışa katılacak ve geçtiğimiz yıl yarışa
katılmış dostlarımızla doğada buluşup, hem
özlem gidermek hem de 100'üncü yıla özel belirle-
diğimiz çok özel rotamızla ilgili heyecanımızı pay-
laşmak istedik. Her zaman olduğu gibi hız ve
heyecan dolu bir rota bekliyor. 2023 yılı rota-
mızda toplam 17 il sınırından geçeceğiz. Startı
Samsun'da alacak yarışçılar, sırasıyla Amasya,
Tokat, Sivas, Yozgat, Kayseri, Nevşehir, Niğde,
Aksaray, Konya, Ankara, Eskişehir, Afyonkarahi-
sar, Uşak, Kütahya, Manisa il sınırlarından geçe-
rek finişi İzmir'de görecek. Bu yıl yarışta her
zamanki gibi katılımcılarımız onlar için özenle or-
ganize ettiğimiz, tüm detayların düşünüldüğü or-
tamlarda çok güzel vakit geçirecekler" dedi. DHA

Tangocunun adeta fut-
bola dönmesini sağla-
yan Teknik Direktör Okan
Buruk, öğrencisi hak-
kında açıklamalarda bu-
lundu. Camianın
merakla beklediği
Mauro Icardi transferine
de değinen Buruk, "He-
pimiz bekliyoruz. Her
şey olumlu gidiyor. İmza
atılana kadar sakin
olmak gerekiyor. Hem
oyuncu kalitesi olarak
hem psikolojik anlamda
Icardi’nin gelişi Galata-
saray takımına önemli
bir destek olacak. İnşal-
lah en kısa zamanda bi-
zimle birlikte olur. Biz
istiyoruz, o istiyor, kulü-
büyle görüşmeler iyi gi-
diyor. Ben daha
görüşmedim. Erden Bey
görüşüyor şu anda. Bit-
tikten sonra ben de gö-
rüşeceğim. En kısa
zamanda gelmesini
istiyorum" ifadelerini
kullandı.

burak 
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Benkovic
kiralık geldi
Yeni sezon hazırlıklarına Slovenya'nın Kranj kentinde devam eden Trabzonspor'da
transfer çalışmaları sürüyor. Bordo mavililer bir yandan göndermek istediği isimler
içim adım atmak isterken diğer taraftan da bombaları patlatmaya hazırlanıyor.
Borda mavililer Hırvat golcı Filip Benkovic'i kiralık olarak renklerine kattı

Yeni sezonda şampiyonluk hedefi ile yola çıkan Trabzonspor, Trabzon'da
başlayan hazırlık kampının ardından Slovenya'nın Kranj kentine gelerek bu-
rada çalışmalarını sürdürüyor. İlk maçında Hajduk Split'e 2-0 mağlup olan
bordo mavililerde bir sonraki sınav ise MOL Fehervar'a karşı olacak. Milli
oyuncuların da katılımı ile tam kadro çalışma imkanı bulan Nenad Bjelica,
öğrencilerinin adeta pestilini çıkarıyor. Son idmanın ardından oyuncular 15
dakikalık dinlenme sonrasında otele gidebildi. Günde 2 saat üzerinden 2
antrenman planlayan Hırvat çalıştırıcı, fitness çalışmalarını bunlara dahil
etmeyerek zorlu bir program hazırladı.

Fırtına esiyor!

Trabzonspor yeni sezondaki hedeflerine ulaşabilmek adına çalışma-
larını tüm hızı ile sürdürüyor. Yönetim, Nenad Bjelica'nın raporu

doğrultusunda ilerlediği operasyonda yeni isimleri de kadro-
suna katmaya oldukça yakın. Bunun için de bazı oyuncula-

rın gönderilmesi gerekiyor. Sezona Dimitrios Kourbelis
transferi ile başlayan Trabzonspor'da Yunan futbolcu
yönetmin getirdiği bir isim olarak öne çıkmıştı. Nenad
Bjelica da "Benden önce anlaşılmış ancak bundan çok
mutluyum" ifadelerini kullanmıştı. 51 yaşındaki tek-
nik adamın ilk hamleleri Orsic ve Fernandez ol-
muştu. Dün de vatandaşı Filip Benkovic kiralandı.

KAP'a bildirildi

Dün akşam saatlerinde Filip Benkovic'in sağlık
kontrolü ve tanıtım prosedürlerini tamamlayan
Trabzonspor, transferi Kamuyu Aydınlatma
Platformu aracılığı ile duyurdu. Buna göre Hır-
vat stoper 1 seneliğine kiralandı. Yapılan açıkla-
mada şu ifadeler kullanıldı; "Profesyonel
futbolcu Filip Benkovic'in, 2023-24 futbol se-
zonu sonuna kadar satın alma opsiyonlu ola-
rak kiralanması konusunda anlaşma
sağlanmıştır. Anlaşmaya göre, Udinese'ye, ki-
ralama bedeli olarak 500.000.-EUR ödeme
yapılacaktır. Satın alma opsiyonunun Kulü-

bümüz tarafından kullanılması halinde,
sözleşme fesih bedeli olarak 4 (Dört)

taksit halinde 2.500.000.-EUR ödeme
yapılacaktır. Satın alma opsiyonu
kullanıldıktan sonra futbolcunun
bir başka kulübe transfer olması
durumunda elde edilecek transfer
bedelinin, işbu anlaşma dolayısıyla

söz konusu kulübe ödenen/ödene-
cek bedeller düşüldükten sonra kalan

kısmının, yüzde 10'u ödenecektir."

Djiku
imzayı
attı
ismail Kartal yöneti-
minde yeni sezona ha-
zırlanan Fenerbahçe'de
yeni durak Rusya ol-
muştu. Burada Pari
Premier Cup'a katılan
sarı lacivertliler, ilk ma-
çında genellikle yedek
veya gönderilmesi ko-
nusunda kararsız olu-
nan oyuncularla
sahada yer alıp Zenit
karşısına çıkmıştı. Mü-
cadeleden 0-0'lık bera-
berlik sonrası
penaltılarla 4-3 yenilen
Kanarya, ikini sınavını
ise Kızılyıldız karşı-
sında verecek. Daha
önce kadrosuna Ryan
Kent ve Edin Dzeko
gibi iki dünya yıldızını
katan Fenerbahçe'de
dün de Alexander
Djiku transferi açık-
landı. İlk etapta Türki-
ye'ye gelmeyi
düşünmediği bilinen
Gana asıllı stoper, yapı-
lan görüşmeler sonra-
sında ikna oldu ve dün
sözleşme imzaladı.

Hoş geldin mesajı

Fenerbahçe dün yaptığı açıklama ile Djiku'nun transferini resmen duyurdu.
Açıklamada; "Fenerbahçemiz, Fransız asıllı Ganalı milli stoper Alexander Dji-
ku’yu 3+1 yıllığına kadrosuna kattı.
Ülker Stadyumu Fenerbahçe Şükrü Saracoğlu Spor Kompleksi’nde gerçek-
leştirilen imza töreninde Yöneticimiz Selahattin Baki ile Sportif Direktörümüz
Mario Branco da yer aldı. Alexander Djiku’ya ‘Ailemize hoş geldin’ diyor; Fe-
nerbahçemiz ile nice zaferler ve şampiyonluklar diliyoruz." ifadeleri kullanıldı.

Yeni forvet Umut

Hücum hattını zenginleştirmek isteyen Fenerbahçe'de Arda Güler'den
boşalan 10 numara mevkisine getirilecek isim de Sebastian Szymanki olarak
belirlendi. Kiralık geçirdiği Feyenoord, 1 Temmuz'a kadar geçerli olan 8 mi-
lyon euroluk satın alma opsiyonunu Polonyalı oyuncunun yüksek maaş is-
temesi sonrasında kullanmadı. Sarı lacivertlilerin ise 12 milyon euro civarında
bir teklif götürdüğü ve transferi sonlandırmaya çok yakın olduğu iddia
ediliyor. Uzun sürecek sezonda 3 kulvarda mücadele edecek olan Fenerbahçe,
forvet rotasyonunu genişletmek ve yerli oyuncu konusunda sıkışmamak adına
hamle yapmaya hazırlanıyor. Sarı lacivertliler daha önce Beşiktaş'ta da forma
giyen Umut Nayir'i renklerine bağlamak üzere. Ümraniyespor'da yakaladığı
çıkışla adından söz ettiren ve bonservisi Eyüpspor'da bulunan deneyimli fut-
bolcu için Eyüpspor Başkanı Murat Özkaya bonservis bedeli almadı.

Beşiktaş
taktik çalıştı

Yeni sezon hazırlıklarını sürdüren Beşiktaş, çalış-
malarını akşam saatlerinde yaptığı idmanla sür-
dürdü. Kulüpten yapılan açıklamaya göre
Almanya'nın Bavyera Eyaleti’nin Grassau kasa-
basında teknik direktör Şenol Güneş yönetiminde
gerçekleştirilen idmanda siyah-beyazlılar kondis-
yon ve taktik çalıştı. Antrenman, ısınma koşuları
ve pas çalışmasıyla başlarken, minyatür kale maç
ve taktiksel çift kale karşılaşma ile sona erdi. Be-
şiktaş, Almanya'daki kamp çalışmalarına bugün
yapacağı antrenmanla devam edecek. DHA
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Şampiyonluğa
özel kutlama

47 madalya
kazandılar

SARı-kırmızılıların şampiyonluk kupasının da
yer aldığı kutlamaya Kuşadası Kaymakamı
Saadettin Yücel, Galatasaray Spor Kulübü
Yönetim Kurulu Üyesi Bora Bahçetepe, Kuşa-
dası Ticaret Odası Başkanı Serdar Akdoğan,
Kuşadası Galatasaray Taraftarlar Derneği Baş-
kanı Barış Şalbaş, dernek yöneticileri, üyeler ve
çok sayıda taraftar katıldı. Taraftarlar Derneği
Başkanı Barış Şalbaş, gecede yaptığı açıkla-
mada, "Ortak sevdamız Galatasarayımızın ka-
zandığı her kupa, her şampiyonluk bizler için
çok değerlidir. Nasıl ki 2000 yılında kazandığı-
mız UEFA ve Süper Kupa şampiyonluklarımız
tarihimize altın harflerle yazıldıysa, Cumhuri-
yetimizin 100'üncü yılında kazandığımız şam-
piyonluğumuz da şanlı tarihimize altın
harflerle yazılacaktır ve asla unutulmayacaktır.
Kuşadası Galatasaray Taraftarlar Derneği ola-
rak bu önemli şampiyonluğun en önemli sim-
gesi olan 23'üncü şampiyonluk kupamızı
sizlerle buluşturmaktan da son derece mutlu
ve gururluyuz. Şampiyonluğumuzda emeği
geçen başta Başkan Dursun Özbek ve yönetim
kurulumuza, hocamız Okan Buruk ve teknik
ekibine, futbolcularımıza ve tüm emektarları-
mıza sonsuz teşekkürlerimizi sunuyoruz. Unu-
tulmaz bir sezon geçirdik" dedi.

Yaşasın Galatasaray

Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulu
Üyesi Bora Bahçetepe ise gecede yaptığı ko-
nuşmada, “Cumhuriyetin 100'üncü yılında
23'üncü şampiyonluğu almak bize büyük onur
verdi. Bu şampiyonlukta Galatasaray taraftar
derneklerinin çok büyük katkısı var. Çünkü biz
ne zaman zorlandık orada taraftar devreye
girdi ve itici güç olarak bizi motive etti. Bu ta-
raftarımız varken bize durmak mücadeleyi bı-
rakmak yakışmazdı sonuna kadar götürdük ve
şampiyon olduk. Yaşasın Galatasaray" 
şeklinde konuştu. DHA

01-10 Temmuz tarihleri arasında Moldo-
va'nın başkenti Kişinev'de gerçekleştirilen U15
ve Yıldızlar Avrupa Halter Şampiyonası'nda
milli sporcular büyük bir başarı elde etti. Tür-
kiye, bu organizasyonda 23 altın, 15 gümüş ve
9 bronz olmak üzere toplamda 47 madalya
kazandı. Milli sporculardan Tuana Süren ve
Yağmur Melek Şahin, yıldızlarda koparma,
silkme ve toplamada elde ettikleri derecelerle
yeni Avrupa rekorlarının sahibi oldu. Türk
halterinin altyapısının iyi bir seviyede oldu-
ğunu dile getiren Türkiye Halter Federasyonu
Başkanı Talat Ünlü, "Öncelikle kazanılan tüm
madalyalarda emeği olan antrenörlerimize,
kulüplerimize, sporcularımıza ve onların aile-
lerine teşekkür ediyorum. Türk halteri olarak
iyi sonuçlar almaya devam ediyoruz. Yıldızlar
düzeyinde özellikle altın madalya sayımızın
çok olması bizleri çok sevindiriyor. Biz fede-
rasyon olarak sporcularımızın başarısı için eli-
mizden geleni yapmaktayız. Bize destek olan
bakanlığımıza, spor teşkilatımıza teşekkür edi-
yoruz. Ülkemizi en iyi şekilde temsil etmeye
devam edeceğiz" diye konuştu. DHA

T arihi Kırkpınar Yağlı Güreşleri'nin
bu sene 662'ncisi düzenlendi.
Edirne'de Sarayiçi Er Meyda-

nı'nda gerçekleştirilen güreşlerde gelecek
senenin ağası ise ihale sonrası belli oldu.
14 yıl ağalık yapan ve ebedi altın kamer
sahibi Seyfettin Selim ile Mehmet Tüy-
yüz, ihalede karşı karşıya geldi. Mehmet
Tüyyüz'ün 22 milyon 100 bin lira verdiği
ihalede 3 altın kemerli ağa Seyfettin Selim
teklifi 22 milyon 222 bin liraya çıkardı.
Mehmet Tüyyüz bu rakamdan sonra iha-
leden çekilince, Seyfettin Selim 663'üncü
Kırkpınar'ın ağası oldu. 

İki katını size vereyim!

Mehmet Tüyyüz, Demirören Haber
Ajansı'na (DHA) Seyfettin Selim'in ihale-
nin ardından yaptığı açıklamaları değer-
lendirdi. Tüyyüz, "Biz perşembe günü
662'nci Kırkpınar Yağlı Güreşleri'nin ağa-
lık ihalesi için Edirne Belediye Başkanı
Recep Gürkan'ı ziyarete gittik, teminatla-
rımızı yatırdık ve başvurumuzu yaptık.
Daha sonra mevcut ağa Seyfettin Se-
lim'in yıllarca Kırkpınar'da yaptığı hiz-
metlerinden dolayı teşekkür etmek için
hem de tanışmak için ziyaretine gittik.
Fakat burada hiç aklımızın ermediği bir
tablo ile karşılaştık. Seyfettin Bey bize 'ne
kadar teminat yatırdıysanız iki katını size
vereyim bu ağlık yarışından çekilin' diye
teklifte bulundu. Biz de böyle bir adam
olmadığımızı, böyle bir şeyi asla kabul et-
meyeceğimizi kendisine söyledik. Kendisi
bize 6 milyon ile 8 milyon arasında bu
ağalığı almaya çalıştığını, 'ağalığı bırakır-
sam 22 milyona bırakırım' dedi" diye ko-
nuştu.

Egosu tavan yapmış

Mehmet Tüyyüz, rakibinin iki gün bo-
yunca aracılık yapması için kendilerine bi-
rilerini gönderdiğini belirterek, "Bu sene
son senesi, kemeri tekrar alması gerekti-
ğini söyledi. Seçimden bir gün önce bizi
ağa protokolüne kahve içmeye davet etti.
Biz de gittik. Düşüncelerimizi sordu, biz
de böyle bir şeyi asla yapmayacağımızı,
ayak oyunun bize yakışmadığını ve bura-
sının er meydanı olduğunu söyledik. İha-

leye çıkmaya kararlı olduğumuzu anlattık
ve ağalık yarışmasına çıktık. Ama sonra-
dan duyduk bazı haber kanallarında
bizim hakkımızda bizim ayak oyunu yap-
tığımızı, sahte birisi olduğumuzu, ona
dümen yaptığımızı açıklamış. Bu yaptığı
açıklaması da bizi çok üzdü. Madem 22
milyona ağalığı bırakacakmış, 22 milyon
100 bin TL verdiğimizde neden bırak-
madı. Namus ve şeref sözü vermişti. '22
milyon verirsen ağalığı bırakırım, ben
ucuza ağalık bıraktı dedirtmem' dedi.
Çünkü egosu tavan yapmış bir haldeydi.
Ben '22 milyona bırakırsan alırım asla de-
medim. Burası Er Meydanı' dedim. Sey-
fettin Selim ise 'çekilirseniz 6 ile 8 milyon
arası ağalığı ben alacağım, bunun üstü

bir rakam Kırkpınar'a haramdır' dedi”
açıklamasını yaptı. 

Paran boşa gitmiyor!

Seyfettin Selim ihalenin ardından katıldığı
televizyon programında, Mehmet Tüyyüz
ile ihaleden önce bir araya geldiklerini dile
getirdi. Selim, Kırkpınar'da yiğitçe ağalık
yapılmasını istediğini, dümenleri ve ayak
oyunlarını sevmediğini ifade etti. Seyfettin
Selim'in bu açıklamaları ile ilgili konuşan
Mehmet Tüyyüz, "Ayak oyununu kendi
yaptı. Kendi kazdığı çukura kendi düştü.
Şimdi eğer Seyfettin Bey bu işin içinden çı-
kamıyorsa bize haber versin biz Kırkpınar'ı
sahipsiz bırakmayız. Benim gibi binlerce
Anadolu insanı sırada bekliyor ağa adayı

olmak için. Sözünde durmayı öğrenmesi
lazım. Eğer dediği gibi adamsa ve böyle
bir söz verdi ise Kırkpınar ağası mert olur,
insanların arkasından konuşmaz, ayak
oyunları yaparak insanları rencide etmeye
çalışmaz. Ağalığı bu zamana kadar böyle
almış. Ben senin ayak oyunlarına gelmem,
gelmedim de Seyfettin Bey. Ben senin
filmlerini yiyecek adam da değilim
unutma. Beni tanı diye söylüyorum. Ben
Kırkpınar'da yıllarca güreş yaptım, kün-
deyi iyi bilirim. Sen belki hiç bu sahalarda
güreşmedin ama ben bu sahalar da çok
künde attım. Şimdi bu 22 milyon 222 bin
TL'nin güreş camiasına hayırlı olmasını
diliyorum. Zoruna gitmesin paran boşa
gitmiyor" şeklinde konuştu. DHA

Berke kosova’nın sorularını yanıtla-
yan sporcular, samimi açıklamalarda
bulundu. Milli sporcu kadir Yıldırım,
spora başlama hikayesini, “Ben bu
işe kung-fu ile başladım. Antrenörüm
Murat Özkaya, sporcu yetiştirme ko-
nusunda kendisine uzman lakabı tak-
tım. Bir sporcuyu sıfırdan yetiştirip
Türkiye şampiyonu yapana kadar
ilmek ilmek işleyerek yapar, ben de
böyle bir adamın öğrencisiyim” şek-
linde anlattı. Yıldırım, çok azimli ve is-
tekli bir sporcu olduğunu
vurgulayarak, “Bu işe başlarken, her
çocuk gibi filmlerden ilham alarak ve
daha iyi kavga etmek adına başla-
dım. Antrenörüm ilerde çok başarılı
bir sporcu olacağımı söylüyordu.
küçük yaşıma rağmen antrenman
günlerimiz bana yetmiyordu. koşar-
ken bile daha zorlayıcı yerlerde koş-
mak istiyordum. 'Terminatör'
lakabının karşılığını vermek adına,
irade gösterilmesi gereken konu-
larda irademe her zaman sahip çık-
tım” dedi. 'Terminatör' lakabıyla ilgili
olarak ise Yıldırım, “Spor hayatına
başladıktan sonra katıldığım organi-
zasyonlarda hep bir yerim kırıldı.
Maçların arası çok kısa olduğu için
kırıklarım tam iyileşmeden yarışır-
dım. Terminatör filmindeki karaktere
de kurşun atıyorlar ama işlemiyor.
Böylece benim lakabımda 
Terminatör oldu" şeklinde konuştu.

Bir de arka planı var

Boksör Muhammed Dursun ise
“Spor hayatına girişim biraz maceralı
oldu. Mahallede biraz haylaz bir ço-
cuktum ve bu haylazlığımı spora
yönlendirmek istedim. İlk olarak
2015 yılında spora başladım ve 3 yıl
boyunca dayak yedim. Çıktığım mü-
sabakalarda bir sonuç elde edeme-
dim. İlk şampiyonluğumu 2009 

yılında aldıktan sonra bir çıkış ya-
kaladım. Türkiye’de ve uluslararası
arenalarda dereceler yaptım. 2021
yılında Bosna Hersek’te aldın eldi-
ven şampiyonu oldum. Sürecin bu
kadar hızlı ilerleyebileceğini ummu-
yordum. Türkiye’de spor yapmak
diğer ülkelere göre biraz daha zor.
ringe çıkıp bir derece elde ediyo-
ruz ama bu işin bir de arka planı

var. Daha iyi yerlere geleceğime
inanıyorum ancak biraz daha za-
mana ihtiyacım var” dedi. Spora ilk
olarak boksla başladığını aktaran
Dursun, "Daha sonra kick boksa
geçiş yaptım. Türkiye’de kick boks,
boksun önüne geçmiş durumda.
Ben de daha başarılı olacağıma
inandığım için kick boksa geçiş
yaptım" şeklinde konuştu. DHA

Filmlerden ilham aldım
'Terminatör' lakaplı Kadir Yıldırım ve 'Iron Man' lakaplı Muhammed Dursun D-Smart ekranlarında
yayınlanan 'Haftanın Konuğu' programına konuk oldu. Yıldırım, “Bu işe başlarken, her çocuk gibi
filmlerden ilham alarak ve daha iyi kavga etmek adına başladım” açıklamasında bulundu

Spor Toto Süper Lig'de geçen sezon
şampiyon olan Galatasaray'da Kuşa-
dası Galatasaray Taraftarlar Derneği,
Cumhuriyet'in 100'üncü yılında 23'üncü
şampiyonluk gecesi düzenledi

Moldova'nın başkenti Kişinev'de yapı-
lan U15 ve Yıldızlar Avrupa Halter
Şampiyonası'nda Türk sporcular, 23
altın, 15 gümüş ve 9 bronz olmak
üzere toplamda 47 madalya elde etti

SELIM, KAZDIGI 
CUKURA DUSTU!
Tarihi Kırkpınar Yağlı Güreşleri'nde Seyfettin Selim ile birlikte ihaleye giren Mehmet Tüyyüz, "Madem 22
milyona ağalığı bırakacakmış, 22 milyon 100 bin TL verdiğimizde neden bırakmadı. Namus ve şeref sözü
vermişti” dedi. Tüysüz, “Ayak oyununu kendi yaptı. Kendi kazdığı çukura kendi düştü” iddiasında bulundu

'Terminatör' lakabıyla ilgili olarak ise Yıldırım, “Spor hayatına başladıktan sonra katıldığım organizasyonlarda hep
bir yerim kırıldı. Maçların arası çok kısa olduğu için kırıklarım tam iyileşmeden yarışırdım. Terminatör filmindeki
karaktere de kurşun atıyorlar ama işlemiyor. Böylece benim lakabımda Terminatör oldu" şeklinde konuştu.
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ılK engelsıZ 
Dıs HAstAnesı

Bayrampaşa Belediye Başkanı Atila
Aydıner ise yaptığı konuşmada halk eği-
timi merkezinin yaptığı çalışmalardan öv-
güyle söz ederken, merkezin yapmış
olduğu hizmetlerin Bayrampaşa için
büyük bir kazanım olduğunun altını çizdi.
Selamlama konuşmasının ardından
Müzik Öğretmeni Ateş Karaduman'ın
hazırlamış olduğu Çocuk Korosu sah-
neye çıktı. Onu Müzik Öğretmeni Nisa-
nur Bayram'ın Piyano-Keman kursiyerleri
ile Müzik Öğretmeni Eren Satıroğlu'nun

Keman-Piyano kursiyerlerinin dinletisi
takip etti.Halk Oyunları Öğretmeni Ce-
mile Durak'ın hazırlamış olduğu Artvin
Yöresi Ekibinin enfes gösterisi ile müzikal
etkinlik son buldu.

Sporcular sahne aldı

Halk eğitimi merkezinin yıl içinde spor
branşında açmış olduğu kurslarda
Wushu Kung-Fu öğretmeni Cengiz
Candaş'tan eğitim alan kursiyeler bir
gösteri yaptı. Taekwondo öğretmeni

Şükrü Baran'ın sporcuları sahne aldı.
Güreş öğretmenleri Başpehlivan Ab-
dullah Güngör ve Muhammet Muhsin
Yıldız'ın güreş takımları da izleyiciden
tam not aldı. Bayrampaşa Halk Eği-
timi Merkezi Güreş Takımı Mayıs
2023'te İstanbul'da yapılan güreş mü-
sabakalarında ikinci olmuştu. Gösteri-
nin sonunda mehteranlar sahneye çıktı.
Mehter Öğretmeni Yüksel Ülker'in
Mehteran Takımı performans sergiledi.
DHA

M armara Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Mustafa Kurt, üniversi-
tenin Maltepe Başıbüyük Kam-

püsü'nde yapılacak hastaneye ilişkin son
gelişmeleri AA muhabirine anlattı. Eği-
tim ve öğretim kalitesi en yüksek fakülte-
lerden biri olan Diş Hekimliği
Fakültesi'nin millete önemli hizmet yaptı-
ğını dile getiren Kurt, fakültenin hocalar
ve öğrencilerle iyi uygulama eğitimi ver-
diğini ifade etti. Prof. Dr. Kurt, kalite art-
tıkça istekler ve hayallerin de arttığını
belirterek, "Geçmiş dönem birlikte çalış-
mış, şimdi de Yükseköğretim Kurulu
Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar'ın da bir
hayali vardı. 'Ülkemize çok önemli bir
alanda hizmet edecek Engelsiz Diş Has-
tanesi'ni yapalım.' dedik, projelendirdik.
Sağ olsun, devletimiz de bu hususta ge-
rekli bütçeleri bize çıkarttı." diye konuştu.

Önemli bir hizmet

Hastanenin temelini 3 yıl önce attıkla-
rını aktaran Kurt, salgın dönemi ve bazı
müteahhitlerin ihaleden çekilmesi nede-
niyle sorunlar yaşadıklarını kaydetti.
Kurt, heyecanla her gün bu hayali ger-
çekleştirme isteği içerisinde olduklarına
dikkati çekerek, "Şimdi yine devletimi-
zin katkılarıyla çok yakın bir zamanda
bu Engelsiz Diş Hastanesi'ni yapaca-
ğız. Engelli vatandaşlarımıza hizmet
için yataklı ve ameliyathaneli olacak
hastanemizi 2 sene içerisinde açmak is-
tiyoruz. Onun heyecanı ve gayreti içeri-
sindeyiz" dedi. Hastanenin, Diş
Hekimliği Fakültesi binasının büyüklü-
ğünde olacağına anlatan Kurt, burada
ameliyathane ve yatakhane olmasının
çok önemli hizmet olduğunu vurguladı.

Değişiklikler olacak

Prof. Dr. Kurt, kurulacak hastanenin
hemen yanında MÜ Başıbüyük Eğitim
Araştırma Hastanesinin yer almasının
engellilere avantaj sağlayacağını söyledi.
Gururla bu hastaneyi açmak istediğini
anlatan Prof. Dr. Kurt, “Bu hastane, ül-

kemizde sağlık turizmi açısından da çok
önemli olacak. Yurt dışında bu tür has-
taneler çok nadir. Bu hastanenin sağlık
turizmiyle ilgili Türkiye'ye önemli katkı-
lar sağlayacağını düşünüyorum. Mar-
mara Üniversitesi olarak hastaneyi
yapıyoruz. Buradaki hocalarımızın,
uzman hocalarımızın bu hayalini ger-
çekleştireceğiz. Engellilerin bu tür diş
tedavilerindeki teknikler, eğitim-öğretim
süreçleri de ortaya çıkmış olacak. Belki
diş hekimliği müfredatlarında da birta-
kım değişiklikler olacak. Gururluyuz,
memleketimize ve milletimize hizmet
edecek bir yeri inşallah inşa edeceğiz”

dedi. MÜ Diş Hekimliği Fakültesi De-
kanı Prof. Dr. Yasemin Özkan da En-
gelsiz Diş Hastanesi'nin Türkiye'de
Isparta'dan sonra ikinci olacağını söy-
ledi. Hastanenin projesinin 2015'ten bu
yana devam ettiğini aktaran Özkan, "İs-
tanbul'da ilk kez yapılan Engelsiz Diş
Hastanesi projesini hayata geçirmek
üzereyiz. Daha önce temeli atılmıştı
ama Kovid-19 tüm dünyayı olduğu gibi
ülkemizi de olumsuz etkiledi. Onun için
biraz zaman aldı. Şimdi inşallah başlı-
yoruz ve 2 sene içinde hastanemizin bi-
tirilmesini hedefliyoruz" açıklamasında
bulundu. AA

Bayrampaşa Halk Eğitim Merkezi'nin yıl sonu büyük sergi ve gösterisi Mehmet
Akif Ersoy Kültür Merkezi'nde gerçekleştirildi. Sergi ve gösteri açılışı Türk İşaret Dili
Öğretmeni Şerife Kılbay'ın kursiyerleri eşliğinde okunan İstiklal Marşı ile yapıldı

Yıl sonu gösterİsİ

GUZEL SACLI 
BEBEGIM!
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GUZEL SACLI 
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2022 kasım ayında
53 günlük evliliğini
bitiren Merve Bolu-
ğur, sosyal medya
hesabında yayınla-
dığı gönderileriyle
dikkatleri üzerine
çekmeye devam
ediyor. 4 milyon ta-
kipçisinin bulun-
duğu sosyal medya
hesabından sık sık
paylaşımlar yapan
Boluğur, son olarak
yayınladığı deri el-
biseli gönderile-
riyle adından söz
ettirdi. Boluğur'un
"Güzel saçlı bebe-
ğim" notuyla pay-
laştığı fotoğrafa
takipçilerinden
3800'ün üzerinde
beğeni geldi. Ünlü
isim gönderisini
yorumlara kapattı.

Marmara Üniversitesi (MÜ) tarafından sadece engellilere hizmet verecek İstanbul'un 
ilk ve kapsamlı "Engelsiz Diş Hastanesi"nin iki yıl içinde bitirilmesi hedefleniyor. Rektörü
Prof. Dr. Mustafa Kurt, “Engelli vatandaşlarımıza hizmet için yataklı ve ameliyathaneli
olacak hastanemizi 2 sene içerisinde açmak istiyoruz” ifadelerini kullandı

SALATALIK
topladılar
Beylikdüzü’nde eğitim
gören öğrenciler, Beylik-
düzü Belediyesi tarafın-
dan hayata geçirilen
Yaşam Bahçesi’nde hasat
heyecanı yaşadı. Minik-
ler, Yaşam Bahçesi’nde
doğayla iç içe, keyifli bir
gün geçirdi. Eğitmenlerle
bahçeyi gezen öğrenciler
ardından mevsim sebze-
lerinden salatalık ve
kabak topladı. Mahsul-
leri dalından taze taze
toplayan öğrenciler ke-
yifli anlar geçirirken,
bahçe yetkilileri de hasat
hakkında çocuklara 
bilgilendirme yaptı. 
HABER MERKEZİ
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